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معاون امنیتی وزیر کشور:
 هر رأی ما در انتخابات تیری بر 

سینه صهیونیست ها و آمریکا است
سید مجید میراحمدی، معاون امنیتی انتظامی 
وزیر کشــور  در جمــع فرماندهان، رؤســا و 
مسئولان عقیدتی سیاسی پدافند هوایی ارتش 
به مناسبت گرامیداشت روز نهم دی، گفت: بر 

اساس منظومه فکری امام و مقام...

سخنگوی شورای نگهبان: 
هنوز وارد مرحله  بررسی 

صلاحیت ها نشده ایم
هادی طحان نظیف، سخنگوی شورای نگهبان 
ضمن گرامی داشــت ســالروز 9 دی و سالگرد 
شــهادت حاج قاســم ســلیمانی، گفت: نظام 
جمهوری اســامی به پشــتوانه خون  شهدا راه 

خود را پرقدرت ادامه می دهد و...

رئیس مجلس: 
مشارکت مردم در صحنه همواره 

گره گشا بوده است
محمدباقــر قالیباف، رئیس مجلس شــورای 
اسامی در آغاز جلســه علنی امروز مجلس 
شورای اسامی و در نطق پیش از دستور خود 
بیان کرد: فرارسیدن سالروز حماسه باشکوه 9 

دی را گرامی می دارم، در این روز...

صفحه2
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گفته اند که گفته باشند
اخیراً باب شده اســت که وقتی بخشی از 
ارائه دهندگان کالا و خدمات در بخش های 
مختلف اقتصادی دولتــی یا خصوصی تصمیم به افزایش 
قیمــت  کالا و خدمات خود به دلایــل مختلف از جمله 
شــرایط اقتصادی یا مقتضیات آن بــازه زمانی، می گیرد، 
ابتدا زمزمه های افزایش قیمت آن از زبان پیشکسوتان آن 
رسته اقتصادی و ارائه دهندگان کالا و خدمات به کرات به 
گوش می رسد، خوب شاید منطقی باشد، شاید بتوان گفت 
این وجه ای از اقناع ســازی برای تغییر قیمت باشد. گرچه 
این روش چندان پســندیده نیســت و اصولاً اقناع سازی 
این گونه نیســت، اما باید اعتراف کــرد که در این برهه از 
زمان دیگر اقناع سازی نیز جواب نمی دهد، زیرا امروز همه 
ابعاد اقتصادی افزایش قیمت ها و روزمره اقشــار مختلف 
جامعه موازی باهم پیش نمی رود؛ این رو بیشتر احساس 

می شود آنهاگفته اند که گفته باشند.
 معمولاً با طرح بودجه و بســتن آن برای سال آینده یا به 
طور کلی ماه های پایانی هر سال افزایش تعرفه ها از کوی 
و بام هر بخش اقتصادی و صنف شــنیده می شــود. چند 
مثال از شنیده ها در روزهای اخیر: پزشکان به تعرفه های 
خود معترض هستند و آن را با دیگر رسته های اقتصادی 
و قیمت ها مقایســه می کنند، مسئله بنزین دائماً در حال 
تکرار است گرچه آن را رد می کنند ولی مردم آن را پیش 
فرضــی برای افزایش قیمت آن در آینده می دانند، با آنکه 
وزارت ارشــاد دو روز در هفته را بلیط نیم بها اعام کرده 
اســت اما بعد از این اعام خبر دائماً از سوی سینماگران 
و کارگردانان نســبت به نرخ بلیط سینما معترض هستند 
قیمت ها آن را با پفک مقایسه می کنند. مطرح کردن این 
موضوع آن هم در زمانی که سینما در زمان رونق خود قرار 
دارد، آنچنان که باید پیام مثبتی را عاقمندان به ســینما 

مخابره نمی کند و  به مذاق مخاطبان خوش نمی آید.
 بــه هــر روی واقعیت این اســت اقناع ســازی یک کار 
کارشناسی است، مقایســه قیمت ها با دیگر کشورها و با 
دیگر کالاها و خدمات در بخش های دیگر اقتصادی اقدامی 
منطقی نیست و قیاس فقط در شرایط مشابه مجاز است. 
باید پذیرفت که ارزش ارائه خدمات شــما در زمان حاضر 
بیشــتر از این ارزش ندارد و مردم نیز بیشتر از این توان 
پرداخت را ندارند در صورت افزایش قیمت ها بدون نگاه به 
دیگــر فاکتورها، چیزی جز ریزش مصرف کنندگان کالا و 

خدمات شما در پی ندارد. 

رئیس جمهور:
جنایتکاران صهیونیست تاوان ترور 

»شهید سید رضی« را خواهند داد
آیــت ا...  ایرنا-  
ابراهیــم  ســید 
رئیســی، رئیــس 
جمهــور با حضور 
شــهید  منزل  در 
رضــی  ســید 
موســوی ضمــن 
ابــراز همدردی با 
خانواده ایشــان گفت: به طور قطع این جنایت بی پاسخ 
نمی ماند و جنایتکاران صهیونیســت تاوان این جنایت را 
خواهند داد. وی ایثار و فداکاری شهدا را سنگ زیر بنای 
امنیت و اقتدار کشــور و رهاورد مجاهدت و شهادتشان  
برای ملت را شــرافت و عزت عنوان کــرد و افزود: قطعاً 
خدمــات و مجاهدت هــای این ســردار بــزرگ در راه 
پشتیبانی و توانمندسازی جبهه مقاومت اسامی نام او را 
در کنار یاران و همرزمانش در تاریخ پرافتخار این کشور 

تا همیشه ماندگار خواهد کرد.
رئیس جمهــور در ادامــه اقدام خبیثانــه و بزدلانه رژیم 
غاصب و جنایتکار صهیونیســتی در به شهادت رساندن 
ســردار شهید موسوی را ناشی از عجز و سرخوردگی این 
رژیم در برابر جبهه مقاومت اســامی در منطقه دانست 
و تأکیــد کرد: قطعاً این جنایت بی پاســخ نخواهد ماند و 
جنایتکاران صهیونیست تاوان این جنایت را خواهند داد.

معاون وزیر امور خارجه: 
دلارزدایی از مأموریت های ایران در 

گروه بریکس است
ایرنا- علی باقری کنی، معــاون وزیر امور خارجه اعام 
کرد کــه تهران در چارچوب بریکس فعالیت های زیادی 
را بــا دیگر اعضا در نظر گرفته که دلارزدایی از مبادلات 

تجاری از جمله آنهاست.
وی گفت: که ایران مانند ســایر اعضــای گروه بریکس 
در زمینــه دلارزدایی از مبادلات تجــاری، اقتصادی و 
مالی در داخل گــروه اقتصادهای نوظهور بزرگ فعالیت 
خواهد کرد و برخی تاش  ها نیز در این راســتا در حال 
انجام اســت. وزیر امورخارجه گفت: ما در چارچوب این 
ســازمان مأموریت  ها و فعالیت های مشــترک زیادی را 
با ســایر اعضای بریکس در نظــر گرفته  ایم که یکی از 
مهم  ترین آنها، دلارزدایی از مبادلات تجاری و اقتصادی 

و همکاری های مالی است.
وی گفت: امیدواریم این فعالیت ها را تقویت و گسترش 

دهیم تا هر چه زودتر به این هدف دست یابیم.
گروه بریکس در سال 2۰۰9 تأسیس شد و از بزرگ ترین 
اقتصادهای در حال توسعه جهان )برزیل، روسیه، هند، 

چین و آفریقای جنوبی( تشکیل شده است.
در مــاه اوت، پانزدهمیــن اجاس ســران بریکس در 
ژوهانسبورگ آفریقای جنوبی از آرژانتین، مصر، اتیوپی، 
ایران، امارات متحده عربی و عربســتان ســعودی برای 
پیوســتن به این بلوک دعوت به عمــل آورد. عضویت 
کامل این کشورها، به جز آرژانتین که از پیوستن به این 

گروه انصراف داده، امروز اجرایی می شود.

توضیح وزیر ارتباطات درباره افزایش تعرفه 
اینترنت؛

افزایش تعرفه اینترنت، کیفیت شبکه 
را بالا می برد

صداوسیما- عیسی زارع پور، وزیر ارتباطات گفت: بخش 
خصوصی اگر بخواهد کیفیت شبکه را افزایش دهد و نیاز 
مــردم را برآورده کند، به منابع نیاز دارد. وی با حضور در 
مرکز ارتباطات مردمی نهاد ریاســت جمهوری اظهار کرد: 
تعرفه ها از ســال ۱39۶ تا به الان تغییر نکرده اســت و 
افزایشی نداشتیم. وی افزود: بخش خصوصی اگر بخواهد 
کیفیت شبکه را افزایش دهد و نیاز مردم را بر آورده کند 
به منابع نیاز دارد. اگر به نرخ تورم توجه کنیم این افزایش 
باید انجام می شــد و در نهایت بــرای اولین بار در وزارت 
ارتباطات این موضوع را به تعهد و آن را به الحاقیه پروانه 
تبدیــل کردیم تا درصورتی که تعهــدات را انجام ندهند، 
بتوانیم برخورد و جریمه کنیم. وزیر ارتباطات تأکید کرد: 
تعهد اولی که اپراتور ها باید انجام دهند این است که 3۰ 
درصد تا خردادماه و ۵۰ درصد تا ســال آینده بر سرعت 
 G ۵ و G ۴ شــبکه اضافه کنند. همچنین پوشش شبکه
را بــه ترتیب به 9۵ و ۱۰ درصد برســانند. درحال حاضر 
به صورت معقول افزایش تعرفه داشــتیم و اگر مشترکان 
مشاهده کردند بسته اینترنتی حذف شده است، با شماره 
۱9۵ تمــاس بگیرند و پیگیری کنند.وی افزود: شــخصا 
بسته های اینترنتی را بررسی کردم که بیش از 3۴ درصد 
افزایش تعرفه نداشــته اند، در غیر این صورت غیر قانونی 
خواهد بود؛ بنابراین در این زمینه به زودی بسته اینترنت 
رایگانی را اعام می کنیم کــه بخش قابل توجهی از نیاز 
مردم برآورده شود. زارع پور در ادامه صحبت هایش درباره 
آخرین وضعیت اتصال روســتا به اینترنت تشریح کرد: از 
ابتدای دولت تاکنون حدود ۵۸۰۰ روستا جدید به شبکه 
اینترنت وصل شده اند که حدود 2۰۰۰ روستا هنوز باقی 
مانده اســت. وظیفه ما این است همه روستا ها سطحی از 
اینترنت را برخوردار شــوند.وی در حاشیه این جلسه هم 
در پاسخ به ســوال ایسنا درباره هک اسنپ فود و آخرین 
وضعیت لایحه حفاظت از داده اظهار کرد: این موضوع را 
دوستان بررســی می کنند و موضوعات مرتبط با کسب و 
کار ها و مســئول رسیدگی به امنیت آنها، پلیس فتا است. 
وی ادامه داد: ما لایحه حفاظت از داده را به دولت ارسال 
کردیم و اکنون به کمیسیون حقوقی و قضایی ارسال شده 
و در آنجا قرار اســت بررسی شــود و سپس برای بررسی 
نهایی به مجلس ارســال شــود تا کاً بحــث حفاظت از 
داده های شــخصی افراد در فضای مجازی نظام مند شود 
و ساز و کار و تکالیفی برای دارندگان سکوها، پلت فرم ها و 

همچنین مشخص شود.

برگزاری توأمان آزمون های مدارس 
استعدادهای درخشان و نمونه دولتی

ایسنا- مرکز ارزشــیابی و تضمین کیفیت نظام آموزش 
و پرورش از برگــزاری توأمان آزمون های ورودی مدارس 

استعدادهای درخشان و مدارس نمونه دولتی خبر داد.
بر این اســاس، آزمون های ورودی مدارس اســتعدادهای 
درخشــان و نمونــه دولتی )پایــه دهم دبیرســتان ها و 
هنرســتان ها(، بــرای ســال تحصیلــی ۱۴۰3 - ۱۴۰۴ 
همزمان برگزار می شود و متقاضیان شرکت در این آزمون 

به سؤالات مشترک پاسخ خواهند داد.

مهر- سید محمد تقی شاهچراغی، معاون سیاسی وزیر و رئیس ستاد 
انتخابات کشــور گفت: شرایط رقابت و مشــارکت برای انتخابات ۱۱ 

اسفند امسال فراهم است.
وی در نشســت معاونان و مدیران سیاســی اســتانداری های سراسر 
کشــور که با موضوع انتخابات، در ســالن پیامبــر اعظم )ص( برگزار 
شد، طی سخنانی با اشاره به تحولات جهانی و منطقه از جمله اوضاع 
سرزمین های اشــغالی و شکست رژیم صهیونیســتی در جنگ همه 
جانبه علیه مردم غزه، گفت: اقتدار نظام جمهوری اســامی ایران در 
بیرون مرزها با همه وجود عرض اندام می کند و این نشــان از قدرت 

ملت سرافراز ایران اسامی دارد.
وی با اشــاره با اینکه دشــمن در پی تحمل شکســت های متعدد در 
عرصه های مختلف و در مقابل صابت و ایستادگی ملت ایران در حال 
برنامه ریزی برای ایجاد ناامنی در داخل کشــور در آســتانه انتخابات 
است، افزود: بررسی های نشان می دهد کانون توجه و تمرکز دشمنان 

نظام جمهوری اسامی در عرصه های امنیتی است.
انتخابات امسال با توجه به شرایط جهانی و منطقه یک رویداد بسیار 

مهم است
شــاهچراغی با اشــاره به اینکه نیرنگ ها و اقدامات دشمن در عرصه 
سیاسی نیز یک سیر و تحرک صعودی را نشان می دهد، اظهار داشت: 
دشــمنان ملت ایران، دو محور عدم مشــارکت و تحریم انتخابات را 
در دســتور کار قرار داده اند که بدون تردید بــا حضور ملت ایران در 

صحنه های مختلف با شکست روبرو خواهد شد.
معاون وزیر کشــور با تأکید بر جایگاه ولایت و رهنمودهایی که رهبر 
معظم انقاب اســامی از ابتدای امســال تاکنون در راستای موضوع 
انتخابات داشــته اند، گفت: این نشان از آن دارد که انتخابات امسال با 

توجه به شرایط جهانی و منطقه یک رویداد بسیار مهم است.
وی به موضوع مشــارکت حداکثری به عنوان راهبرد مورد نظر رهبر 
معظم انقاب اشــاره کرد و اظهار داشت: صحنه های پیش روی ملت 

ایران از جملــه آئین های دهه فجر انقاب اســامی و اعیاد ماه های 
مبارک رجب و شــعبان فرصت مناســبی برای زمینه ســازی مؤلفه 

مشارکت برای انتخابات امسال است.
حجت الاســام رضا عزت زمانی، معاون فرهنگی و امور تبلیغ سازمان 
تبلیغات اسامی نیز در این نشست، گزارشی با محوریت گونه شناسی 

مردم ایران و موضوع مشارکت ارائه کرد.
این گزارش سپس توسط یکی از کارشناسان سازمان تبلیغات اسامی 
تشــریح شد که نشان می دهد جامعه ایران به رغم اقلیم ها و گونه های 

مختلف در دو مؤلفه دینداری و تکنولوژیک بودن، مشترک هستند.
انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شورای اسامی برای انتخاب 29۰ 
نماینده برای یک دوره چهارســاله و ششمین دوره انتخابات مجلس 
خبــرگان رهبری برای انتخاب ۸۸ عضو ایــن مجلس برای یک دوره 
هشــت ساله روز جمعه ۱۱ اسفند ماه ۱۴۰2 در سراسر کشور برگزار 

می شود.

معاون سیاسی وزیر و رئیس ستاد انتخابات کشور:

شرایط رقابت و مشارکت برای انتخابات اسفند ماه فراهم است

فارس- محمدمهدی اســماعیلی، وزیر فرهنگ و ارشــاد اسامی در 
ششــمین همایش سراســری مدیران ارشــد وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسامی استان ها ضمن تبریک ولادت حضرت فاطمه زهرا )س( گفت: 
با همت دوســتان بخش های مختلف با مجموعه مکتب حاج قاســم 
همکاری کردند ســمفونی را با عنوان مکتب حاج قاسم سه شنبه شب 

در تالار وحدت برگزار خواهیم کرد.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسامی با اشاره به انتخابات پیش رو گفت: بحث 
انتخابات بحث مهمی است. باید در تمام رویداد ها سهمی را در نشاط 
عمومی برای مشــارکت گســترده در انتخابات قائل شویم. بسته های 

تشویقی ویژه ای در این حوزه داریم. 
وی ادامــه داد: اینجــا اعــداد و ارقــام صحبت می کنــد. در حوزه 
ســینما آقــای خزایــی گزارشــی را ارائه کردنــد اتفاقات بســیار 
 خوبــی رخ داده اســت. حــوزه ســینما بــا تمــام این کــه مراقب
 اســت به هنجارها توجه کند اما نشــاط را در بهتریــن دوره کاری 
خــود انجام می دهد. دوره کاری خودمان در دولت مردمی دوره رونق 

فرهنگ و رونق است. 
به دنبال محدودیت نیستیم و بنای ما همراهی است

اسماعیلی افزود: دشمنان ما تاش دارند تا القاء شود که دولت مردمی 
دلشــان با حوزه فرهنگ و هنر صاف نیســت و بــه دنبال محدودیت 
هســتند. یک اتفاق کوچک که در بررسی کتاب صورت می گیرد خبر 
اول روزنامه ها می شــود. موضوع با نویسنده حل می شود اما عده ای در 
روزنامه ها بیانیه می نویســند. این اتفاق ها غیر طبیعی اســت. بنای ما 
همراهی اســت. مجموعه هایی که در سال گذشته در استان ها افتتاح 
شــد اما در سیاه نمایی سال گذشــته دیده نشده اتفاق مثبتی است. 
۸۵۰۰ مصوبه صورت گرفته اســت.  ۱۸۵۰۰متر کتابخانه در اراک در 

حال افتتاح است. در همه استان ها این شور و نشاط را داریم. 
سند ملی موسیقی بزودی توسط رئیس جمهور ابلاغ خواهد شد

وی با اشاره به تصویت سند موسیقی خاطر نشان کرد: سند موسیقی را 

بعد از ۴۵ سال به تصویب شورای عالی فرهنگی رساندیم و در روزهای 
آینده توسط رئیس جمهور اباغ خواهد شد. سند موسیقی روشن است 
و مبتنی بر فقها و اقتضاعات اجرایی انجام می شود. سند سینما ،تئاتر 
و هنرهای تجسمی در حال پیگیری است. تأسیس موسسات حقوقی 
خواهیم داشت. موضوع سن در مؤسســات فرهنگی را پایین آوردیم. 
آیین نامه های آموزشــگاه ها را اصاح کردیــم. در انجمن های هنری، 

موسیقی، نمایشی و قرآن تحول شگرف است. 
از همه بخش ها حمایت می کنیم

 وزیر فرهنگ و ارشــاد اســامی درباره عدالت فرهنگی گفت: عدالت 
فرهنگی یعنی بتوانیم از همه بخش ها حمایت کنیم. وضعیت جریانی 
خودمــان را توضیح دادم. نظریه حکمرانی جدیــد که مبتنی به گام 
دوم جلو می بریم این اســت که نهادهــای فرهنگی وظیفه حمایت و 
تســهیل کننده دارند و حلقه های میانی وظیفه تصدی را باید بر عهده 
بگیرنــد. در آغاز دولت رهبــر انقاب تأکید بر اصاح ســاختارهای 
فرهنگی داشــتند. این اتفــاق را ما مدیریت می کنیــم و می خواهیم 
فضــای پر کنش بــا محوریت جریان های فرهنگــی مؤمن به انقاب 

اسامی باشد.

محدودیتی در فرهنگ و هنر نداریم 
وی افزود: حداکثر انعطاف را در تمام حوزه ها داریم. ما هیچ محدودیتی 
نداریم. محدودیت ما فقط قانون است. تمام کنش گران فرهنگی هنری 
فضای کار باید داشــته باشند ولو اینکه با بنده و دولت مخالف باشند 
اما باید در چارچوب قانون و مقررات باشــد. ما مثل داور خط هستیم. 
در حوزه تنظیم گری حکم داور را داریم اما آنجا که قرار است حمایت 
کنیــم از جریانی حمایــت می کنیم که به تحقــق آرمان های انقاب 
اسامی کمک کند. ما بنای انقباض و محدودیت نداریم بلکه گشایش 
در حوزه فرهنگ داریم. مدیران کل ما در وزارت ارشــاد دستشان باز 

است. همه عزیزان باید در تمام مسیر همراه باشند تا کار جلو رود. 
اســماعیلی یادآور شد: چند کار جدید در حوزه فلسطین دارد صورت 
می گیرد. موضوع غزه و فلســطین بحث بی نظیر تاریخی است چرا که 
این کشتار نظیر ندارد. از آقای خزایی تشکر میکنم در جشنواره سینما 
حقیقت در بخش غزه خوب کار کردند. ان شاءا... دوستان این بخش را 

در تمام رویداد ها در اولویت قرار دهند. 
اعزام رایزن فرهنگی به قاهره

وی ادامه داد: برادران اهل ســنت برادران عزیز ما هســتند نگاه کاماً 
همراه بین ما بوده و به تعبیر امام راحل ید هم هستیم. هرجا مسلمانی 
هست ما برادرانشان هستیم. در دوره خودمان اولین رایزن اهل سنت 
خودمان را به قاهره اعزام کردیم. در استان های که برادران اهل سنت 

وجود دارند این بخش را باید فعال کنند. 
جایزه بزرگ امام خمینی)ره( اهدا خواهد شد

وزیر فرهنگ و ارشاد اسامی بیان کرد: جایزه بزرگ امام خمینی)ره( 
را داریم که به تصویت شــورای انقاب فرهنگی رسیده است. رونمایی 
از این جایــزه در دهه فجر اتفاق خواهد افتاد. جایزه جهانی با ابعادی 
که بتواند کمک کند. این رویداد بهانه ای برای شناســاندن امام راحل 
عزیزمان اســت. پیام امام پیام انسانیت و عدالت است. جنس انقاب 

امام از جنس انبیا بود. 

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی:

حداکثر انعطاف را در تمام حوزه های فرهنگی داریم

در شورای شهر شیراز مصوب شد؛

 شیراز میزبان اولین 
جشنواره »زن و رسانه«

نامه فرمانداری شهرستان شیراز درخصوص مساعدت 
به بیمارستان روان پزشــکی جنت و تعمیر و بازسازی 
کف پوش سالن چندمنظوره شــهید حسن هوشیار به 
تصویب رسید. به شهرداری شیراز اجازه داده می شود 
نســبت به پرداخت ده میلیارد ریال بر اساس ضوابط و 
مقررات به منظور تعمیر و باســازی و کف پوش سالن 
چند منظوره شــهید حســن هوشــیار از محل ردیف 
اعتبــاری ۱۵۰2۰۸ 

بودجه ســال ۱۴۰2 اقدام نماید.لایحــه یک فوریتی 
شهرداری شــیراز، درخصوص برگزاری جشنواره » زن 
و رسانه« با مشــارکت وزارت فرهنگ و ارشاد اسامی 
به تصویب رسید. به شــهرداری شیراز اجازه داده می 
شــود نسبت به برگزاری جشنواره زن و رسانه با عنوان 
»جایزه مریم« با مشــارکت وزارت فرهنگ و ارشــاد 
اســامی و ایجاد دبیرخانه دائمی آن در شــهرداری تا 

سقف چهارده میلیارد ریال از...
صفحه3

صفحه3

دیپلماسی فرهنگی با هنر

اختتامیه جشنواره و افتتاح نمایشگاه آثار هنرمندان کاریکاتوریست 33 کشور جهان با موضوع 
کودکان غزه توسط معاونت فرهنگی شهرداری شیراز؛
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تصریحکردند:
احیای جبهه مقاومت بزرگ ترین خدمت »شهید سلیمانی«

حضرت آیت ا... خامنه ای رهبر معظم انقاب اســامی در دیدار خانواده شــهید سردار 
ســلیمانی، گسترش بیش از پیش نام و یاد و خصوصیات این شهید را ناشی از اخاص 
شــهید سلیمانی دانستند و تأکید کردند: مهم ترین نقش و خدمت این شهید بزرگوار، 

احیای جبهه مقاومت در منطقه بوده است.
رهبر انقاب اســامی در این دیدار که در آســتانه چهارمین ســالگرد شهادت شهید 
سلیمانی برگزار شــد، با تأکید بر اینکه مقاومت نزدیک به سه ماهه غزه به علت وجود 
جبهه مقاومت است، گفتند: شهید سلیمانی برای احیای جبهه مقاومت تاش بسیاری 

کرد و این کار را با همان اخاص و با تدبیر و عقل و اخاق به پیش برد.
حضرت آیت ا... خامنه ای با تمجید و تقدیر از تاش های ســردار قاآنی، فرمانده نیروی 

قدس سپاه افزودند: باید خط تقویت جبهه مقاومت همچنان ادامه یابد.
در این دیدار که فرمانده کل ســپاه پاســداران انقاب اسامی و فرمانده نیروی قدس 
ســپاه نیز حضور داشتند، زینب سلیمانی گزارش کوتاهی از اقدامات فرهنگی و هنری 
انجام گرفته وهمچنین در دست اقدام، برای انتقال روحیات، منش و خصلت های شهید 

سلیمانی به نسل جوان، ارائه کرد.

معاونامنیتیوزیرکشور:
 هر رأی ما در انتخابات تیری بر سینه صهیونیست ها و آمریکا 

است

فارس- سید مجید میراحمدی، معاون امنیتی انتظامی وزیر کشور در جمع فرماندهان، 
رؤسا و مسئولان عقیدتی سیاسی پدافند هوایی ارتش به مناسبت گرامیداشت روز نهم 
دی، گفت: بر اساس منظومه فکری امام و مقام معظم رهبری جمهوری اسامی ایران 
بر سه پایه اساسی اسام، مردم و ولایت فقیه استوار است و بدون این ارکان جمهوری 
اسامی معنی و مفهومی ندارد. وی افزود: امام از بدو شروع قیام خود علت اصلی قیام 
و انقاب را   رژیم ستم شــاهی با احکام نورانی اسام و وابستگی کشور به دشمنان دین 
معرفی کردند و تا آخرین لحظه بر لزوم حاکمیت احکام نورانی اسام تأکید داشتند و 

تخطی از آن را   جایز ندانسته و از اصول تغییرناپذیر قانون اساسی است.
 مردم در تعیین سرنوشت کشور دارای اصالت و قاعده حکومت هستند

معاون وزیر کشــور اظهار داشت: رکن دیگر مردم هســتند، از نگاه امام و مقام معظم 
رهبری مردم در تعیین سرنوشت کشور و اداره حکومت نقش تزئینی ندارد، بلکه دارای 

اصالت و قاعده حکومت هستند.
میراحمدی تصریح کرد: عامل اصلی فتنه 88 نیز بر ســر امانت داری از رأی مردم بود. 
جریانی سیاســی که امروز در کنار دشمنان ملت ســخن از تحریم انتخابات می گوید، 
در ســال 88 پس از آنکه در انتخابات شکســت خورد و با طراحی قبلی و راه انداختن 
کمیتــه صیانت از آرا نتیجه انتخابات و رأی مردم را   نپذیرفت و به جای اعتراض قانونی 
به اردوکشی خیابانی روی آورد و برای کشور و مردم خسارت های فراوانی را   به بار آورد.
وی افزود: تحریم های ظالمانه و بی ســابقه استکبار جهانی در همین دوران آغاز شد و 
چندین ماه کشــور دچار تاطم سیاسی و امنیتی گردید، اما مقام معظم رهبری بر سر 

دفاع از حق مردم ایستادند و حاضر به نادیده گرفتن رأی مردم نشدند.
معاون وزیر کشــور اظهار داشــت: مقام معظم رهبری برای رأی مردم اصالت قائلند و 
این را   یک حق قانونی می دانند که افراد باید خودشــان سرنوشت شان را   تعیین کنند. 
همیشــه انتخابات ها از اهمیت بالاتری برخوردار بوده اســت، اما این دوره اهمیت آن 
مضاعف اســت؛ چراکه دشمنان داخلی و خارجی به شــدت بر طبل تحریم انتخابات 

می کوبند و عدم مشارکت پیامدهای اقتصادی امنیتی به همراه دارد.
میراحمدی گفت: برای مقابله با توطئه دشمنان باید در انتخابات شرکت کرد و دیگران 
را   هم تشــویق به مشــارکت نمود. امروز اگر می خواهیم همراهی خــود را   با مقاومت 
فلســطین و ملت مظلوم فلسطین و کودکان و آوارگان و شهدای مقاومت نشان دهیم، 

هر رأی ما تیری بر سینه رژیم کودک کش صهیونیستی و آمریکای جنایتکار است.

رئیسمجلس:

مشارکت مردم در صحنه همواره گره گشا بوده است
قالیباف، رئیس مجلس شــورای  محمدباقر 
اســامی در آغاز جلسه علنی امروز مجلس 
شورای اســامی و در نطق پیش از دستور 
خود بیان کرد: فرارســیدن سالروز حماسه 
باشکوه ۹ دی را گرامی می دارم، در این روز 
بار دیگر شــاهد بودیم کــه حضور مردم در 
صحنه بر طراحی های دشــمن غلبه کرده و 
اتحاد و همدلی مردم، کشور را از مشکات و 

سختی ها و فتنه ها نجات می دهد.
وی ادامــه داد: اتحــاد و بصیرت مردم در ۹ 
دی ماه نشان داد که مردم چگونه با بصیرت 
و آگاهــی عمیق اجازه برهــم زدن آرامش 
کشور را به دشمنان ندادند و مشارکت مردم 

همواره گره گشا بوده است.
 اولویت اول برای همه جریان های سیاسی 

باید افزایش مشارکت در انتخابات باشد
رئیــس مجلس گفــت: یکــی از مهم ترین 
مظاهر اتحاد و مشــارکت ملی شــرکت در 
انتخابات می باشد که اساس نظام جمهوری 
اسامی ایران بر آن اســت. رهبر انقاب به 

همیــن دلیل بر برگزاری انتخابات باشــکوه 
تأکید داشــتند و هر کســی که امنیت را بر 
ناامنی، ثبات را بر هرج و مرج و آرامش را بر 
ناآرامی ترجیــح می دهد باید در راه افزایش 
مشــارکت مردم در انتخابــات تاش کند. 
اولویت اول بــرای همه فعالان و جریان های 
 سیاســی بایــد افزایــش مشــارکت مردم 

در انتخابات باشد.
 لزوم تصویب قوانین ســخت برای حفظ 

امنیت و آرامش زنان
رئیــس مجلس شــورای اســامی در ادامه 
تصریــح کــرد: تصویب قانــون دقیق برای 
مقابله با ســوء رفتار علیــه بانوان مطالبه ای 
اســت که رهبر انقاب قریب به ســه دهه 
گذشــته بر روی آن تأکید داشتند. با توجه 
به تأکیــد رهبر معظم انقــاب در دیدار با 
اقشار مختلف بانوان بر لزوم تصویب قوانین 
ســخت برای حفظ امنیت و آرامش زنان در 
محیط خانواده و جامعه و پیشبرد قانونی که 
اکنون در دست بررسی مجلس است مجلس 

شورای اســامی خود را مکلف می داند تا با 
سرعت فرآیند تصویب جزئیات این لایحه را 

به اتمام برساند.
وی در ادامــه تأکید کرد: تأمین امنیت زنان 
در برابر هرگونه رفتار نادرســت و آسیب زا و 

هرگونــه بی حرمتی در محیــط خانه، کار و 
جامعه هدف اصلی این لایحه است و تصویب 
آن گام بلندی در راستای تأمین کرامت زنان 
و مــادران ایرانی و افزایش رضایت و آرامش 

آنها خواهد بود.

 صهیونیست ها هرچه بیشتر جنایت کردند 
به شکست نزدیک تر شدند

قالیباف اضافه کرد: لازم اســت به یک نکته 
مهم درباره آخرین وضعیت جنگ غزه اشاره 
کنم. صهیونیست ها در این مدت هرچه بیشتر 
جنایت کرده اند به شکســت نزدیک تر شدند 
همان طور که رهبر دلیر مقاومت فلســطین 
اعام کرد هیــچ نوع از آتش بس موقت دیگر 
قابــل پذیرش نیســت و جنگ تنهــا زمانی 
می تواند پایان پیدا کند که تجاوز به طور دائم 
متوقف شده و تمام اسرای فلسطینی در ازای 
اسرای صهیونیستی آزاد شوند. رئیس مجلس 
در پایان بیان کرد: شــهادت برادر مجاهد و 
مومن شهید ســید رضی موسوی را به رهبر 
معظــم انقاب و عموم مردم ایران و خصوصا 
خانــواده فداکار ایشــان تبریک و تســلیت 
می گویم و تأکیــد می کنم هرگونه تعرض به 
فرماندهان و زیرساخت های فیزیکی مقاومت 
برای آمریکا و صهیونیست ها پرهزینه خواهد 
بود و هزینه های هنگفت در پی خواهد داشت.

مهر- ناصــر کنعانی، ســخنگوی وزارت امور خارجه در 
دیدار با نماینده ولی فقیه در خراسان جنوبی اظهار کرد: 
در دولت ســیزدهم در حوزه روابط خارجی چند موضوع 
به عنوان اصل اساســی و رویکرد اعامی و عملی دولت 
مورد توجه و اهتمام است. وی تصریح کرد: از جمله این 
موضوعات، داشــتن روابط متوازن و متعادل با حوزه های 
مختلف جغرافیای جهان ولی در عین حال توجه جدی به 
حوزه آسیا، حوزه شرق و همچنین توجه ویژه به سیاست 
همسایگی و تقویت روابط خارجی با کشورهای همسایه 

مرزی و منطقه ای جمهوری اسامی ایران است.
ســخنگوی وزارت امور خارجه با اشــاره بــه اینکه این 
سیاســت در حوزه عمل نیز با جدیت دنبال شد، تصریح 
کرد: در شرایطی که ما با یک نظم به هم ریخته و آشفته 
در ســطح جهانی روبه رو هســتیم؛ اما دولــت با نگاه به 
وضعیت موجود و درک اهمیت حوزه آســیا و شــرق و 
همچنیــن ظرفیت هــای مغفول مانده جــدی در حوزه 
کشــورهای همســایه این موضوع را مورد توجه ویژه و 
اهتمام خاص خود قرار داده و خوشبختانه در حوزه اجرا 
و عملیات نیز با دستور کاری که برای دستگاه وزارت امور 
خارجه جمهوری اســامی ایران تعیین شد این رویکرد 

مورد توجه جدی قرار گرفت.

کنعانی بیان داشــت: در این زمینه شــاهد چند مؤلفه 
دلگــرم کننده و خوشــحال کننده هســتیم اولاً ارتقای 
روابط در حوزه های مختلف سیاســی، اقتصادی و تجاری 
با تعداد قابل توجهی از همســایگانی که به طور معمول 
در سال های گذشته روابط دوستانه و همسایگی داشتیم 
امــا به ظرفیت های موجود به اندازه کافی اهتمام و توجه 

نبوده از جمله این موارد بوده است.
 ارتقای مناسبات با همسایگانی که در سالیان گذشته 

شاهد تنزل رابطه بودیم
وی با اشــاره به ارتقای مناسبات با همسایگانی که ما به 
دلایل مختلف در طول سالیان گذشته شاهد تنزل رابطه 
بودیم، گفت: بــا تعدادی از این کشــورهایی که قباً با 
برنامه ها و انگیزه های سیاســی، روابط سیاسیشان تنزل 
جایــگاه داده بودند با همان نگاه همســایگی، ارتباط ما 
ارتقای ســطح از منظر دیپلماتیک پیدا کرد و ســفیران 
خود را مبادلــه کردیم. ســخنگوی وزارت امور خارجه 
افزود: همچنین با تعدادی از کشورهای منطقه که باز به 
دلایل سیاسی و توطئه هایی که دیگران انجام داده بودند 
روابط ما قطع شــده بود و در حوزه روابط سیاسی شاهد 
فقدان دیپلماتیک با این کشورها بودیم، با تدبیر و نگاه به 
حوزه پیرامون و همسایگان و به ویژه جهان اسام روابط 
ما با این کشورها از سرگیری شد و شاهد برقراری روابط 
خوب، دوستانه و ســازنده و تداوم گفت وگو ها به منظور 
به فعلیت رســاندن ظرفیت های موجــود در روابط میان 

جمهوری اسامی ایران و این دسته از کشورها هستیم.
 حجم مناســبات تجاری و اقتصادی با چین ارتقای 

ویژه ای پیدا کرد
کنعانی از دیگر اتفاقات مثبــت در حوزه روابط خارجی 
کشــور را مربوط به حوزه شرق عنوان کرد و اضافه نمود: 
نگاه شرق و اســتفاده از ظرفیت های اقتصادی و تجاری 
کشورهای دارای ظرفیت های اقتصادی بزرگ در این راستا 

صورت گرفته که توســعه روابط با کشور چین با همین 
نگاه بوده که در چارچوب نقشه راه برنامه های بلندمدت 
 ۲۵ ســاله ایران و چیــن مورد توجه تمــام قرار گرفت.
وی ادامه داد: حجم مناســبات تجاری و اقتصادی با این 
کشور ارتقای ویژه ای پیدا کرد و روابط با دیگر کشورهای 
منطقه از جمله روســیه در حوزه پیرامون در حوزه شبه 
قاره در حوزه غرب آســیا نیز روابط با پاکســتان، هند، 
بنگادش و روابط با افغانستان به رغم شرایط پیچیده ای 
که در جغرافیای این کشــور شــاهد بوده ایم همه این ها 
مورد توجه قــرار گرفت و به طور جدی توســعه روابط 

ارتقای ویژ پیدا کرد.
 تکلیف وزارت خارجه در توســعه روابط اقتصادی و 

تجاری
ســخنگوی وزارت امور خارجه با بیــان اینکه در دولت 
سیزدهم تکلیفی که در چارچوب نگاه مقام معظم رهبری 
بــرای وزارت خارجه مبنی بر اینکــه روابط اقتصادی و 
توسعه روابط اقتصادی و تجاری می بایست بخش بزرگی 
از ظرفیت هــا وزارت امور خارجه را به خودش اختصاص 
دهد، ایجاد شــده است، یادآور شــد: تأکید صریح مقام 
معظــم رهبری در ســال ۱۴۰۲ نیز بر ایــن مبنا بود و 
جملــه ای که فرمودند اقتصاد مســئله اصلی کشــور در 
ســال ۱۴۰۲ اســت با همین نگاه و راهبرد اصولی بوده 
که دستگاه دیپلماسی یک توجه ویژه به این مقوله انجام 
داد تا معاونت دیپلماســی اقتصادی وزارت امور خارجه 
تمامی ظرفیت هــای موجود را به کار بگیرد تا توســعه 

روابط تجاری و اقتصادی محقق شود.
کنعانی اضافــه کرد: در همین چارچــوب نگاه به حوزه 
همســایگان، روابط همســایگی اســتان های همجوار با 

کشورهای منطقه جایگاه ویژه پیدا کردند.
 توجه دستگاه دیپلماسی به استان ها

وی ادامه داد: اینکه اســتان ها با ظرفیت های عظیمی که 

بــه ویژه در حوزه اقتصادی و در حــوزه منابع طبیعی و 
خداددی و گذرگاه های مرزی که با همسایگان در اختیار 
دارند، به منزلــه گذرگاه های کلیــدی و حیاتی و رونق 
اقتصــادی و تجاری باید مدنظر قــرار بگیرند که در این 
راســتا دستگاه دیپلماسی به موضوع استان ها توجه ویژه 

انجام داده است.
سخنگوی وزارت امور خارجه بیان کرد: اکنون سفرهای 
استانی برای معاونان وزارت امور خارجه همانند سفرهای 
خارج از کشــور موضوعیت ویــژه ای پیدا کرده و به طور 

مکرر این سفرها انجام می گیرد.
کنعانی تصریح کرد: تمامی استان ها و استان های همسایه 
مــرزی مورد توجه ویژه وزارت امور خارجه اســت که از 
ظرفیت اســتان ها و حتی از ظرفیت های شهرستان های 
مرزی اســتفاده کافی را در جهت تحقق اهداف اقتصادی 
و تجاری کشــور ببریم. وی ادامــه داد: در این چارچوب 
خوشــبختانه اتفاقات مثبتی با توجه به توســعه روابط 
و افزایش نقش اســتان های مــرزی در تحقق اهداف و 

برنامه های اقتصادی و تجاری دولت رقم خورده است.
 عضویت ایران در ساز و کارهای چند جانبه منطقه ای

ســخنگوی وزارت امور خارجه با اشاره به عضویت ایران 
در ســاختارها و ساز و کارهای چند جانبه منطقه ای گفت: 
این ســازوکارها اساســاً یک فرصت و ظرفیت در روابط 
خارجی کشورهای محسوب می شوند و همه کشورها به 

این مقوله توجه خاص می کنند.
کنعانی بــا بیان اینکه در طول دو ســال اخیر دولت به 
این موضوع توجــه خاص صورت گرفت و عضویت کامل 
جمهوری اســامی ایران در سازمان بزرگ همکاری های 
شــانگهای که در طول ســال های مختلف مدنظر بود با 
سیاست های خوب و دیپلماتیک دولت سیزدهم به نتیجه 
رســید، افزود: در حال حاضر جمهوری اسامی ایران به 

عضویت کامل این سازمان درآمده است.

تسنیم- هادی طحان نظیــف، سخنگوی شورای نگهبان ضمن 
گرامی داشــت ســالروز ۹ دی و سالگرد شــهادت حاج قاسم 
ســلیمانی، گفت: نظام جمهوری اسامی به پشتوانه خون  شهدا 
راه خود را پرقــدرت ادامه می دهد و ان شــاءا... ما نیز بتوانیم 

وظایف خود را به درستی انجام دهیم.
 ماجرای خبر نارضایتی رهبر انقلاب از ردصلاحیت ها چه بود؟

وی درباره شایعاتی که پیرامون دیدار اعضای شورای نگهبان و 
رهبر معظم انقاب اسامی مطرح می شود، گفت: ما در دیداری 
که با رهبر معظم انقاب داشــتیم در ابتدا ایشان در خصوص 
جایگاه و وظایف مختلفی که شــورا دارد، صحبت و از زحمات 
دو بازوی شــورای نگهبان )تهران و قم( تقدیر و تشکر کردند. 
واقعیت این است شورای نگهبان وظایف مختلفی دارد که یکی 
از آنها نظارت بر انتخابات اســت. در همین ایام هم که شورای 
نگهبان درگیر مسئله انتخابات است، این شورا به صورت 3 نوبته 

درگیر بررسی برنامه هفتم است.
طحان نظیف ادامه داد: رهبر انقاب نســبت به جایگاه شــورا 
و بحث هــای مربوط بــه انتخابات مــواردی را                              مطرح کردند و 
در خصوص انتخابــات هم فرمودند که همه دســتگاه ها برای 

مشارکت پرشور تاش کنند.
وی دربــاره اینکه عدم احراز صاحیت مــردم به مردم واگذار 
شده اســت یا خیر، افزود: عدم احراز صاحیت ۹ بار در قانون 
انتخابات آمده اســت و موضوع جدیدی نیســت. این مسئول 
گفت: نقل قول هایی که در رســانه ها درباره دیدار اعضای شورا 
با رهبر معظم انقاب نســبت به صاحیت برخی اشــخاص و 
همچنین در خصوص مقوله عدم احراز مطرح شده نشده است.
ســخنگوی شــورای نگهبان تصریــح کرد: در واقــع برخی از 
سیاســیون نکانی را دربــاره عدم احراز صاحیــت در فضای 
مجازی مطرح کردند که هیچ کدام از این موضوعات در جلسه 
با رهبری مطرح نشــد و روایت های که از جلسه گفته می شود 

برای ما نیز که در جلسه بودیم تازگی داشت.
طحان نظیف درباره اینکه آیا در جلسه با رهبری اسامی برخی از 
نمایندگانی که پیشتر در مجلس بودند و این بار در هیئت هایی 
اجرایی رد صاحیت شــدند، مطرح شــده است، گفت: مسائل 
گفته شده در برخی رســانه ها در جلسه ای که اعضای شورای 
نگهبان خدمت رهبرمعظم انقاب بوده اند، به شــکلی که نقل 

شده در جلسه طرح نشده است.
وی افزود: اساســاً برخی از اشــخاصی که این روزها اسمشان 
مطرح می شود، در تمام ادواری که در انتخابات مجلس شرکت 
کرده اند، توسط شورای نگهبان تأیید صاحیت شده اند و بعضاً 
الان هم نماینده مجلس هســتند. نظر اخیری هم که نســبت 
به این افراد داده شــده، نظر شــورای نگهبان نبوده بلکه نظر 
هیئت های اجرایی بوده اســت که در همان زمان هم ما خطاب 
به همه کسانی که صاحیت شان تأیید نشده بود، اعام کردیم 

که فرصت اعتراض نسبت به نظر هیئت های اجرایی دارند.
 3 مرحله برای بررسی صلاحیت ها پیش بینی شده است

طحان نظیــف عنوان کرد: قانــون انتخابات راجع به بررســی 
صاحیت نامزد ها ســه حالت تأیید صاحیت، احراز صاحیت 

و عدم احراز صاحیت را پیش بینی کرده است.
این مســئول گفت: یکسری شرایط و موانع در قانون ذکر شده 
و اصل بر لزوم احراز صاحیت اســت؛ از این رو کســی که این 
شــرایط را ندارد اساســاً وارد گردونه انتخابات نمی شود ضمن 
آنکه در بررسی هایی که شورای نگهبان انجام می دهد صاحیت 
نامزدها باید احراز شود که به این حالت گفته می شود فرد تأیید 

صاحیت شده است.
طحان نظیف اظهار کرد: حالــت دیگری هم وجود دارد، گاهی 
اوقات شورا براساس مستندات و مدارک یقین پیدا می کند که 
شــخصی برخی از شــرایط را ندارد و یا برخی از موانع را دارد. 
برای مثال می توان به ســن داوطلبان انتخابات مجلس اشــاره 
کرد. وی ادامه داد: مثاً برخی از افراد در بخش انتخابات شورا 
مطرح کردند که با افراد داوطلبان جهت تکمیل پرونده انتخابی 
خودشان تماس می گرفتیم و پاسخگو نبودند، طبیعتاً این افراد 
را ملحق بــه تأیید و رد نمی کنیم و پس از بررســی های لازم 

عنوان عدم شناخت می تواند به این افراد تعلق بگیرد.
سخنگوی شورای نگهبان ادامه داد: در برخی از موارد با تعارض 
ادله مواجه هســتیم، دستگاه های استعامی پاسخ هایی دارند و 
این پاسخ ها با همدیگر قابل جمع نیست. همان طوری که ذکر 
شد باید تاش های خود را برای پیگیری و جست وجو با نیروها 
و ابزارهــای موجــود این موضوع را پیگیــری کنیم تا به نقطه 

روشنی دست پیدا کنیم.
وی ادامــه داد: در برخی از موارد علی رغم پیگیری های مختلف 

که به نتیجه نمی رسیم، قانون پیش بینی لازم را کرده است.
 هنوز وارد مرحله  بررسی صلاحیت ها نشده ایم

طحان نظیف با اشــاره به اینکه شــورای نگهبان در بررســی 
صاحیت ها نگاه حزبی، جناحی و گروهی ندارد، گفت: شورای 
نگهبــان از جانب جریانات مختلف سیاســی که دارای توقعات 
خاصی اســت مورد قضاوت قرار می گیــرد. طی روزهای اخیر، 
فقهای شورای نگهبان درگیر آزمون خبرگان ) کتبی و شفاعی( 
بود؛ این آزمون برای کســانی اســت که تاکنون عضو مجلس 
خبرگان نبودند. علی رغم توقعات از شــورای نگهبان اما شورای 
مبنای خود را قانون گذاشــته است و هنوز شورای نگهبان وارد 
بررســی صاحیت نامزدهای انتخابات مجلس خبرگان رهبری 

نشده است.
 شورای نگهبان، مرجع نهایی بررسی صلاحیت هاست

ســخنگوی شــورای نگهبان با بیان اینکه اکنون انتخابات در 
ایســتگاه بررسی صاحیت ها در هیئت های نظارت استانی قرار 
دارد، یادآور شــد: قانون ســه مرحله برای بررسی صاحیت ها 

پیش بینــی کرده که مرحله نخســت بررســی صاحیت ها در 
هیئت هــای اجرایی اســت. این هیئت ها ارتباطی به شــورای 
نگهبان ندارند. اعضای آن ۱۱ نفر از شــخصیت های حقوقی و 
معتمدان محلی هستند و هیئت ها در فرمانداری ها و حوزه های 

انتخابیه تشکیل می شود.
وی افزود: مرحله دوم بررسی صاحیت ها در هیئت های نظارت 
اســتانی انجام می گیــرد. اعضای این هیئت ها توســط هیئت 
مرکــزی نظارت بــر انتخابات تعیین می شــوند که تا ۱۴ دی 
امســال به مدت ۵۰ روز بررسی صاحیت داوطلبان در هیئت 

نظارت استان و هیئت مرکزی انجام می شود.
طحان نظیف ادامه داد: مرحله ســوم بررســی صاحیت ها در 
شورای نگهبان اســت، در این مرحله شورای نگهبان شکایات 
کاندیدا های رد صاحیت شــده را که اعتراض می کنند، بررسی 
می کند. این شــورا یک ماه )3۰ روز( مهلت دارد تا به بررسی 
شکایات کســانی که به نتایج هیئت های نظارت اعتراض دارند 
رسیدگی کند. این مسئول تأکید کرد: در واقع هر داوطلبی که 
نسبت به نتایج هیئت های اجرایی شکایت داشت به هیئت های 
نظارت اعام کرد و هر داوطلبی هم به نتایج هیئت های نظارت 
شــکایت داشته باشــد به شــورای نگهبان رجوع خواهد کرد؛ 
بنابراین شــورای نگهبان نظر نهایی را در خصوص صاحیت ها 

اعام خواهد کرد.
سخنگوی شــورای نگهبان خبر داد: اسامی کاندیداهای نهایی 
مجلس شورای اسامی در تاریخ ۲ اسفندماه سال جاری اعام 
می شــود، همچنین تبلیغات کاندیداهای مجلس از روز ســوم 

اسفندماه قانونی است.
وی افزود: به نظر می رســد حقوق داوطلبان برای قانون گذار از 
اهمیت ویژه ایی برخوردار بوده که طی چند مرحله انتخابات را 

پیش بینی کرده است.
 قانون شفافیت منابع مالی داوطلبان لازم الاجراست

سخنگوی شورای نگهبان به قانون شفافیت و نظارت بر تأمین 
مالی فعالیت های انتخاباتی در انتخابات مجلس شورای اسامی 
هم که در این دوره از انتخابات اجرایی خواهد شد، اشاره کرد و 
گفت: این قانون در بهمن ماه سال ۱3۹8 به تصویب رسید، اما 
چون در آستانه انتخابات بود، فرصت اجرا پیدا نکرد. از ابتدای 
سال جاری در جلسات مختلف به مسئولان وزارت کشور تأکید 
کردیم که این قانون، قانون جاری کشــور اســت و باید مبنای 

عمل قرار گیرد.
طحان نظیف در خصوص اینکه شــورای نگهبان را مقصر اصلی 
جلوگیری از مشــارکت حداکثری مردم در انتخابات می دانند، 
گفت: شورای نگهبان در موضوعاتی پیشگام در شفافیت است. 
به طوری که هم اکنون بحث طرح شفافیت قوای سه گانه مطرح 
شده که به نتیجه نرسیده است. شورای نگهبان بدون هیچ گونه 
الزام قانونی در حوزه مصوبات سامانه ای را رونمایی کرده است 

که مصوبات، نامه های ادرای و نظرات خود را منتشر می کند.
وی افزود: اگر قانون انتخابات را اصاح کنند، شــورای نگهبان 
منعی برای اعام عمومی دلایل عدم احراز صاحیت افراد ندارد.

 اصلاح قوانین انتخاباتی
طحان نظیف بر ضرورت اصاح قوانین انتخاباتی و رفع نواقص و 
کاستی های قانون انتخابات همواره به عنوان یکی از چالش های 
نظام انتخاباتی در جمهوری اســامی ایران تأکید کرد و گفت: 
بحث اصاح قانون انتخابات سال هاســت مطرح است و در این 
ســال ها تقریباً همه دســتگاه هایی که درگیر انتخابات بودند و 
دســت اندرکاران حوزه انتخابات، آسیب ها و اشکالاتی را که در 
مقام عمــل با آن مواجه بودند، مدام مطــرح می کردند. قانون 
انتخابات مجلس بر اساس تاریخ تصویب، مصوب ۲۴ سال قبل 
یعنی برای سال 78 است البته از نظر برخی، اساس این قانون 
مربوط به دهه 6۰ یعنی مربوط به ۴۰ سال قبل است لذا با این 

قانون نمی توانیم انتخاباتی با شرایط روز برگزار کنیم.
وی ادامه داد: چنین مسئله ای مکرراً از سوی نهادهای مجری و 
ناظر انتخابات به عنوان یک درخواست از مجالس قانون گذاری 

در ادوار مختلف مطرح شده است.
این مسئول افزود: بر همین ضرورت نیز باعث شد در تاریخ ۲۴ 
مهر ماه ۱3۹۵ سیاست های کلی انتخابات از سوی مقام معظم 
رهبری اباغ و بر ضرورت اصاح قوانین انتخاباتی تأکید شــود. 
مقــام معظم رهبری در دیدار خرداد ماه امســال با نمایندگان 
مجلس یازدهم بر پیگیری اجرای سیاست های کلی انتخابات و 
اصاح قوانین انتخاباتی به عنوان یک مطالبه از مجلس انقابی 

تأکید نمودند.
ســخنگوی شــورای نگهبان دربــاره این سیاســت ها گفت: 
سیاســت های کلی انتخابات که ۱8 بند دارد، آسیب شناســی 
نظام انتخاباتی اســت و موضوعی درباره انتخابات نیست که در 

سیاست های کلی بدان پرداخته نشده باشد.
طحان نظیف عنوان کرد: برخی از سیاسیون اشاره می کنند که ما 
اطاع نداشتیم، حقیقتاً تعجب می کنم. یعنی در سیاست ورزی 
سیاســتمداری که اظهار بی اطاعی می کنــد از اصاح قوانین 
انتخاباتی باید تردید کرد، چون این موضوعی اســت که کاماً 
علنی و ســال ها مطرح بوده است و دســت اندرکاران انتخابات 

درباره آن صحبت می کردند.
 ایران جزو معدود کشورهایی است که ثبت نامی های انتخابات 

مجلس آن بالاست
وی افزود: درباره سیاســت ورزی سیاستمداری که در خصوص 
اصاح قوانین انتخاباتی اظهــار بی اطاعی می کند باید تردید 
کرد؛ چراکه افرادی که جنبش سیاسی دارند، اخبار انتخابات را 

رصد و از احزاب و جریانات سیاسی پیگیر موضوعات هستند.
این مسئول با اشاره به رکوردزنی ثبت نام انتخابات مجلس، بیان 
کرد: حدود ۲۵ هزار ثبت نام کردند که تقریباً رقم بالایی است. 

ایران جزو معدود کشــورهایی اســت که تعداد ثبت نامی های 
انتخابات مجلس آن بالاســت؛ به میزان هر کرسی در مجلس 

تعداد زیادی ثبت نام می کنند.
 برخی از ویژگی های قانون جدید انتخابات

طحان نظیف به ویژگی های قانون جدید انتخابات اشــاره کرد و 
نخستین موضوعی که وی به آن پرداخت پیش بینی مرحله ای 

با عنوان پیش ثبت نام بود.
وی همچنین دومین ویژگی قانون جدید انتخابات را پیش بینی 
برخی احکام برای موضوع تبلیغات و تخلفات برشمرد و در این 
رابطه عنوان کرد: در گذشــته تبلیغات در فضای حقیقی و در 
کوچه و بازار انجام می شد، اما در سال های گذشته تبلیغات به 
دلایل مختلفی از فضای حقیقی به فضای مجازی منتقل شده 

و لازم بود که احکامی در این باره وضع شود.
طحان نظیــف دیگر ویژگــی قانون جدید انتخابات را توســعه 
زمان بندی ها اعام کرد و گفت: در انتخابات سال جاری حدود 
۲۵ هزار نفر ثبت نام کردند که در دوره های گذشــته ۱6 هزار 
نفــر و ۱۲ هزار نفر بود. فــارغ از اینکه این مقــدار ثبت نامی 
خــوب یا بد اســت و باید در این رابطــه پژوهش های علمی و 
دانشگاهی و حتی مقایســه ای انجام بگیرد، لازم بود که مدت 
 زمان رســیدگی به صاحیت های افراد نیز متناســب با تعداد

ثبت نامی ها افزایش یابد.
وی تأکید کرد: توسعه زمان بندی ها به بررسی دقیق صاحیت ها 
کمک می کند و این موضوع موجب می شود تا تمامی مستندات 
و ادله درباره هر یک از افراد بررسی و دفاعیات و مستندات هر 

یک از داوطلبان نیز به دقت شنیده شود.
ســخنگوی شــورای نگهبان، اصــاح قانون انتخابــات را یک 
گام مثبت و رو به جلو در راســتای تحقق سیاســت های کلی 
انتخابــات دانســت و گفت: اگرچه این قانــون تمامی بندهای 
سیاســت های کلــی انتخابات همچــون فعالیــت قانونمند و 
 مســئولانه احزاب را پوشــش نداده اســت اما گامی رو به جلو 

ارزیابی می شود.
 لایحه عفاف و حجاب به مجلس برگشت داده شد

طحان نظیف خاطرنشــان کرد: با توجه بــه باقی ماندن برخی 
ایــرادات و ابهامات در لایحه عفــاف و حجاب، این لایحه برای 
اعمال اصاحات لازم بار دیگر به مجلس شورای اسامی ارجاع 
شــد، هر زمان که مجلس همین ایرادات و ابهامات باقی مانده 
را اصاح کند ما نیز لایحه اصاح  شــده را مجدداً بررسی و نظر 

نهایی شورای نگهبان را اعام خواهیم کرد.

سخنگویوزارتامورخارجهمطرحکرد:

پیشرفت ایران در روابط چند جانبه و ساز و کارهای بزرگ اقتصادی

سخنگویشوراینگهبان:
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استاندار فارس:
انتخابات مهم ترین ابزار مردم سالاری دینی

 به شمار می آید
محمدهادی ایمانیه، استاندار فارس در جلسه با اعضای ستاد انتخابات استان گفت: 
انتخابات در بسیاری از کشورهای دنیا، ابزاری مهم و مفید برای تحقق مردم سالاری 

و بازتاب خواست آن ها در تصمیم سازی سیاسی است.
وی افــزود، همان طور که مقام معظم رهبری تأکید داشــتند، امنیت کامل، رقابت 
واقعی و سلامت حقیقی انتخابات می تواند، تأثیر بسزایی در مشارکت پرشور مردم 
در انتخابات پیش روی مجلس شــورای اسلامی و خبرگان رهبری داشته باشد. از 
این رو برای تحقق 4 اصل مورد انتظار ایشان در انتخابات، می بایست مستندسازی 
و به کارگیــری دانش و تجربیات متولیان امر برگزاری انتخابات در دســتورکار این 

ستاد قرار گیرد.
نماینده عالی دولت در اســتان فارس با بیــان اینکه امروزه نظام مدیریت دانش به 
عنوان مغز ســازمان مطرح اســت، تأکید کرد: نظام مدیریت دانش کارکنان را به 
اطلاعــات، دانش و تجربیات مورد نیاز مجهز می  کند تــا بتوانند وظایف خود را به 
درســتی انجام دهند، و تصمیمات صحیح تر و ســریع تری را اتخاذ کنند، بنابراین 
نظامی که می تواند فرآیند برگزاری انتخابات پیش رو را پشتیبانی کند، نظام جامع 

مدیریت دانش سازمانی است.
وی در پایان ســخنان خود با اشــاره به اینکه فرهنگ ایرانی اسلامی یک فرهنگ 
منحصربه فــرد و با ویژگی های خاص خود اســت، بیان کــرد: انتخابات در ایران 
مهم ترین ابزار مردم ســالاری دینی و راهکار گردش نخبگان به شــمار می آید، که 
در راســتای تحقق مردم ســالاری دینی و تحقق منویات رهبری در امر انتخابات، 
متولیان امر برگزاری انتخابات مجلس شــورای اســلامی و خبرگان رهبری استان 
فارس مکلف هســتند که نسبت به شناسایی افراد دارای دانش و تجربه بالا در امر 
برگزاری انتخابات، مستندسازی دانش و تجربیات آنان، به اشتراک گذاری، انتقال و 
به کارگیری دانش و تجربه گران بهای آنان در انتخابات پیش رو و توســعه آن برای 

آیندگان اهتمام ویژه داشته و آن را در سرلوحه کار خود قرار دهند.

مديرعامل آبفا شيراز:
عمليات نوسازي چاه دروازه قرآن به اتمام رسيد

بهمن بهروزي، رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب شیراز گفت: 
عملیات نوسازي وکف شــکنی چاه دروازه قرآن که از طریق بودجه عمراني تأمین 

شده بود به اتمام رسید.
بهــروزي افزود: چاه 107 دروازه قرآن در دهه 60 تا عمق 140 متر حفاري شــده 
بود که با توجه به افت شدید سطح آب و سفره هاي زیر زمیني از مدار بهره برداري 
خارج شده بود. وي در ادامه گفت: به دلیل موقعیت استراتژیک چاه و نیاز به تأمین 
آب ارتفاعات بالا دست دروازه قرآن و شهرک گلشن نوسازي این چاه در دستور کار 

قرار گرفت.
بهروزي بیان داشت: عملیات نوسازي و کف شکني تا عمق 276 متري ادامه داشت 

و این چاه با دبی 35 لیتر بر ثانیه وارد مدار بهره برداری گردید.
این مقام مســئول افزود: هزینه انجام این عملیات حدود 12 میلیارد ریال از طریق 

بودجه عمراني تأمین شده است.
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گروه خبر-ليلا غضنفری
اختتامیــه جشــنواره و افتتــاح نمایشــگاه آثــار 
ــا  ــان ب ــدان کاریکاتوریســت 33 کشــور جه هنرمن
ــهرداری  ــی ش ــه میزبان ــزه ب ــودکان غ ــوع ک موض
ــت فرهنگــی اجتماعــی شــهرداری  شــیراز و معاون
ــور  ــا حض ــی ب ــرای بهمن بیگ ــیراز در فرهنگس ش
فرهنگــی  کمیســیون  عضــو  شــیراز،  شــهردار 
اجتماعــی شــهرداری و رئیــس ســازمان فرهنگــی 
ــن  ــد. محمدحس ــزار ش ــی برگ ــی و ورزش اجتماع
ــزاری  ــه برگ ــاره ب ــا اش اســدی، شــهردار شــیراز ب
چنیــن جشــنواره ای بــرای نشــان دادن مظلومیــت 
کــودکان عــزه در جنــگ گفــت: در زمانــه ای 
ــوق  ــا دم از حق ــورهای دنی ــیاری از کش ــه بس ک
بشــر و صلــح می زننــد در کشــور فلســطین و 
غــزه، اســرائیل بــا بمبــاران منــازل مســکونی 
و بیمارســتان ها تاکنــون 28 هــزار نفــر را بــه 
خاک و خــون کشــیده اســت و در ایــن جنــگ 

کــودکان بی گنــاه قربانیــان بــزرگ هســتند.
ــت  ــلاش معاون ــر ت ــد ب ــا تأکی ــیراز ب ــهردار ش ش
فرهنگــی اجتماعــی شــهرداری شــیراز بــرای 
برگــزاری ایــن جشــنواره آن هــم در کمتــر از 
اظهارنظــر  و  دیدگاه هــا  کــرد:  عنــوان  روز   40
کاریکاتوریســت های جهــان دربــاره کــودکان غــزه 
در جنــگ پیــش رو را بایــد در معــرض دیــد عمــوم 

ــرد.  ــرار بگی ــهروندان ق ش
اســدی با تأکید بر توســعه نمایش آثار ارسالی به 
جشــنواره در گالری مترو و سازه های شهری عنوان 
کرد: شــهرداری برخوردار از زیر ســاخت های لازم 
بــرای انتقال مفاهیم هنر به جامعه اســت و باید از 

این ظرفیت اســتفاده کرد. شهردار شیراز برگزاری 
اختتامیه جشنواره و افتتاح نمایشگاه آثار هنرمندان 
کاریکاتوریست 30 کشور جهان با موضوع کودکان 
غزه را در فرهنگســرای بهمن بیگی مغتنم دانست و 
گفت: شــهرداری بایــد از ظرفیت های موجود خود 
 بــرای کارهای فاخــر فرهنگــی اجتماعی و هنری 

بهره ببرد. اسدی با بیان اینکه امروزه زبان هنر برای 
انتقال مفاهیم بســیار مؤثر است، خاطر نشان کرد: 
یکی از تأکیدات مقام معظم رهبری استفاده از زبان 
هنر و کتاب برای انتقــال مفاهیم و ایجاد جذابیت 
در بین جامعه اســت کــه چنین نمایشــگاه هایی 
بــا این رویکرد به دنبال تحقق این منویات اســت. 
شهردار شــیراز همچنین از برگزاری دومین کنگره 

ســرداران و امیران و شــهدا در آبان ماه ســال در 
شــهر شــیراز خبــر داد و گفت: بــرای ماندگاری 
مباحث مطرح شــده چنیــن کنگره هــای باید از 
زبان هنر و کتاب بهــره ببریم. محمدعلی چوبینی، 
رئیس ســازمان فرهنگی اجتماعی با تأکید بر این 
مطلب کــه از ظرفیت فرهنگســراها برای برگزاری 

رویدادهای فرهنگــی و اجتماعی بهره خواهیم برد 
گفت: فرهنگسراهای شــهرداری به دلیل نوع ارائه 
 خدمات و تعاملاتی که با شهروندان دارند مهم ترین 
بســتر برای انتقال مباحت قرهنگــی، اجتماعی و 
ورزشی اســت. چوبینی نیروهای شاغل و فعال در 
فرهنگســراها را مظلوم ترین و خدوم ترین کارکنان 
دانســت و افــزود: نیروها فعال در فرهنگســراها با 

اجــرای برنامه های متنوع و قــرار گرفتن در جبهه 
نخست خدمات رســانی به مردم تلاش می کنند در 
راستای رســالت خود زمینه ایجاد امید و نشاط را 
برای مــردم فراهم کنند. رئیس ســازمان فرهنگی 
اجتماعی شــهرداری شیراز ضمن اشــاره به اینکه 
آثار ارســالی به جشــنواره کاریکاتوریست حمایت 

از کــودکان غزه فاخــز و ماندگار اســت، افزود: با 
توجه به دراختیار داشــتن فضای شهری و ظرفیت 
مترو گالری های آثار ارســالی در معرض دید عموم 

شهروندان قرار می گیرد. 
دبیر جشــنواره و عضــو هیأت داوران جشــنواره 
بین المللی کاریکاتور کودکان غزه خواســتار تلاش 
بیشتر مســئولان در راســتای بازشناسی مشاهیر 

ایرانــی شــد. احمدرضــا ســهرابی علاقه مندی و 
ارج نهــادن مدیریت شــهری شــیراز بــه مبانی 
فرهنگــی و هنری را بــه نیکی یاد کــرد و افزود: 
 حمایت هایی که از سوی مسئولان صورت می گیرد 
در آفرینش هــای فاخــر هنرمندان نقش بســزایی 
 دارد و آنها را به ســمت و ســوی خلق آثار ارزنده 

ترغیب می سازد. 
او با تقدیر از حمایت های سازمان فرهنگی شهرداری 
شــیراز به منظور برپایی این جشــنواره در مقیاس 
بین المللــی اظهار داشــت: در تــلاش بودیم تا در 
قالب این فعالیت فرهنگی شــاهد یک جریان سازی 
بشردوســتانه در ســطح جهانی باشیم که با حضور 
آثار فاخــر هنرمندان بین المللی تــا حدود زیادی 

 حاصل شــد و پس از گام بلند شــهرداری شــیراز 
کشورهای ترکیه و مصر هم جشنواره های مشابهی 

را کلید زدند. 
وی با بیان اینکه این نمایشــگاه دارای ویژگی هایی 
برجســته و شــاخص اســت بیان داشــت: مطابق 
عرف هــای رایج، فرآینــد برگزاری جشــنواره های 
بین المللی معمولاً 3 تا 4 ماه اســت؛ اما با توجه به 
حساسیتی که پیرامون جنگ غزه و هجوم وحشیانه 
صهیونیست ها وجود داشت آثار ارسالی به دبیرخانه 
این جشنواره در مدت زمان 20 روز انجام پذیرفت که 
 با استقبال 33 کشور از اقصی نقاط جهان همراه بود.
این کاریکاتوریســت بین المللی شــیراز مدت زمان 
داوری آثار را 7 روز اعلام کرد و گفت: اعلام نتیجه 
این جشــنواره مصادف با 20 نوامبــر، روز جهانی 

کودک بود که جای تأمل دارد. 
دبیر جشــنواره و عضــو هیئت داوران جشــنواره 
بین المللی کاریکاتور کودکان غزه در بخش دیگری 
از ســخنانش خواســتار توجه بیشــتر مسئولان به 
مشــاهیر ایرانی شد و بیان داشــت: در دوران اوج 
کرونا یکی از کشورهای همسایه با ظرافت و موقعیت 
شناسی اقدام به برپایی جشنوراه ذکریای رازی کرد 
تا این دانشــمند گرانمایه ایرانی و کاشف الکل را به 
نفع خود مصادره کنــد. وی با بیان اینکه در حوزه 
دیپلماتیک فرهنگی باید هنرمندی بیشتری داشته 
باشــیم تصریح کرد: متاســفانه در حوزه های بین 
المللی کارنامه درخشــانی دراستای معرفی مشاهیر 
نداریــم و می توان از ظرفیت هــای هنرمندان و به 

ویژه کاریکاتوریست ها بهره بیشتری برد.
ghazanfari@sobhannews. ir 

اختتاميه جشنواره و افتتاح نمایشگاه آثار هنرمندان کاریکاتوریست 33 کشور جهان با موضوع کودکان غزه توسط معاونت فرهنگی شهرداری شيراز؛

دیپلماسی فرهنگی با هنر

نامه فرمانداری شهرستان شــیراز درخصوص مساعدت به 
بیمارستان روان پزشکی جنت و تعمیر و بازسازی کف پوش 
سالن چندمنظوره شهید حسن هوشیار به تصویب رسید. به 
شــهرداری شیراز اجازه داده می شود نسبت به پرداخت ده 
میلیارد ریال بر اســاس ضوابط و مقررات به منظور تعمیر و 
باسازی و کف پوش سالن چند منظوره شهید حسن هوشیار 

از محل ردیف اعتباری 150208 بودجه سال 1402 اقدام 
نماید.

لایحه یک فوریتی شهرداری شــیراز، درخصوص برگزاری 
جشنواره » زن و رسانه« با مشارکت وزارت فرهنگ و ارشاد 
اســلامی به تصویب رسید. به شــهرداری شیراز اجازه داده 
می شــود نسبت به برگزاری جشنواره زن و رسانه با عنوان 
»جایزه مریم« با مشــارکت وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
و ایجاد دبیرخانه دائمی آن در شــهرداری تا سقف چهارده 

میلیارد ریال از ردیف اعتباری 602121114 اقدام نماید.
 تصویب لایحه برگزاری جشنواره مریم با 11 رأی

 محمدرضا هاجری عضو شــورای اســلامی شــهر شیراز 
که از موافقان برگزاری این جشــنواره اســت در خصوص 

این جشــنواره گفت: یک میلیــارد و 400 میلیون تومان 
بودجــه در نظــر گرفته شــده در خصوص برگــزاری این 
 جشنواره توسط شــهرداری اســت؛ البته به همین میزان 
هــم قرار اســت وزارت فرهنگ و ارشــاد اســلامی اعتبار 
در نظر بگیــرد. وی اضافه کــرد: برخی از افــراد با ایجاد 
 حواشــی در تلاش هســتند تا این رویداد مهم رســانه ای 
را که عاملی برای برند ســازی شهر شیراز است، تحت شعاع 

قرار دهند. 
هاجری با اشــاره به اینکه به زودی شیراز، میزبان برگزاری 
جایزه »مریم« خبرنگار عفیفه و عقیله شهرمان خواهد بود، 
گفت: بیش از 160 خبرنگار سراسری در این مراسم باشکوه، 
شرکت خواهند کرد. وی افزود: شــورا و شهرداری مفتخر 

است که میزبان چنین مراســم فاخری در حوزه تجلیل از 
خبرنگاران باشــد. هاجری افزود: با توجــه به اینکه روابط 
عمومی شهرداری شیراز به عنوان یکی از روابط عمومی های 
برتر کشور معرفی شده پیشنهاد شــده تا دبیرخانه دائمی 
این جشنواره در شیراز دایر شده تا بتوان زمینه برند سازی 
و توسعه این جشنواره را فراهم کرد. گفتنی است در پایان 
اظهار نظر موافقان و مخالفــان این طرح از میان 13 عضو 
شــورای اسلامی شهر شــیراز این لایحه با رأی مثبت 11 
عضو شورا مورد تصویب قرار گرفت. همچنین در این جلسه 
لایحه شهرداری شیراز، درخصوص روش ارزیابی مدیران به 
منظور جذب و تحقق ســرمایه گذاری در قالب نظام ارزیابی 

عملکرد سازمانی شهرداری شیراز به تصویب رسید.

در مراســمی تفاهم نامه همکاری بین اداره کل بهزیســتی 
و شــرکت شــهرک های صنعتی فارس در راستای تحقق 
منویــات مقــام معظم رهبری در ســال رشــد تولید و به 
منظور توانمندسازی و اشــتغال گروه های هدف بهزیستی 
به امضا رســید. معرفــی متقاضیان واجد شــرایط جویای 
کار به کارفرمایان، کارخانجات و کارگاه های معرفی شــده 
برابر دستورالعمل های سازمان بهزیستی کشور، همکاری و 
عقد قرارداد با کارفرمایان و کارگاه های معرفی شده جهت 
اشــتغال زایی کارفرمایی  پرداخت تسهیلات قرض الحسنه 
درقبال به کارگیری افراد تحت پوشش بهزیستی، همکاری 

و عقد قرارداد با کارفرمایان و کارگاه های معرفی شده جهت 
پرداخت حق بیمه سهم کارفرما )23%( در قبال بکارگیری 
گروه های هدف بهزیســتی برابر دستورالعمل های سازمان 
بهزیســتی کشــور، همکاری و عقد قرارداد با کارفرمایان 
و کارگاه های معرفی شــده جهت پرداخــت یارانه ارتقای 
کارایی معلولین در قبال به کارگیری معلولان تحت پوشش 
بهزیستی برابر دستورالعمل های سازمان بهزیستی کشور و 
معرفي شــرکت هایي که با نیت خیر خواهانه از مددجویان 
بهزیســتي حمایت مي کنند در راستاي بخشودگي مالیاتي 
ماده 172 قانون مالیات هاي مستقیم، از مهم ترین مفاد این 

تفاهم نامه است.
سید مصطفي  هاشــمي، مدیرعامل شــرکت شهرک های 
صنعتی اســتان فارس در این مراســم با تأکیــد بر لزوم 
اســتفاده حداکثــری از ظرفیت موجود در شــهرک های 
صنعتی استان برای اشتغال پایدار مددجویان تحت پوشش 
بهزیســتی، گفت: واحد های تولیدی و صنعتی همیشه در 
عرصه های مختلف اجتماعی پای کار بوده اند و در این حوزه 

نیز اهتمام خود را انجام خواهند داد.
هاشــمي با بیان اینکــه در زمینه اشــتغال و به کارگیری 
معلولان، مددجویان و زنان سرپرســت خانوار در واحد های 

صنعتی و تولیدی تمام تلاش خــود را انجام خواهیم داد، 
گفــت: افراد معلــول دارای توانمندی های خاص و ویژه ای 
هســتند که در بخش تولیــد و صنعت می تــوان از آن ها 

استفاده کرد.
وی افزود: با توجه به مشــوق های در نظر گرفته شده برای 
اشتغال جامعه هدف بهزیستی، صنعتگران و فعالان صنعتی 

می توانند از این مشوق ها نیز استفاده کنند.
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان فارس با بیان 
اینکــه هم اینک بیش از 7623 قرارداد ســرمایه گذارری با 
متقاضیان در شــهرک ها و نواحی صنعتی اســتان منعقد 
شــده، گفت: از این تعداد 3356 واحــد تولیدی، صنعتی، 
صنفی و کارگاهی با اشتغال 42200 درمرحله تولید است 
که می توانند بخشی از ظرفیت خود را به افراد جامعه هدف 
بهزیســتی اختصــاص دهند و در این زمینــه مانیز از این 

واحد ها حمایت خواهیم کرد. 
وي همچنین بــا تأکید بر لزوم ارائــه آموزش هاي فني و 
حرفــه اي و مهارتي به مددجویان متقاضي شــغل گفت: با 
توجه به نیــاز واحدهاي صنعتي به افــراد ماهر و آموزش 
دیده، ارتقاي ســطح مهارتــي و فني مددجویان ســبب 
تســریع در به کارگیــري و پایداري اشــتغال مي شــود. 

  هاشــمي اظهار امیدواري کرد: با اجرایي شــدن مفاد این 
تفاهم نامه گام هاي مؤثري در زمینه حمایت از خانواده ها، 
اشــتغال و امنیت روانی افراد تحت پوشش برداشته خواهد 

شد. 
اعطای تسهيلات به کارفرمایاني که نسبت به به کارگيري 

مددجویان اقدام کنند
محمدرضا هوشــیار، مدیرکل بهزیســتی فارس نیز در این 
مراسم، امضای تفاهم نامه توسعه اشتغال زایی برای معلولان 
با شــرکت شــهرک های صنعتی فــارس را فراهم کردن 
زمینه ای را برای ارائه خدمات بهتر به افراد تحت پوشــش 
این ســازمان اعلام کرد. هوشــیار با بیان اینکه ســازمان 
بهزیســتي در دهه اخیر به سمت سازمان تخصص محور در 
حوزه هــاي امدادي و اجتماعي حرکت کرده اســت، گفت: 
هدف اصلي این سازمان توانمندســازي مددجویان است. 
مدیرکل بهزیســتی با بیــان اینکه بــراي کارفرمایاني که 
نسبت به به کارگیري مددجویان اقدام کنند برمبناي تعداد 
اشتغال تا ســقف 4میلیارد تومان تسهیلات اختصاص مي 
یابد، تصریح کرد: بر اساس قانون، در تلاش هستیم بتوانیم 

مشکلات اشتغال گروه های هدف راکاهش دهیم.

در شورای اسلامی شهر شيراز مصوب شد؛

شیراز میزبان اولین جشنواره »زن و رسانه«
ارزیابی مدیران براساس تحقق جذب سرمایه گذاری

مديرعامل شركت شهرك هاي صنعتي فارس:

 برای اشتغال معلولان و زنان سرپرست خانوار در واحد های صنعتی تمام تلاش خود را می کنیم

تی
حیا

ره 
اه
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س 
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شهردار شيراز:

 زبان هنر بهترین بستر انتقال مباحث است
رئيس سازمان فرهنگی، اجتماعی شهرداری شيراز: 

رسالت ما امید و حال خوب شهروندان است

حسن شــیخ نیا، معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری 
فارس در جلســه بررســی مسائل و مشــکلات صنایع که با 
حضــور برادران، معاون صنایع عمومــی وزیر صنعت، معدن 
و تجارت؛ طاهری، عضو کمیســیون صنایع و معادن مجلس 
و نجابت، نماینده مردم شــیراز در مجلس شــورای اسلامی 
در شهرک بزرگ صنعتی شــیراز برگزار شد، گفت: تفویض 
اختیارات بیشــتر و مؤثرتر به اســتان ها یکی از اساسی ترین 
مطالبــات بخش هــای اقتصادی اســت کــه ماحصل آن، 

تسهیلگری در فضای کسب و کار خواهد بود.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس با اشاره به 
اینکه ادبیات جدیدی را در حوزه اقتصادی اســتان در پیش 
گرفته ایم، گفت: برای پیشــبرد اهداف عالیه و تحقق شــعار 

سال، سه رویکرد بنیادین را در برنامه کاری داریم.
 وی نخســتین رویکــرد را اصــلاح فرایندهــای داخلی در 
دســتگاه های اجرایی استانی با هدف گذاری رفع دغدغه های 
بــه حق فعالین اقتصادی برشــمرد و اضافه کــرد: امنیت و 
آرامش امروز جامعه را باید در بخش تولید و اقتصاد کشــور 
جســت وجو کرد؛ به طوری که اگر ســفره های مردم پررنگ 

شود و سهم آن کم نشود می توانیم به دنبال امنیت باشیم.

شــیخ نیا ابراز داشت: در این رویکرد است که آنچه در داخل 
اســتان قابل تصمیم گیری اســت را از طریق تغییر و اصلاح 
رویکردهــا، همراهی و همدلی محقق کنیم؛ برنامه داریم در 

این بخش از حداکثر ظرفیت ها استفاه کنیم.
 وی ادمه داد: رویکرد اســتاندار فــارس حمایت از این ایده 
و رویکرد اســت و برای اصلاح و تغییــر رویه ها، کارگروهی 
از فعالین اقتصادی تشــکیل داده ایم و بنا داریم با شناسایی 
عارضه ها و اتخاذ تصمیمات مناســب کمــک کنیم که این 

اصلاح رویکردها را در استان شاهد باشیم.
وی تصریح کرد: در همین دوره کوتاه بحمدا... با همراهی های 
صورت گرفته و تصمیمات اتخاذ شــده بخشــی از نیازهای 
فعالین اقتصادی و ذی نفعان تأمین شــده است و این مسیر 

قطعاً استمرار خواهد داشت. 
شیخ نیا با بیان این که رویکرد بنیادین بدوم، تقویت تعاملات 
ملی برای تســریع در اتخاذ تصمیم، چابک سازی، هم افزایی 
بیشــتر دستگاه های استانی و ملی و نیز اخذ تفویض اختیار 
برای تســریع در تصمیم گیری اســت، اظهارداشت: در این 
رویکــرد جدید نیاز داریم با توجه به امکانات بســیار خوبی 
که در فضای استانی و ملی داریم، این هم افزایی را در جهت 

سرمایه گذاری، تخصیص منابع، اخذ تفویض اختیارات بیشتر 
به کار گیریم. 

 وی بــا تأکید بر این که با دعــوت از مدیران ملی و حضور 
ایشان در پروژه های استان و فعالیت های اقتصادی، نگرش و 
تصمیم گیری در این حوزه را شتاب بیشتری ببخشیم، ادامه 
داد: در همیــن دوره کوتاه با دعوت از مدیران دســتگاه های 
ملی، معاونین وزارتخانه ها و نهادهای ملی، تصمیمات بسیار 

خوبی اتخاذ و نتایج ملموسی را شاهد هستیم.
معاون هماهنگی امــور اقتصادی اســتانداری فارس گفت: 
رویکرد ســوم این است که برای توســعه و شتاب بیشتر به 
بخش اقتصاد اســتان با توجه به وجــود واحدهای بزرگ و 
ملی که نتایج بســیار خوبی در اقتصاد ملــی دارند، ممکن 
اســت در بعضی موارد، نیــاز به اصلاح قوانیــن و مقررات، 
اصلاح رویه ها و موضوعاتی از این دســت داشــته باشیم که 
بحمــدا... با همــکاری نمایندگان مردم اســتان در مجلس 
 شــورای اســلامی که در کمســیون های مهم عضو هستند

 برای این حــوزه هم برنامه هایی داریم کــه با هم افزایی و 
تلاش بیشــتر در آیندهای نزدیک شــاهد رشــد و شتاب 

همه جانبه در استان خواهیم بود.

رئیس سازمان  موســوی،  ســید مصطفی 
بسیج هنرمندان فارس از برگزاری نخستین 
یادواره شهدای هنرمند استان در تاریخ 16 

دی ماه سال جاری در شیراز خبر داد.
موســوی با اشــاره به جزئیات این یادواره 
گفت: محبوبه حمیدی، شــاعر و نویسنده 
به عنــوان دبیر علمــی و محتوایی و زهیر 
ســقاچی به عنــوان دبیر اجرایی ســتاد 
برگــزاری اولین یادواره شــهدای هنرمند 

استان فارس انتخاب شده اند.
وی افزود: در راستای برگزاری این یادواره، 
300 شــهید هنرمنــد در اســتان فارس 
شناسایی شــده اند که کتاب آن ها به همت 
محبوبه حمیدی ســال گذشــته رونمایی 
شد. موســوی با بیان اینکه یادواره مذکور 
در محورهــای متنوعی اجرا خواهد شــد، 
 اجــرای برنامه هــای متنوع هنری شــامل

 اجرای گروه سرود خاص شهدای هنرمند 
فارس، رادیو تئاتر، نقالی خوانی، روایتگری، 

خوانش کتاب، رونمایــی از آثار هنرمندان 
اســتانی و کشــوری و برگزاری نمایشگاه 
خوشنویســی و نقاشــی را از جملــه این 

محورها برشمرد.
هنرمنــدان  بســیج  ســازمان  رئیــس 
 فــارس بیــان کــرد: همچنیــن تولیــد 
روایی، دیوارنگاری،  تیزر، مستند  نماهنگ، 
طراحی مســابقه، نمایــش، تولیدات چند 
رســانه ای، موشــن گرافیک و انیمیشــین 
همزمان در راســتای برگزاری این یادواره 

اجرا خواهند شد.
وی اظهــار کــرد: در راســتای اجرای این 
برنامه اســتفاده از ظرفیت هنری شناسایی 
شده در شهرســتان های فارس و هم افزایی 
بــا ارگان های فرهنگــی و هنری در جهت 
پویایی و تعامل ســازنده و دیده شدن همه 
هنرمندانــی که می توانند بــه این حرکت 
عظیم معنــوی کمک کننــد، برنامه ریزی 

شده است.

متخصص  هنرمندان  به  انقلاب  دوم  گام   
متعهد نياز دارد

موســوی با بیان اینکه قطعاً از ظرفیت های 
تعداد ۹ دانشــگاه هنر شیراز، نیز در جهت 
پویایی و زنده کردن یاد و آرمان شــهدای 
هنرمند در میان نســل جوان و دانشجویان 
علاقه مند استفاده خواهیم کرد، گفت: گام 
دوم انقلاب به هنرمندان متخصص متعهد 
نیــاز دارد و لازم اســت که در این راســتا 
برنامه ریزی و اقداماتی انجام شــود و قطعاً 
اقدامی  یادواره شــهدای هنرمند  برگزاری 

مؤثر در این زمینه خواهد بود.
فارس  بســیج هنرمندان  رئیس ســازمان 
یادآور شــد: ســازمان بســیج هنرمندان 
برای برگزاری یادواره شــهدای هنرمند از 
همــکاری تمام نهادهــای فرهنگی هنری 
استان اســتقبال می کند تا بتوان آرمان و 
ســیره شــهدای هنرمند را به صورت یک 

فرهنگ عمومی به جامعه عرضه کرد.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس:

تفویض اختیار به استان ها مطالبه شاخص بخش تولید است
 رئيس سازمان بسيج هنرمندان فارس:

نخستین یادواره شهدای هنرمند استان فارس برگزار می شود
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دبیرکلجنبشجهاداسلامیفلسطین:
بدونتوقفجنگعلیهغزه،تبادلاسیران

درکارنخواهدبود

ایرنا- به نقل از فلســطین الیوم، زیــاد النخاله، دبیرکل جنبش 
جهاد اسلامی فلسطین افزود: اگر تجاوزها متوقف نشود و نیروهای 
صهیونیســتی به طور کامــل از نوار غزه خارج نشــوند، هیچ گونه 
توافقی میان ما و دشــمن درباره تبادل اسرا و یا امور دیگر وجود نخواهد داشت و 

اظهارات در این خصوص فاقد هرگونه ارزش است.
پیــش از این منابع خبری گــزارش دادند، مقامات رژیم صهیونیســتی در تلاش 

هستند تا با دادن امتیازاتی، به توافق جدیدی برای مبادله اسرا دست پیدا کنند.
رادیو و تلویزیون رژیم صهیونیســتی گزارش داد، این رژیم در حال بررســی آزادی 

اسرای فلسطینی محکوم به قتل صهیونیست ها در توافق بعدی مبادله اسرا است.
از ســوی دیگر خبرگــزاری رویترز به نقل از یک مقام امنیتی مصری مدعی شــد 
که رژیم صهیونیســتی و حماس آماده آتش بس هستند و اختلافات باقی مانده بر 
سر جزئیات اســت. این در حالی است که رسانه های صهیونیستی پیش تر گزارش 
داده بودند، در کابینه جنگ رژیم صهیونیســتی بر سر توافق جدید برای تبادل اسرا 

اختلاف نظر وجود دارد.
بر اساس گزارشی تازه، شورای جنگ رژیم صهیونیستی به رئیس سازمان جاسوسی 

این رژیم )موساد( اجازه داد تا طرح قطر برای آتش بس در غزه را پیگیری کند.
به گزارش روزنامه صهیونیستی »جروزالم پست«، شورای جنگ رژیم صهیونیستی 
موافقــت کرد تا »دیوید بارنی« رئیس موســاد به مذاکره بــا مقامات قطری برای 
آتش بس در غزه و زمینه ســازی برای تبادل اسرا ادامه دهد. بر اساس این گزارش، 
شــورای جنگ رژیم صهیونیستی قرار است جزئیات طرح آتش بس پیشنهادی قطر 
برای تبادل اســرا را بررسی کند. پیشتر، این رسانه صهیونیستی از بررسی طرحی 
خبر داده بود که براســاس آن ، ۴۰ تا ۵۰ اسیر صهیونیست آزاد و آتش بس موقت 
چندهفته ای در غزه برقرار می شود. این در حالی است که حماس بارها تأکید کرده 
که بدون توقف جنگ، تبادل اســرا در کار نیســت و توضیح داده که آن را به تمام 

میانجی های بین المللی در زمینه تبادل اسرا و آتش بس اطلاع داده است.

وزیردفاعطالبان:
عواملحملهکنندهبهمساجدومردمازخارجافغانستان

بودند

ایسنا- محمد یعقوب، سرپرست وزارت دفاع افغانستان روز گذشته 
و در نشست خبری کمیسیون امور امنیتی در کابل گفت »حلقه های 
مغــرض داخلی و خارجــی« می خواهند از طرف افغانســتان برای 

کشورهای منطقه و جهان نگرانی ایجاد کنند.
ملا یعقــوب در این باره گفت: »برای این حلقه های مغــرض تولید اطلاعات کاذب به 
تجارت مبدل شــده اســت. آن ها می خواهند از این طریق امتیازات سیاسی و مادی و 
اهداف شوم  خود را به دست بیاورند«. او همچنین گفته سازمان ملل و مخصوصاً شورای 
امنیت طعمه این اطلاعات شده اند. محمد یعقوب گفت: کابل به تعهدات توافق دوحه از 

جمله عدم استفاده از خاک افغانستان علیه دیگران پای بند است.
به گزارش آریانا، وزیر دفاع طالبان هم چنین گفت: »در افغانســتان امنیت سرتاسری 
تأمین است. حوادث صورت گرفته توسط حلقه های تبهکار و فتنه گران در این ۱۲ ماه 
در مقایسه با ۱۲ ماه گذشته ۹۰ درصد کاهش یافته است«. ملایعقوب در ادامه گفت: 
»ما از کشورهایی که عناصر تبهکار خارجی از طریق آن ها وارد افغانستان می شوند، جداً 
می خواهیم که مرزهای زمینی و هوایی شــان را به گونه جدی کنترل کنند و نگذارند 
از طریق آن ها عناصر تبهکار وارد افغانستان شوند«. او با اشاره به اینکه »پروژه داعش 
در افغانســتان هیچ ریشه و نتیجه ای ندارد«، گفت از زمان به قدرت رسیدن طالبان در 
افغانســتان، حملات به مساجد و مکان های مذهبی و هم چنین اجتماعات مردمی در 
افغانســتان، توسط اتباع خارجی صورت گرفته است. وزیر دفاع طالبان گفت: »پس از 
به قدرت رسیدن امارت اسلامی، حملاتی که در افغانستان به مساجد، خانقاه، علمای 
کرام و اجتماعات مردمی صورت گرفــت، در همه آن از اتباع خارجی مخصوصاً اتباع 
تاجیکســتان استفاده گرفته شده بود. ده ها شــهروند تاجیکستان در نتیجه عملیات 

نیروهای امنیتی ما کشته و ده ها تن دیگر دستگیر شده اند«.

آسیایغربی

وزیرافراطیصهیونیستخواستاریافتنکشورهای
آمادهپذیرشساکنانغزهشد

ایســنا- بتســلئیل اســموتریچ، وزیر دارایی رژیم صهیونیستی که به 
اظهــارات افراطی خود معروف اســت، در مصاحبه بــا کانال ۱۲ عبری 
گفــت: »غــزه محلی برای دو میلیــون نفری که می خواهند اســرائیل 
 را نابــود کنند، نخواهد بــود. مــا می خواهیم مهاجــرت داوطلبانه را 

تشویق کنیم.«
وزیر جناح راســت که رهبری حزب افراطی »خانه یهودی« را بر عهده 
دارد، افزود که تل آویو باید کشــورهایی را پیدا کند که مایل به پذیرش 

ساکنان غزه باشند.
اســموتریچ افزود: »ما باید بــرای مدت طولانی در غــزه بمانیم و من 

تغییرات ریشه ای در نوار غزه را تشویق می کنم.«
وی در عین حال کنترل نوار غزه توسط تشکیلات خودگردان فلسطین 

را رد کرد.
او گفــت کــه از تغییر کامل واقعیت در غزه بــا برگزاری بحث در مورد 

شهرک سازی در غزه حمایت می کند.
اسموتریچ در جریان جنگ اشغالگران علیه غزه اظهارات جنجالی داشته 
کــه با واکنش های منفــی و مخالفت هایی روبه رو شــد، از جمله اینکه 
فلســطینیان در کرانه باختری و غزه را نازی توصیف کرد و خواســتار 
ایجاد مناطق حائل در اطراف شــهرک ها و جاده ها و جلوگیری از ورود 

اعراب به آن ها شد.
وی هم چنین از بنیامین نتانیاهو نخســت وزیر و یوآو گالانت وزیر جنگ 
رژیم صهیونیستی خواســت تا فصل برداشت زیتون فلسطینی در کرانه 

باختری اشغالی را متوقف کنند.
اســموتریچ متعلق به اردوگاه راست افراطی است که تعدادی از اعضای 
آن در هفته های گذشــته اظهارات نژادپرســتانه ای علیه فلســطینی ها 
مطرح کردند که برجســته ترین آنها سخنان آمیچای الیاهو وزیر میراث 

در مورد حمایتش از بمباران نوار غزه با بمب هسته ای بود.

والاستریتژورنال:
۲۳۰هزاراسرائیلیدرجبههشمالیازترس

حزبا...آوارهشدهاند

تسنیم- درحالــی که بســیاری از شــهرک های صهیونیست نشین در 
شمال فلسطین اشغالی از ترس حملات حزب ا... تعطیل شده اند و آمد و 
شد در این شهرک ها ممنوع است، روزنامه آمریکایی وال استریت ژورنال 
در گزارشــی اعلام کرد که حدود ۲3۰ هزار اســرائیلی از شهرک های 

شمالی در نتیجه حملات حزب ا... لبنان، آواره شده اند.
ایــن روزنامــه آمریکایی اعلام کرد، عــلاوه بر آن شهرک نشــینان در 
شمال اســرائیل )فلســطین اشــغالی( از مشــکلات اقتصادی بزرگی 
رنج می برنــد و تأثیرات جنگ در این منطقه تنهــا محدود به وضعیت 
 امنیتی نیســت، بلکه مربوط به شــرایط روانی و اقتصادی اسرائیلی ها 

نیز می شود.
بر اساس این گزارش نگرانی در میان شهرک نشینان اسرائیلی در جبهه 
شمالی هم زمان با تشــدید حملات حزب ا...، افزایش یافته و شبکه ۱3 
تلویزیون رژیم اسرائیل نیز اعلام کرد که اسرائیلی ها در جبهه شمالی در 

مرز فروپاشی در سطوح مختلف قرار دارند.
حــزب ا... که از 8 اکتبر یعنی یک روز بعد از آغاز عملیات طوفان الاقصی 
مســتقیماً به این نبرد پیوســت، بــه اذعان محافل نظامی و سیاســی 
رژیم صهیونیســتی با حملات پی در پی و شــدید خود جبهه شــمالی 
فلســطین اشــغالی را به کلی فلــج و ارتش اســرائیل را در این جبهه 

زمین گیر کرده و هر روز تلفات سنگینی به آن وارد می کند.

فرماندهنیرویدریاییآمریکادرخاورمیانه:

نشانهایازپایانحملاتیمنیهادردریایسرخنیست
کوپر،  بــرد  خبرنگاران- باشــگاه
فرمانده عالــی نیروی دریایی آمریکا در 
خاورمیانه گفت کــه انصارا... یمن هیچ 
نشانه ای مبنی بر پایان دادن به حملات 
خود به کشــتی های تجاری در دریای 
سرخ نشــان نمی دهد، اما در عین حال 
ادعا کرد که حرکت آبراه ها و تجارت در 

حال بهبود است.
کوپر در مصاحبه ای با آسوشــیتدپرس 
مدعی شــد کــه به عنوان بخشــی از 
عملیــات ائتلاف دریای ســرخ، ۱۲۰۰ 
کشــتی تجاری از منطقه دریای سرخ 

بدون هیچ گونه حمله ای عبور کردند.
او گفــت کــه از زمان اعــلام عملیات 
»نگهبانان ســعادت« از حدود ۱۰ روز 
پیش، ۱۲۰۰ کشــتی تجاری از منطقه 
دریای ســرخ عبور کرده اند و هیچ یک 
از آن هــا هــدف اصابــت هواپیما های 
بدون سرنشین یا حملات موشکی قرار 

نگرفته اند. 
وی افــزود کــه انتظار می رود ســایر 

کشور ها نیز به این ائتلاف بپیوندند.

کوپر که ریاســت نــاوگان پنجم را بر 
عهده دارد، گفت که در حال حاضر پنج 
کشتی جنگی از ایالات متحده، فرانسه 
و انگلیس در حال گشت زنی در آب های 
جنوب دریای ســرخ و غرب خلیج عدن 

هستند. 
وی ادعــا کرد: از زمان آغــاز عملیات، 
این کشــتی ها در مجمــوع ۱۷ پهپاد و 
 چهار موشک بالســتیک ضد کشتی را 

سرنگون کرده اند.

ایالات متحده ادعا کرده که بیش از ۲۰ 
کشــور در این طرح مشارکت دارند، اما 
تعدادی از این کشور ها به طور علنی به 

این موضوع اعتراف نکرده اند.
پیشتر، لوید آســتین، وزیر دفاع آمریکا 
از تشــکیل یــک نیروی چنــد ملیتی 
بــرای حفاظــت از تجــارت در دریای 
ســرخ در پــی حمــلات انصــارا... به 
دریای سرخ  در  اســرائیلی   کشتی های 
ســعادت«  »نگهبانان  ائتلاف  داد.  خبر 

چند کشــور از جمله آمریکا، انگلیس، 
ایتالیــا،  فرانســه،  کانــادا،  بحریــن، 
هلند، نروژ، سیشــل و اســپانیا را گرد 
هــم مــی آورد تــا به طور مشــترک با 
چالش هــای امنیتــی در جنوب دریای 
ســرخ و خلیج عــدن مقابلــه کنند و 
برای همه کشــور ها  آزادی دریانوردی 
 و افزایــش امنیــت و رفــاه منطقه را 

تضمین کنند.
در هفته هــای اخیر به موازات تشــدید 
حمــلات رژیم صهیونیســتی علیه غزه، 
ارتش یمــن عرصه را بر کشــتی های 
اســرائیلی کــه قصــد عبــور از تنگه 
باب المنــدب در دریای ســرخ دارند را 
تنگ تر کرده و پیش از این هم با پهپاد 
و موشــک، اراضی اشــغالی فلسطین و 
به طور مشخص بندر ایلات را هدف قرار 
داده است. ۴۰ درصد تجارت بین المللی 
جهــان از طریق این تنگه کــه از بین 
یمن، در منتهی الیه جنوب غربی شــبه 
جزیره عربستان و قاره آفریقا می گذرد، 

انجام می شود.

اخبار کوتاه جهان

ایرنا- نیکی هیلی، ســفیر پیشــین 
دولت آمریکا در سازمان ملل متحد و از 
چهره های مطرح رقابت های درون حزبی 
برای تعیین نامــزد حزب جمهوریخواه 
در انتخابات ۲۰۲۴ ریاســت جمهوری 
ضمن انتقاد از دولت جو بایدن، رئیس 
جمهوری ایالات متحده، تأکید کرد که 
دشمنان آمریکا به ضعف دولت کنونی 

این کشور پی برده اند.
نیکی هیلــی در گفت و گو با شــبکه 
خبــری فاکــس نیــوز در خصــوص 
کنار گذاشــته شــدن دونالد ترامپ از 
رأی گیری در ایالات مِین و کلرادو گفت: 
برخی تصمیــم می گیرند شــهروندان 
 آمریــکا به چه کســی رأی بدهند و به 

چه کسانی رأی ندهند.
ایالت مین روز پنج شــنبه دونالد ترامپ 
را از رأی گیــری ایالتــی در انتخابــات 
مقدماتی ریاســت جمهوری سال آینده 
رد صلاحیــت کرد و بــه دومین ایالتی 
تبدیل شد که رئیس جمهور سابق را به 
دلیل نقشش در حمله ۶ ژانویه ۲۰۲۱ 
بــه کنگره ایالات متحــده از حضور در 

انتخابات محروم کرده است.
در ابتدای ماه دسامبر دادگاه عالی ایالت 
کلرادو با اســتناد به بند سوم از متمم 
چهاردهم قانون اساســی، نــام دونالد 
ترامــپ را از برگه های اخذ رأی در این 
ایالت حذف کرده بــود. تصمیم دادگاه 
عالی کلرادو تا زمان تصمیم گیری نهایی 
دادگاه عالی ایالات متحده درباره اینکه 
آیا ترامپ »در آشــوب و شورش دست 

داشته« به حالت تعلیق درآمده است.
داوطلــب نامزدی حــزب جمهوریخواه 
در انتخابــات ۲۰۲۴ اطمینــان داد که 
 در انتخابــات درون حزبــی ترامــپ را 

شکست خواهد داد.

فرماندار پیشین ایالت کارولینای جنوبی 
افزود: اگر باب )این مداخلات( گشــوده 
شود، دیگر نمی توان آن را بست. دیوان 
عالی باید به ســرعت و پیــش از اقدام 

دیگر ایالات، واکنش نشان دهد.
هیلی در مورد سیاســت خارجی خود 
در صورت تشــکیل دولت گفت: هدف 
 شــما باید جلوگیری از جنگ باشــد و 

جو  بایدن چنین کاری نمی کند.
وی گفت: بایدن سرش را در برف کرده 
است و دشــمنان آمریکا به ضعف این 

دولت پی برده اند.
هیلی در ارتباط با سیاســت آمریکا در 
قبــال جنگ اوکراین گفت: نخســتین 
چیــزی که باید درک کنیم آن اســت 
که اگــر اوکراین پیروز شــود، چین به 
تایوان حمله نخواهد کرد. اگر روســیه 
پیروز شــود، همان طور که اعلام کرده 
لهســتان و جمهوری هــای بالتیک در 
مرحله بعد خواهند بود. این کشــورها 
عضو ســازمان پیمان آتلانتیک شمالی 
)ناتو( هســتند و حمله به آنها آمریکا را 

وارد جنگ خواهــد کرد. ما باید جلوی 
جنگ را بگیریم.

ســفیر پیشــین آمریکا در سازمان ملل 
ضمــن تأکید بــر ارســال تجهیزات و 
مهمات برای پیروزی اوکراین در جنگ، 
خواهان ارائه نکردن کمک مالی به این 
کشــور یا دیگر دوستان آمریکا شد چرا 
کــه به گفته وی، امکان بررســی نحوه 

هزینه کرد آن وجود ندارد.
هیلــی در ادامــه ایــن مصاحبه ضمن 
تأکید بر جلوگیری از پیروزی روســیه، 
گفــت: فکر نمی کنم که نیــاز به اعزام 
نیروی نظامی به جنگ اوکراین داشته 

باشیم.
نظرســنجی  نتایج  حــال  همیــن  در 
اختصاصی روزنامه انگلیسی دیلی میل 
کــه از میان ۹8۴ داوطلــب و از ۱۵ تا 
۲۰ دسامبر )۲۴ تا ۲۹ آذر( انجام شد، 
نشــان می دهد که در صــورت رقابت 
هیلی و بایدن، نامزد جمهوریخواهان با 
پنج درصد اختلاف )3۵-۴۰( بر رئیس 

جمهور دموکرات پیروز خواهد شد.

سفیرپیشیندولتآمریکادرسازمانمللمتحد:

دشمنان آمریکا به ضعف دولت »بایدن« پی برده اند
ایالاتمتحده

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابررایشــماره140260۳11012001۵۷۳موضوعقانونتعیین
تکلیفوضعیتثبتیاراضیوســاختمانهایفاقدسندرسمی
مســتقردرواحدثبتیحوزهثبتملکلامردتصرفاتمالکانه
بلامعارضمتقاضیآقایحمیدحســینیفرزندعبدالحســین
بشــمارهشناســنامه64۳صــادرهازلامرددرششــدانگ
یکبابخانهبهمساحت۳00مترمربعپلاک144فرعیاز22۷۹
اصلیقطعــهیکبخش2۵فارسواقعدرشهرســتانلامرد-
بلوارغدیر-محلهکهوردان-کوچهشــهیدحبیبریاضیپور
خریداریازمالکرســمیآقایحســنافکاریمحرزگردیده
اســت.لذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله1۵
روزآگهیمیشــوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسند
مالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشار
اولینآگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابهاینادارهتســلیم
وپسازاخذرسید،ظرفمدتیکماهازتاریختسلیماعتراض
دادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدر
صورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقررات

سندمالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/0۹/2۵
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/10/11

4569/م الف - منصور کشوری 
رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
تعیین قانون موضوع 140260۳11012001۵۷۹ شماره رای برابر
تکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمیمستقر
درواحدثبتیحوزهثبتملکلامردتصرفاتمالکانهبلامعارض
تیموربشمارهشناسنامه احمدملکیفرزند آقایطالب متقاضی
441صادرهازلامرددرششدانگیکبابخانهبهمساحت240
2۵ بخش یک قطعه اصلی ۳4۳ از فرعی 12۵ پلاک مربع متر
فارسواقعدرشهرستانلامرد-بلوارشهیدمطهری-کوچه12-
شهرکولیعصرخریداریازمالکرسمیآقایاحمدقادریمحرز
گردیدهاست.لذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله
1۵روزآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسند
مالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشار
ادارهتسلیم این به را اعتراضخود ماه بهمدتدو آگهی اولین
وپسازاخذرسید،ظرفمدتیکماهازتاریختسلیماعتراض
دادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدر
اعتراضطبقمقررات انقضایمدتمذکوروعدموصول صورت

سندمالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/0۹/2۵
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/10/11

4562 /م الف 
منصور کشوری 

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
تعیین قانون موضوع 140260۳11012001۵8۵ شماره رای برابر
تکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمیمستقر
درواحدثبتیحوزهثبتملکلامردتصرفاتمالکانهبلامعارض
متقاضیآقایرجبدهقانفرزندعلیبشمارهشناسنامه1صادرهاز
لامرددرششدانگیکبابساختمانتجاریمسکونیبهمساحت
4۵۷/14مترمربعپلاک126فرعیاز28۳اصلیقطعهیکبخش
2۵فارسواقعدرشهرستانلامرد-بلوارشهیدمطهری-میدان
محرز دهقان علی آقای وراث رسمی مالک از خریداری شهداء
گردیدهاست.لذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله
1۵روزآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسند
مالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشار
اولینآگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابهاینادارهتسلیمو
اعتراض تاریختسلیم، از ازاخذرسید،ظرفمدتیکماه پس
بدیهیاست نمایند. تقدیم مراجعقضایی به را دادخواستخود
درصورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقررات

سندمالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/0۹/2۵
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/10/11

4565 /م الف 
منصور کشوری 

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابررایشماره140260۳11012001۵88موضوعقانونتعیینتکلیف
وضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمیمستقردرواحد
متقاضی بلامعارض مالکانه تصرفات لامرد ملک ثبت حوزه ثبتی
ازلامرد فرزندعلیبشمارهشناسنامه2صادره آقایمحمددهدار
درششدانگیکبابتجاریبهمساحت۳۹4/4مترمربعپلاک6
فرعیاز۵6۷۹اصلیقطعهیکبخش2۵فارسواقعدرشهرستان
رسمی مالک از خریداری حیاتی دکتر بلوار - لامرد شهر - لامرد
به لذا است. گردیده محرز وشرکاء رفیعی رضایی، مداحی، آقایان
منظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله1۵روزآگهیمیشود
درصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضی
ماه دو بهمدت آگهی اولین انتشار تاریخ از میتوانند باشند داشته
اعتراضخودرابهاینادارهتسلیموپسازاخذ،رسیدظرفمدت
یکماهازتاریختسلیم،اعتراضدادخواستخودرابهمراجعقضایی
عدم و مذکور مدت انقضای صورت در است بدیهی نمایند. تقدیم

وصولاعتراضطبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/0۹/2۵
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/10/11

4566 /م الف
منصور کشوری 

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
تعیین قانون موضوع 140260۳11012001۵4۷ شماره رای برابر
تکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمیمستقر
درواحدثبتیحوزهثبتملکلامردتصرفاتمالکانهبلامعارض
متقاضیآقایمهدیخجستهفرزندحسنبشمارهشناسنامه۳88
صادرهازلامرددرششدانگیکقطعهزمینزراعتیبهمساحت
۹۷1۵۵/82مترمربعپلاک۳فرعیاز2100اصلیقطعهیکبخش
روستای - چاهورز بخش لامرد- شهرستان در واقع فارس 2۵
شیرینوخریداریازمالکرسمیوراثآقایحسنخجستهمحرز
گردیدهاست.لذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله
1۵روزآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسند
مالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشار
ادارهتسلیم این به را اعتراضخود ماه بهمدتدو آگهی اولین
وپسازاخذرسید،ظرفمدتیکماهازتاریختسلیماعتراض
دادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدر
اعتراضطبقمقررات انقضایمدتمذکوروعدموصول صورت

سندمالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/0۹/2۵
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/10/11

4559 /م الف 
منصور کشوری 

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
تعیین قانون موضوع 140260۳11012001۵6۵ شماره رای برابر
رسمی سند فاقد ساختمانهای و اراضی ثبتی وضعیت تکلیف
مالکانه تصرفات لامرد ملک ثبت حوزه ثبتی واحد در مستقر
بشماره غلامحسین فرزند خلیلی زهرا خانم متقاضی بلامعارض
شناسنامه۷۹0صادرهازلارستاندرششدانگیکبابخانهبه
مساحت2۹۷/۳4مترمربعپلاک4۳2فرعیاز2۳۵۵اصلیقطعه
یکبخش2۵فارسواقعدرشهرستانلامرد-خیابانفرزانگان
-محلهچاهکمالاخریداریازمالکرسمیآقایسیداسماعیل
منظور به لذا است گردیده محرز افروز دل عبدالرضا و هاشمی
اطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله1۵روزآگهیمیشوددر
صورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضی
داشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیبهمدتدوماه
اعتراضخودرابهاینادارهتسلیموپسازاخذرسیدظرفمدت
مراجع به را خود دادخواست ،اعتراض تسلیم تاریخ از ماه یک
قضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدرصورتانقضایمدتمذکور
وعدموصولاعتراضطبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.

تاریخانتشارنوبتاول:1402/0۹/2۵
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/10/11

456۱ /م الف 
منصور کشوری 

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
تعیین قانون موضوع 140260۳11012001۵4۹ شماره رای برابر
تکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمیمستقر
درواحدثبتیحوزهثبتملکلامردتصرفاتمالکانهبلامعارض
شناسنامه بشماره حسن فرزند خجسته مهدی آقای متقاضی
۳88صادرهازلامرددرششدانگیکبابگاوداریبهمساحت
2۳۷4/۵0مترمربعپلاک4فرعیاز2100اصلیقطعهششبخش
روستای - چاهورز بخش - لامرد درشهرستان واقع فارس 2۵
شیرینوخریداریازمالکرسمیوراثآقایحسنخجستهمحرز
گردیدهاست.لذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله
1۵روزآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسند
مالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشار
ادارهتسلیم این به را اعتراضخود ماه بهمدتدو آگهی اولین
وپسازاخذرسید،ظرفمدتیکماهازتاریختسلیم،اعتراض
دادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدر
اعتراضطبقمقررات انقضایمدتمذکوروعدموصول صورت

سندمالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/0۹/2۵
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/10/11

4560 /م الف 
منصور کشوری 

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
تعیین قانون موضوع 140260۳11012001۵۷۷ شماره رای برابر
رسمی سند فاقد ساختمانهای و اراضی ثبتی وضعیت تکلیف
مالکانه تصرفات لامرد ملک ثبت حوزه ثبتی واحد در مستقر
بشماره محمد فرزند محمدی نرگس خانم متقاضی بلامعارض
به خانه باب یک ششدانگ در لامرد از صادره 41۷ شناسنامه
مساحت264/۳4مترمربعپلاک126فرعیاز۳4۳اصلیقطعه
یکبخش2۵فارسواقعدرشهرستانلامرد-بلوارشهیدمطهری
-کوچه12-شهرکولیعصرخریداریازمالکرسمیآقایاحمد
قادریمحرزگردیدهاست.لذابهمنظوراطلاععموممراتبدردو
نوبتبهفاصله1۵روزآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبت
بهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانند
ازتاریخانتشاراولینآگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابهاین
ادارهتسلیموپسازاخذرسیدظرفمدتیکماهازتاریختسلیم
،اعتراضدادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهی
استدرصورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبق

مقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.
تاریخانتشارنوبتاول:1402/0۹/2۵
تاریخانتشارنوبتدوم:1402/10/11

456۳ /م الف 
منصور کشوری 

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد



 کاهش اقساط ماهانه وام نهضت ملی مسکن 
به ۵میلیون تومان

تسنیم- محمدرضا مهدیار اسماعیلی در خصوص پیگیری ها درباره کاهش نرخ 
سود تسهیلات نهضت ملی مسکن،  اظهار کرد: جمع بندی در رابطه با نرخ سود 

تسهیلات طرح مذکور به عهده شورای پول و اعتبار است.
وی ادامه داد: قرار بر این شــده است که اقساط وام نهضت ملی مسکن پلکانی 
شــود؛  در این صورت وام گیرنده در ماه ها و ســال های ابتدای دوره بازپرداخت 

تحت فشار ـ اقساط بالا ـ قرار نمی گیرد.
 وی افزود: بر این اســاس در دو سال ابتدایی بازپرداخت، اقساط حداکثر ماهانه

5 میلیون تومان است تا در توان متقاضیان نهضت ملی مسکن باشد.
مدیرعامل صندوق ملی مسکن اضافه کرد:  پس از دو سال نیز، اقساط به صورت 

پلکانی دریافت خواهد شد.
اســماعیلی با بیان این که فعلًاً سود تســهیلات نهضت ملی مسکن 18 درصد 
است، گفت: در رابطه با کاهش نرخ سود این تسهیلات، هنوز مصوبه ای از سوی 
شــورای پول و اعتبار نداشــته ایم. منابع مورد نیاز مابه التفاوت سود تسهیلات 
نیز به صورت الگوی قبلی که یک ســوم از سوی بانک مرکزی، یک سوم صندوق 
توســعه ملی و یک ســوم نیز از محل منابع صندوق ملی مســکن است، تأمین 
خواهد شــد. وی بیان کرد: قرار نیســت نرخ سود 18 درصد کاهش یابد، بحث 
این است که یک گروهی که در زمان حاضر سود تسهیلات آنها 18 درصد است 

مشمول تسهیلات مسکن روستایی با نرخ 5 درصد شوند.

مصرف گاز کشور به ۵۳۱ میلیون متر مکعب رسید

مهر- ســعید عقلی، مدیر مرکز راهبری شــرکت ملی گاز گفت: امروز مصرف 
گاز به عدد 5۳1 میلیون مترمکعب رســید که از این مقدار ۷۰ درصد متعلق به 

بخش خانگی است.
مدیــر مرکز راهبری شــرکت ملی گاز درباره مقدار مصــرف گاز در بخش های 
خانگــی، تجاری و صنایع غیر عمده گفت: امروز مصرف در این حوزه ها به عدد 
5۳1 میلیــون مترمکعب رســید که از این مقدار ۷۰ درصــد متعلق به بخش 
 خانگــی، ۹ درصــد برای بخش تجــاری و عمومی، 5 درصــد در حمل و نقل،

 5 درصد در بخش کشــاورزی و 11 درصد در بخش صنایع غیر عمده استفاده 
شده است.

وی افزود: مصرف گاز در بخش تجاری و عمومی از حد معمول بالاتر است.
مدیر مرکز راهبری شــرکت ملی گاز در پاســخ به این سؤال که کدام استان ها 
بیشــترین مقدار مصرف را دارند، گفت: از ابتدای دی ماه تاکنون استان تهران 
با سرانه مصرف 2۰/۹ درصدی به ازای هر خانوار بیشترین مصرف گاز را داشته 
اســت و پس از آن به ترتیب آذربایجان غربی و کردستان دارای بالاترین مقدار 

مصرف بوده اند.
عقلــی در پایان گفت: مقدار مصرف گاز در تهران 1۷ درصد از حد معمول بقیه 

استان ها بیشتر است.

 ثبت نام دریافت وام مسکن روستایی با مبلغ جدید 
آغاز شد

ایرنا- متقاضیان تســهیلات روســتایی بــا مبلغ جدیــد ۳5۰ میلیون تومان 
می توانند با مراجعه به شــعب ۹ بانک عامل درخواســت داده و برای نوسازی و 

ساخت مسکن روستایی استفاده کنند.
چهارم آبان امســال بود که مهرداد بذرپاش، وزیر راه و شهرســازی از تصویب 
افزایش وام نوسازی و ســاخت مسکن روستایی از 2۰۰ میلیون تومان به ۳5۰ 

میلیون تومان در هیات دولت خبر داد.
وی با اشــاره به ســود پنج درصدی تســهیلات مذکور، مصوبــه دولت را خبر 
خوبی برای حوزه مســکن روســتایی دانســت و افزود: با افزایش 15۰ میلیون 
تومانی تســهیلات مسکن روستایی، شاهد رونق بیشتر ساخت وساز در روستاها 
خواهیم بود. در ادامه، چهارم دی ماه بانک مرکزی بخشنامه افزایش سقف فردی 
تســهیلات مسکن روستاها و شــهرهای زیر 25 هزار نفر به مبلغ ۳5۰ میلیون 
تومان با نرخ سود پنج درصد را به ۹ بانک ابلاغ کرد. بر این اساس، ۹ بانک عامل 
ملت، مسکن، تجارت، ملی، صادرات، سپه، رفاه کارگران، کشاورزی و پست بانک 

برای پرداخت تسهیلات جدید مکلف شدند.
در این زمینه مجید جودی، معاون امور مســکن روستایی بنیاد مسکن افزود: ۹ 
بانک عامل یاد شده که از سوی بانک مرکزی برای پرداخت این تسهیلات تعیین 
شــده اند، از امروز ابلاغ استانی تسهیلات را آغاز کرده اند.جودی خاطرنشان کرد: 
متقاضیان می توانند با مراجعه به شــعب بانک های مذکور، تقاضای خود را برای 
دریافت تســهیلات ثبت کنند. وی بیان داشت: بنیاد مسکن ۳5۰ هزار متقاضی 
را بــه بانک ها معرفی خواهد کرد و هم اکنون 1۰۰ هزار پرونده آماده در همین 
زمینه وجود دارد و افرادی که درخواســت داده اند نیــز می توانند با مراجعه به 

بنیاد مسکن در استان ها و شهرستان ها به تکمیل پرونده های خود بپردازند.
معاون امور مســکن روستایی بنیاد مسکن ادامه داد: آن دسته از متقاضیانی که 
پیش از این برای دریافت تسهیلات 2۰۰ میلیون تومانی درخواست داده بودند 
و هنوز این تسهیلات را دریافت نکرده اند، وام آنان اتوماتیک وار به ۳5۰ میلیون 

تومان افزایش خواهد یافت.
به گفته جودی، اقســاط بازپرداخت تســهیلات جدید با نرخ سود پنج درصد، 

حدود سه میلیون و 5۰۰ هزار تومان در ماه خواهد بود.
برپایه این گزارش، ســال گذشته وام مسکن روستایی از 1۰۰ میلیون تومان به 
2۰۰ میلیــون تومان افزایش یافت، اما امســال از 2۰۰ میلیون تومان به ۳5۰ 

میلیون تومان رسیده است.

آخرین وضعیت بازار رمزارزها در جهان:
امیدی به صعود دوباره بیت کوین

ایســنا- در چند روز گذشــته قیمت بیت کوین رالی نمادینــی را به نمایش 
گذاشت که فاصله بین سطوح فعلی و مقاومت محوری را کاهش داد.

متأســفانه، گاوها نتوانســتند رالی را بالاتر از مواردی نگه دارند که به خرس ها 
فرصتی برای از دســت دادن برخی دســتاوردها می داد. اگرچه به نظر می رسد 
روند نزولی غالب، روندی کوتاه مدت باشد اما به نظر می رسد اقدام بعدی، نزولی 
جدید را تأیید کند و ممکن است قیمت بیت کوین را به پائین ترین میزان جدید 
خود بکشاند. قیمت بیت کوین برای اولین بار در چند ماه گذشته به زیر میانگین 
متحرک نمایی )EMA-2۰( روزانه و ۴2هزار و 5۴2 دلار رسیده که از بالاترین 
قیمت چند ماهه خارج شــده اســت. با افزایش حجم خرسی، اکنون پتانسیل 
نزولی کوتاه مدت می تواند فعال باشــد، با این حال، اگر قیمت در طول بســته 
شدن ماهانه به زیر EMA-2۰ برسد، ممکن است معاملات نزولی تأیید شوند.

علاوه بر این، شــاخص قدرت نســبی )RSI( به زیر 5۰ سقوط کرده است که 
نشــان می دهد بازار دیگر در حال افزایش نیســت اما با وجود ابرهای نزولی که 
بر روی قیمت بیت کوین )BTC( شــناور هستند، احتمال بازگشت صعودی در 
بلندمدت وجود دارد. به گفته تحلیلگر محبوب رمزارزها، مایکل وند پوپ، قیمت 
بیت کویــن با اخبار تأیید صندوق قابــل معامله در بورس بیت کوین )ETF( در 
آســتانه صعود است. با این حال، تحلیلگر معتقد است که قیمت ممکن است به 
 )ATH( ۴8هزار تا 52هزار دلار برســد و بعدها کمی کاهش یابد و اوج قیمت

جدید را در اواخر سال 2۰2۴ نشان دهد.

آگهی ثبتی و دادگستری

مفقودی
 PARSTU5 پژوتیــپ کارت شناســایی خودرو ســواری 
 164B0I85568 :مدل1۳۹۷  رنگ سفید روغنی شماره موتور
پلاک  شماره  شماره شاســی: NAAN11FE0JH55۹۷0۳به 
ایران۷۳- ۳85 م 1۲ به مالکیت علی پاکدل  شماره شناسه ملی 
515۹11۳۲58 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

تسهیلات

انرژی

حقوق و دستمزد

اقتصاد کلان

آگهی ابلاغ اجرائیه )شوراها( 
بموجب اجرائیه شماره 85/۳01 ش۲ مورخ 140۲/10/04 
صادره از شعبه 64 شورای حل اختلاف مجتمع شماره 
۳ شــیراز که طبق دادنامه شماره 61 شعبه 86/۲/۳0 
شورای حل اختلاف شیر از قطعیت یافته است آقایان: 
1- ابوالقاســم ۲- محمد علــی ۳- احمدعلی و خانم 
هــا 4 - منصوره -5 صدیقــه -6- فاطمه -۷ منیژه 
 همگی مصلح شــیرازی و 8- خانم بدری شجاع زاده  
فرزند -   به الزام به تنظیم و انتقال سند مورد معامله 
۲۹5 مترمربع از مشــاع از پلاک ۹۳/۲واقع در بخش 
۳ شــیراز  در حق -    محکوم له آقای ســید مهدی 
اند  یزدگردی فرزند ســید لطیف محکــوم گردیده 
بدینوســیله به نامبردها ابلاغ میشود ظرف ده روز از 
انتشار این آگهی نسبت به اجرای مفاد اجرائیه اقدام 
نمایید در غیــر اینصورت در جهت اجرای حکم مزبور 

وفق مقررات اقدام خواهد شد. 
تاریخ انتشار :140۲/10/11

3748/م الف
قاضی / رئیس شعبه64 شورای حل اختلاف شیراز

آگهی فقدان سند مالکیت بخش یک شیراز 
حسب درخواســت وارد خانم مریم رضائی به موجب وکالت 
نامه 6۷۷۳6 مورخ 140۲/8/14 دفترخانه اســناد رسمی 1۹5 
شــیراز و به وکالت از آقای عباس باقرزاده با تسلیم دو برگ 
استشــهادیه که در دفترخانه اسناد رسمی 1۹5 شیراز تنظیم 
شده است مدعی است که تعداد یک جلد سند مالکیت شش 
دانگ عرصه و اعیان پلاک ثبتی ۲1۳۳/1۷ واقع در بخش یک 
شیراز که ذیل شــماره 1۳۹6۲0۳110۳4006۷۲4 دفتر املاک 
الکترونیک بخش یک شــیراز ثبت و سند مالکیت به شماره 
چاپی اصلی 0۹۹55۳ ب ۹5 صادر و به دلیل ســهل انگاری در 
نگهداری مفقود گردیده است و نامبرده تقاضای صدور المثنی 
سند مالکیت نموده مراتب طبق اصلاحیه تبصره یک ماده 1۲0 
قانون ثبت آگهی میشــود که هر کس نسبت به تملک مورد 
آگهی معامله ای کرده و یا مدعی وجود سند مالکیت نزد خود 
میباشــد تا ده روز پس از انتشار آگهی به ثبت محل مراجعه و 
اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت با خلاصه معامله 
تســلیم نماید و اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید و یا در 
صورت اعتراض اصل ســند ارائه نشود اداره ثبت المثنی سند 
مالکیت را طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد کرد. 

تاریخ انتشار: 140۲/10/11 

3747 /م الف -شاپور زارع شیبانی 
مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت  ملک شیراز ناحیه 4

تسهیلات

ارز دیجیتال

حمل و نقل

5اقتصاد سال سی ام  شماره 6184 دوشنبه 140۲/10/11                                       

اتحادیه  رئیــس  ســعید موتمنــی،  فارس- 
نمایشگاه داران و فروشــندگان خودرو با بیان 
اینکــه این روزهــا بازار خودرو دوبــاره به هم 
ریخته است، اظهار داشت: در چند روز گذشته 
قیمت اغلب خودروهــای تولید داخل  افزایش 
یافته است، در کنار افزایش قیمت خودروهای 
داخلــی، قیمت خودروهــای وارداتی و قیمت 
برخی از خودروهای مونتاژی هم افزایش یافته 
است. وی تأکید کرد: عامل اصلی افزایش قیمت 
خودروها عدم عرضه خودرو توسط خودروساز 
اســت. لذا خودروهایی که به بازار عرضه نمی 
شــود یا کمتر عرضه می شــود افزایش قیمت 

بیشتری داشته است. 
رئیس اتحادیه نمایشــگاه داران و فروشندگان 

خودرو اظهار داشــت: خودروهــای گروه پژو و 
دنا طی روزهای گذشته افزایش قیمت زیادی 
داشته است. وی افزود: قیمت پژو پارس دنده ای 
از 515 میلیــون تومان به حدود 56۰ میلیون 
تومان و قیمت پژو سفارســی از 56۰ به 58۳ 

میلیون تومان افزایش یافت است. 
وی بیان داشــت: در ماه های گذشته تولیدات 
سایپا افزایش قیمت نداشت اما با به هم ریختگی 
بازار خودرو قیمت تولیدات این خودرو ســاز از 
جملــه کوئیک افزایش یافته اســت، به طوری 
که کوئیک دنده ای حــدود ۴ میلیون تومان و 
کوئیک اتومات بیــن 15 تا 1۷ میلیون تومان 
افزایش یافته اســت.  رئیس اتحادیه نمایشگاه 
داران و فروشندگان خودرو اظهار داشت: قیمت 

هایمــا اس هفت نیز از یک میلیــارد و ۴5۰ به 
یک میلیارد و 5۰5 میلیون تومان رسیده است و 
قیمت فیدلیتی نیز طی روزهای گذشته حدود 

5۰ تا 6۰ میلیون تومان افزایش داشته است. 
وی بیــان داشــت: بــا وجود افزایــش قیمت  
خودروها، بازار همچنان راکد اســت و معامله 

چندانی انجام نمی شود. 
موتمنی با اشــاره به افزایش قیمت خودروهای 
وارداتی گفت: تعــداد خودروهایی وارداتی که 
تاکنون به مشتریان تحویل داده شده بسیار کم 
اســت و اثرات آن در بازار محسوس نیست، اما 
در آگهی های فروش خودرو مشــاهده می شود 
که تعدادی از این خودروها با قیمت بسیار بالا 

توسط فروشندگان عرضه می شود. 

عرضه قطره چکانی خودروسازان داخل دوباره بازار را به هم ریخت 

بورس

فارس- بورس اوراق بهادار تهران روز گذشته 
در یک رونــد رو به کاهش با از دســت دادن 
65۹8 واحد در شــاخص کل به رقم 2 میلیون 
و 1۷6 هــزار و 11۹ واحد رســید. همچنین 
شاخص هم وزن با کاهش 1۳1۹ واحد به رقم 
۷58 هزار و ۳25 واحد رســید. ارزش بازار در 
بورس تهران به بیش از ۷ میلیون و 586 هزار 

میلیارد تومان رسید.
معامله گران روز گذشــته بیش از 8/8 میلیارد 
ســهام و اوراق مالی در قالــب ۳۳۰ هزار فقره 

معاملــه و بــه ارزش 518۳ میلیــارد تومان 
دادوســتد کردنــد. همه شــاخص های بورس 
امروز قرمز شــدند، اما میــزان کاهش کمتر از 
نیم درصد بوده اســت. شاخص کل و شاخص 
قیمــت با معیار وزنی ـ ارزشــی ۳ دهم درصد 
افت کردند. این دو شــاخص بــا معیار هموزن 
1۷ صدم درصد کاهش یافتند، شــاخص آزاد 
شــناور ۳6 صدم درصد کاهش یافت، شاخص 
بــازار اول بورس ۴1 صدم درصــد افت کرد و 
 شــاخص بــازار دوم بورس 1۷ صــدم درصد 

کاهش یافت.
نمادهــای فولاد مبارکه، ملــی مس، گل گهر، 
پالایش نفت اصفهان، کشــتیرانی، پتروشیمی 
خلیج فارس و چادر ملو به ترتیب بیشترین اثر 

کاهشی بر شاخص بورس را                              داشتند.
در فرابورس ایران هم شاخص کل روز گذشته 
6۷ واحــد افت کرد و بــه رقم 26 هزار و ۴1۳ 
واحد رســید. ارزش بــازار اول و دوم فرابورس 
بــه بیش از یک میلیــون و ۴51 هزار میلیارد 
تومان رســید. ارزش بازار پایه فرابورس ۳۹۳ 

هزار میلیارد تومان شد.
معامله گران بیش از ۳/6 میلیارد سهام و اوراق 
مالی در قالب 211 هزار معامله و به ارزش 1۳ 

هزار و 11۰ میلیارد تومان دادوستد کردند.
روز گذشــته نماد ســیمان ســاوه و مادیران 
به ترتیب بیشــترین اثر افزایشــی بر شاخص 
فرابورس را                              داشتند و نمادهای بیمه پاسارگاد، 
ایران خودرو دیزل، مالی سپهر صادرات ایران، 
آریاساسول و صنعتی مینو بیشترین اثر کاهشی 

بر شاخص فرابورس را                              داشتند.

شــاخص کل فرابورس و شــاخص قیمت روز 
گذشــته 25 صدم درصد کاهش یافتند اما این 
دو شاخص با معیار هموزن بدون تغییر ماندند. 
شــاخص اول بازار فرابــورس ۳6 صدم درصد 
 کاهش یافت و شــاخص بــازار دوم فرابورس

21 صدم درصد افت کرد.

تسنیم- ناصر چمنی، یک فعال کارگری با اشاره به ضرورت 
اجرای قانون در تعییــن مزد 1۴۰۳ گفت: ربط دادن حقوق 
کارمندان به کارگران بی معنا و به نوعی تخلف از قانون است، 
چرا که مزایای شغلی و درآمدی کارمندان بیشتر از کارگران 
است. ناصر چمنی با اشــاره به اینکه انتظار جامعه کارگری 
از دولت برای دســتمزد 1۴۰۳ عمل به ماده ۴1 قانون کار 
اســت، گفت: متأسفانه دستمزد 1۴۰2 کارگران مطابق نرخ 

تورم و سبد معیشــت تعیین نشد و با توجه به عدم کنترل 
تورم در کالاهای ضروری ســفره جامعه کارگری روز به روز 
قدرت خرید این قشــر کاهش یافت، همین مسئله منجر به 
این شــد که کارگران برای تأمین معاش خود به شغل های 

دوم و سوم پناه ببرند.
وی بــا ابراز اینکه در زمان حاضر تأمیــن هزینه اجاره بها و 
مســکن یکی از دغدغه های کارگران است گفت: متأسفانه 
بیش از نیمی از کارگران در کشــور مســتأجر هستند و با 
توجه به درآمدی که دارند اجاره بها برای آنها هزینه ای گزاف 
است و گاهی برای تأمین هزینه های مسکن به حاشیه شهر 

می روند تا از پس کرایه خانه و هزینه های رهن بربیایند.
چمنــی با تأکید بر اینکه ماده ۴1 قانون کار به بحث هزینه 
سبد معیشــت و تورم اشــاره دارد، اظهار داشت: منظور از 

ســبد معیشت هزینه های خوراک، درمان و مسکن کارگران 
اســت. با حقوق فعلی این سه مورد هم تأمین نمی شود چه 
برسد به آموزش، تفریح و پس انداز. هزینه درمان با توجه به 
پوشش های اندک سازمان تأمین اجتماعی مسئله مهم برای 
کارگران است که تعداد زیادی از کارگران با توجه به ناتوانی 

در تأمین هزینه درمان به سمت خوددرمانی پیش می روند.
ایــن فعال کارگــری با تصریح بــه اینکــه در زمان حاضر 
تــورم حاکم بــر جامعه بیــش از ۴۰ درصد اســت ادامه 
از  متفاوتــی  پرداختی هــای  و  مزایــا  کارمنــدان   داد: 

کارگران دارند. 
طبق گزارش های میدانی اکثر کارمندان با توجه به بیمه های 
تکمیلی که از سمت ارگان های مربوطه دارند هزینه درمان 
برایشــان رایگان است، این درحالی است که کارگران از این 

مسئله محروم هستند، بنابراین ربط دادن حقوق کارمندان 
به دســتمزد کارگران مسئله ای بی ربط است و خلاف قانون؛ 
باتوجه بــه اینکه دولت بارها اعلام کرده اســت که دغدغه 
کارگران را دارد انتظارمان این اســت در تعیین دســتمزد 

1۴۰۳ به تمام این مسائل توجه شود.
چمنــی با بیــان اینکه جامعــه کارگری منتظــر برگزاری 
جلسه ای برای ترمیم مزدی 1۴۰2 بود اضافه کرد: متأسفانه 
جلســه ای برای ترمیم مزد برگزار نشــد اکنون در سه ماه 
پایانی ســال قرار داریم طبق ســنوات قبلی جلسات کمیته 
مزد و شورای عالی کار می بایست طبق قانون به صورت منظم 
برگزار شود. جلسه روز گذشته شورای عالی کار پیرامون مزد 
منطقه ای بود که جامعه کارگری مخالف آن است، در شرایط 

فعلی امکان اجرای مزد منطقه ای وجود ندارد.

نخجوانی، معاون وزیر راه و شهرســازی و مدیرعامل شرکت فرودگاه ها و 
ناوبری هوایی ایران از اعزام زائران ایرانی حج عمره از 1۰ فرودگاه کشــور 
بــه خانه خدا خبر داد و گفت: تمــام فرودگاه های عامل در حج عمره در 

حالت آماده باش قرار دارند.
رضا نخجوانی گفت: فرودگاه های مشــهد، شیراز، اصفهان، تبریز، ساری، 
 یــزد، بندرعبــاس، اهواز، کرمان و زاهــدان و فرودگاه بیــن المللی امام 
خمینی )ره( بعد از ۹ ســال وقفه در اعزام زائران حج عمره، امســال در 

خدمت مسافران سرزمین وحی خواهند بود.
او اعــلام کرد عملیات حج عمــره از 1۳دی همزمان با ســالروز ولادت 

حضرت زهرا )س( آغاز می شود و تا 28 اسفندماه ادامه خواهد داشت.
مدیرعامل شــرکت فرودگاه ها افزود: تمامی مدیــران فرودگاه های عامل 
برای تأمین امنیت و بازرسی هرچه بهتر در فرودگاه ها به مانند همیشه با 

نیرو های نظامی و انتظامی همکاری کنند.
نخجوانی تصریح کرد: باتوجه به شرایط نامساعد جوی در فصل زمستان و 
احتمال تأخیر و لغو برخی پروازها، باید اطلاع رسانی هوشمندانه از سوی 
بخش های مرتبط از جمله شــرکت های هواپیمایی داشته باشیم تا شاهد 

ازدحام جمعیت در سالن های فرودگاهی نباشیم.
اعزام چهار پرواز روزانه با ظرفیت هزار تا هزار و ۱۰۰ نفر در عملیات حج 

عمره امسال
غلامرضــا رضایی، معاون امور حج و عمره ســازمان حج و زیارت با بیان 
اینکه 62 هزار زائر در عملیات حج عمره امسال به سرزمین وحی مشرف 
می شوند، گفت: امسال، شــاهد اعزام چهار پرواز روزانه با ظرفیت هزار تا 

هزار و 1۰۰ نفر خواهیم بود.
غلامرضا رضایی ضمــن قدردانی از عملکرد جهادی و موفق فرودگاه های 
کشور در عملیات حج تمتع و اربعین گفت: امیدواریم به مانند دو عملیات 
موفق قبلی در حج تمتع و اربعین شــاهد خدمتگزاری خادمان و رضایت 

حداکثری مردم باشیم.
معاون حج و عمره ســازمان حج و زیارت با اشــاره به بسته اول عملیات 
اعزام زائران حج عمره به ســرزمین وحی گفت: این بسته درحالی از 1۳ 
دی آغاز می شود که در طول این عملیات 62 هزار زائر به کشور عربستان 
اعزام می شــوند. این در حالی است که افزایش تعداد پرواز و فرودگاه های 

معین در ادامه عملیات حج عمره دور از ذهن نیست.
موکب های پذیرایی در اربعین اقدام مثبتی بود که می تواند مستمر باشد

سرهنگ ســلمانی پور، معاون سپاه حفاظت هواپیمایی کشوری در ادامه 
این نشست ضمن اشاره به اقدامات مثبت عملیات اربعین گفت: اقداماتی 
چون برگزاری جلســات متعدد، ایجاد هماهنگی بین دستگاه ها، بدرقه در 
خور شــأن زائران و نیز برپایی موکب های پذیرایی مناسب در فرودگاه ها 
در ایــام عملیات اربعین موجب رضایت مردم بود و این قابلیت وجود دارد 

که در عملیات حج عمره نیز شاهد این قبیل اقدامات باشیم.
ســرهنگ سلمانی پور افزود: برای کنترل بهتر جمعیت در فرودگاه ها باید 
اطلاع رسانی به صورت دقیق انجام شود تا مردم از آخرین وضعیت برنامه 

پروازی و تغییرات آن مطلع شوند.

کاهش 6598 واحدی شاخص بورس 

افزایش دستمزد کارگران به اندازه کارمندان تخلف است

 سازمان اموال  و املاك ستاد

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
 برابر رای شماره 140۲60۳1101۲00156۳ موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک لامرد تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی خانم زهره قائدی فرزند مصطفی بشــماره 
ملی 515000۲0۳8 صادره از لامرد در ششدانگ یک باب خانه 
به مســاحت ۲۹۹/۷۲ متر مربع پــلاک ۳۷1 فرعی از ۲۳۳8 
اصلی قطعه یک بخش ۲5 فارس واقع در شهرســتان لامرد - 
بلوار جمهوری - خیابان جماران - کوچه شماره یک خریداری 
از مالک رســمی آقای عبدالرضا حمیدی محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی میشود در صورتی که اشــخاص نسبت به صدور سند 
از تاریخ  مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشــند میتوانند 
انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتــراض خود را به این 
 اداره تســلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم ،اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 140۲/0۹/۲5 

تاریخ انتشار نوبت دوم: 140۲/10/11

4568/م الف - منصور کشوری 
رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان لامرد

مدیرعامل شرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران خبر داد؛

اعزام زائران ایرانی از ۱۰ فرودگاه کشور به بیت ا... الحرام
معاون سازمان برنامه و بودجه اعلام کرد:

بودجه تا پایان سال تصویب می شود
 واردات خودرو ارز می گیرد اما مشروط

ایسنا- حمید امانی همدانی، معاون سازمان 
برنامه و بودجه ضمن اعلام اینکه برنامه ریزی 
شده تا پایان سال بودجه به تصویب مجلس 
برســد و به بودجه یک دوازدهــم نخواهیم 
رسید، از مجوز برداشت 1۳۰ هزار میلیاردی 
از صندوق توسعه ملی و همچنین تخصیص 
ارز بــه ورادات خودرو در ســال آینده بنا بر 
شــرایط ارزی کشــور خبر داد.حمید امانی 
همدانی گفت: صف دریافت ارز طوری است 
که با توجه به اولویت های کشور ارز کمتری 
به خودرو رســیده و سال بعد هم سیاست مثل امســال است و پیش بینی ارز به واردات خودرو 
تخصیص داده شود، اما تخصیص ارز به واردات خودرو بر اساس شرایط ارزی کشور خواهد بود. 
دوی همچنین از مجوز برداشت 1۳۰ هزار میلیاردی از صندوق توسعه ملی خبر داد و گفت:  با 
اجازه ای که در آذرماه صادر شــده، سهم صندوق توسعه ملی از صادرات نفت در سال 1۴۰2 از 
۴۰ درصد به 2۰ درصد کاهش یافت و این تغییر ســهم صندوق توسعه ملی، حدود 1۳۰ هزار 

میلیارد تومان منابع برای بودجه 1۴۰2 دولت ایجاد خواهد کرد.
امانــی با بیان اینکه کنتــرل تورم و کاهش انتظارات تورمــی از محورهای اصلی لایحه بودجه 
1۴۰۳ اســت و منابع بودجه ســال آینده واقع گرایانه دیده شده است، اظهار کرد: امسال لایحه 
بودجه با توجه به اصلاحیه ماده 182 آیین نامه اجرایی مجلس شــورای اســلامی تغییر کرد و 
بیشــتر ابهامات در این مورد بود. لایحه بودجه 1۴۰۳ باید در دو مرحله تقدیم مجلس می شد. 
بنابرایــن ابهامات در مورد بودجه مربوط به افکار عمومی نبــود و حتی نمایندگان مجلس هم 
تصوری مانند ســال های گذشته داشتند. به گفته معاون ســازمان برنامه و بودجه، مرحله اول 
لایحه بودجه ســال آینده شامل جداول کلان، اقلام درآمدی و هزینه ای به مجلس ارائه شد. در 
بخــش اول مالیات ها، درآمد حاصل از فروش خدمات، فروش نفت و فرآورده های نفتی، فروش 

اوراق اسلامی به علاوه احکام مورد نیاز و بودجه ای آمده بود.
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»صدسالتنهایی«و»پدروپارامو«رامیبینیم

ورزش

»نیســان آبی« در فصل اول با منوچهر هادی 
شکســت خورد و این روزها مســعود اطیابی 
این بــار را بر دوش می کشــد. هادی یکی از 
مشکلاتش در کارگردانی عدم پایبندی به یک 
خط مشخص داستانی است و همین اتفاق را 
بارها در جریان ســریال »دل«، »عاشقانه« و 
»گیسو« شاهدش بودیم و این روزها می توان 
این ســردرگمی را در فصل دوم به کارگردانی 

اطیابی با تجربه هم دید.
مســعود اطیابی با »هتل« این روزها به دنبال 
تسخیر گیشه است و معمولاً در فضای سینما 
توانســته به اتفاقات خوبی دســت پیدا کند. 
اما در فضای سریال ســازی خیلی خوب عمل 
نکرده همان طور که در »کامیون« نوروزی هم 

این اتفاق افتاد.
مجموعه طنزی که درباره پیشکسوت فوتبالی 
که مدتــی روی کامیون باربری کار می کند و 
پس از آشــنایی با سه دانشجو که صاحبخانه 
به دلیل مشــکلاتی اثاثیه شــان را به خیابان 
ریخته است، درگیر ماجراهایی می شود؛ آنجا 
هم سریالِ اطیابی از متن آشفته و سوژه های 
ســطحی،  شخصیت ســازی های  و  ناپختــه 
بازی هــای ضعیــف و کارگردانی سردســتی 
برخوردار بود و دوباره در »نیســان آبی2« هم 

گرفتار این مشکلات است.
پیش از این در میان شخصیت ها یک محبت 
و اتفاقــات خوبــی وجود داشــت و با فضای 

نوســتالژی پیش می رفت و اینجــا خبری از 
اتفاقات خوب نیســت؛ سریال با طلاق شروع 
کرد و با فضای خیانت و شــوخی های جنسی 
پیــش می رود بتواند به این واســطه ها قدری 

مخاطب خود را حفظ کند.
اغلب در ســریال های جدید فیلیمو این اتفاق 
افتــاده؛ دیگر نمی تواند بــا عناصری همچون 
فیلم نامه و محتوا مخاطب را نگه دارد یا مثل 
»زخم کاری« که جواد عزتی را ابزار می کند و 
اینجا هم فصل قبلی که با استفاده از جمشید 
هاشــم پور بازیگر تکرارنشدنی سینمای ایران 
مخاطب را با خودش همراه کند و از این ابزار 

استفاده کرد.

حالا که دیگر خبری از او نیســت به واســطه 
لب خوانــی  و  بنفشــه خواه  بیــژن  حضــور 
موســیقی های قبــل انقلاب و نوســتالژی یا 
همان شوخی های جنسی که به آن اشاره شد 
مخاطب را جلبِ خود کند وگرنه پوشالی تر از 

همیشه پیش می رود.
»نیسان آبی« یکی از نمونه های خاصی است 
که با اهرم تبلیغات فراوان در ســکوی فیلیمو 
توزیع شد. این ســریال ایده مرکزی و مشی 
علاقه مندی های شخصیت  اصلی اش را وامدار 

فیلم »گیج گاه« عادل تبریزی است.
بخشی از مناسبات فرهنگی توأم با نوستالژی 
دهه هفتاد و روایت های عاشــقانه در این دهه 

بخشــی از ایده مرکزی فیلم عــادل تبریزی 
محسوب می شــود که بازنمود مشــابه آن را 
در ســریال منوچهر هادی می توان به وضوح 
ملاحظه کرد. »نیســان آبی« چون فاقد هویت 
روایی یکپارچه است از این شاخه به آن شاخه 

می پرد و حتی شبیه کمدی آیتمی نیست.
پراکندگی داســتانی، در ســریالی که ادعای 
کمدی بــودن را دارد، تبدیل بــه ارائه حجم 
وســیعی از شــوخی هایی می شــود که طعم 
کمیک، کمدی و حتی طنز را ندارد و بازیگران 
که بیش از آنکه بازیگر باشــند کاریکاتورهایی  

هستند که شخصیت قابل ارائه ای ندارند.
نمونــه قابــل ذکری کــه کپــی اطوارهای 
دســت چندم علی صادقی را تکــرار می کند، 
ایمــان صفــا بازیگر این ســریال اســت که 
زننده ترین تقلیدها را در غیاب علی صادقی، از 

این بازیگر ارائه می دهد.
شــاید الان این نکته مطرح شود که برخی از 
ســریال های دنباله دار صداوسیما هم ضعیف 
بوده انــد اما مخاطب برای تماشــای آن پول 
پرداخــت نمی کنــد. امــا در فضای شــبکه 
نمایش خانگــی مخاطــب هم وقــت خود را 

می گذارد و هم پولش را.
تماشــای یک ســریال نازل مثل »نیســان 
آبــی« برای هر خانــواده ایرانی بیش از 500 
هزار تومــان هزینه دارد و دســت اندرکاران 
صدور مجوز ســاخت و انتشار برای سریال ها 

درجه بندی قائل شوند تا به این میزان بتوانند 
درآمدزایی داشته باشند.

مخاطبان هم از طرفی بدانند کدام سریال چه 
درجه ای دارد و از چه مشخصاتی برخوردارند 
به همان میزان پول پرداخت کنند و مخاطب 
آن ســریال باشــند. یعنــی در واقــع فریبِ 
ستاره ای را نخورند که برایشان محبوبیت دارد 
و در این سریال به ایفای نقش می پردازد؛ در 
واقع به این واسطه تماشاگر این سریال بشوند.

با این اتفاق هم جلوی رفتار ســرمایه گذاران 
برای ابزار کردن چهره هــای محبوب و مورد 
علاقه مردم در ســریال ها و فیلم هایشــان که 
به این واســطه مخاطب جــذب کنند، گرفته 
می شود و هم سازندگان سریال ها برای اینکه 
از درجه بالایی برخوردار شوند تلاش می کنند 

سریال بهتری ارائه بدهند.
در مجموع فصل دوم ســریال »نیسان آبی« 
به انــدازه قبل با تیپ های از پیش شــناخته 
شــده برخورد طنزپردازانه ای ندارد. موقعیت 
داستانی براساس قتل دختری شکل گرفته که 
در فصل اول، شــخصیتی در حاشیه محسوب 
می شد و ادامه حل این معما قرار است کشش 
داســتانی را ایجاد کند اما موقعیت های طنز 
مانند شــوخی بــا موســیقی در فضای دهه 
شــصت، روابط میــان زری ســازگار )بهناز 
جعفری( و رضا خرســند )مهران غفوریان( و 

برخی دیگر از آنها به تکرار افتاده اند.

مهرانمدیریبا»اسکار«میزبانبازیگرانمیشود

مهــران مدیری، کارگــردان و بازیگر 
سینمای ایران، با »اسکار« به صحنه 

باز می گردد.
»اســکار« یک رئالیتی شوی )نمایش 
واقعی( چالش محور است که مهمانان 
آن، همگی از بازیگران و افراد مشهور 

هستند.
در این برنامه، هر فرد تلاش می کند 

چالــش خود را به خلاقانه ترین روش ممکن اجرا کند و رقابت بر ســر تندیس 
اســکار خواهد بود. هر مهمان بر اساس نحوه انجام چالش خود، از مجری اصلی 
برنامه امتیاز دریافت می کند و بر اســاس امتیازهــای دریافتی، برنده تندیس 

اسکار، مشخص می شود. 
همچنین مهمانی که کمترین امتیاز را دریافت کند، یک مســئولیت اجتماعی 

برعهده خواهد گرفت.
در ایــن نمایش واقعی، مهران مدیری، به عنوان کارگردان هنری و مجری اصلی 

برنامه و نیما شعبان نژاد به عنوان دستیار مجری اصلی حضور خواهند داشت.
اولین قســمت از نمایش »اســکار« ۱۸ دی ماه منتشــر می شود و قسمت های 

بعدی آن، هر دوشنبه قابل تماشاست.

»سپهبد«؛ویژهبرنامهایصریحدرباره
حاجقاسمسلیمانی

ویژه برنامه »سپهبد« به تهیه کنندگی 
محســن یــزدی و با اجــرای محمد 
دلاوری در آســتانه چهارمین سالگرد 
شــهادت حاج قاسم سلیمانی از شب 
گذشته ساعت 22:۳0 از شبکه چهار 

سیما پخش خود را آغاز کرد.
»ســپهبد« برنامه ای متفاوت و صریح 
دربــاره حضــور منطقه ای ایــران و 

عملکرد سردار سلیمانی است.
در این برنامه دلاوری با میهمانانش علم صالح پژوهشــگر و دانشــیار دانشگاه 
ملــی اســترالیا، قیس قریشــی تحلیل گر سیاســی ســاکن لنــدن، کامران 
پورصفر پژوهشــگر و مورخ تاریخ، مســعود اســدالهی تحلیل گر و کارشــناس 
مســائل بین المللی، مجید شــاکری اقتصــاددان و کوروش علیانی نویســنده 
 و پژوهشــگر دربــاره زندگی و عملکرد ســردار ســپهبد ســلیمانی گفت وگو 

خواهد کرد.
مجری طرح »ســپهبد« ســعید صفار است، این برنامه یک شــنبه تا پنج شنبه 
ســاعت 22:۳0 از شــبکه چهار پخش می شــود و تکرارش روز بعد ساعت ۱۴ 

خواهد بود.
ســپهبد شهید حاج قاسم سلیمانی فرمانده نیروی قدس سپاه پاسداران انقلاب 
اســلامی و قهرمان مبارزه با تروریسم در منطقه غرب آسیا بامداد روز ۱۳ دی 
۱۳۹۸ و با دســتور مستقیم رئیس جمهور آمریکا در فرودگاه بغداد هدف حمله 
ارتش تروریســتی ایالات متحده قرار گرفت و به همراه جمعی از همراهان خود 

به شهادت رسید.
شهید سلیمانی در طول دوران فرماندهی خود با سازمان دهی نیروهای مقاومت 
در منطقه غرب آســیا، محور مقاومت را در کشــورهای منطقه ایجاد کرد و به 
تقویت آن پرداخت. دوران 22 ساله فرماندهی شهید سلیمانی در نیروی قدس 

دوران شکوفایی این نیرو و حضور موثر آن در منطقه قلمداد می شود.

شبکه خانگی2سردرگمی

به گزارش ایرنا، ســرانجام امیر قلعه نویی، ســرمربی تیم 
ملــی فوتبال 2٧ بازیکن را برای حضــور در اردوی تیم 
ملی دعوت کــرد. البته بخش رســانه ای اعلام کرد که 
لیســت نهایی 2 روز دیگر یعنی در تاریخ ۱2 دی، پس 
از مشــخص شدن نتیجه مذاکرات با باشــگاه رم ایتالیا 
برای حضور سردار آزمون در این تورنمنت اعلام خواهد 
شــد و از بین این بازیکنان ۴ نفر بلیط سفر به قطر را از 

دست می دهند.
جاماندگانقطعیجامملتها

در این لیســت اسامی بازیکنانی که در اردوی قبلی تیم 
ملی برای تورنمنت اردن حضور داشــتند و نتوانســتند 
رضایت کادر فنی را برای حضور در لیســت نهایی کسب 
کنند دیده نمی شــود. علی کریمــی که در اردوی قبلی 

یک بار دیگر به تیم ملی دعوت شــده بود در این لیست 
حضور ندارد. مهرداد محمدی، وینگر تیم فوتبال استقلال 
که با انگیزه های بالا از الســیلیه قطر راهی فوتبال ایران 
شده بود، به اردوی تیم ملی برای تورنمنت اردن دعوت 
شــده بود و حتی موفق شد مقابل اردن نیز توانست گل 
سوم ایران را به ثمر برساند، با توجه به عملکرد نه چندان 
جالبــی که این بازیکن در چند هفته گذشــته لیگ برتر 

داشت نتوانست در لیست تیم ملی حضور داشته باشد.
محمــد امین حزبــاوی یکــی از ســتاره های جوان و 
آینــده دار فوتبال ایران که در الســد قطر حضور دارد به 
شــکل عجیبی از لیست تیم ملی خط خورد. این ستاره 
آینده دار به اندازه ای عملکرد خوبی داشت که قطری ها از 
زمان حضور کارلوس کی روش به دنبال جذب این بازیکن 
بودند تا یک بازیکن با ملیت دیگری را به خدمت بگیرند.
محمد دانشــگر مدافــع تیم فوتبال ســپاهان نیز دیگر 
بازیکنی بود که در لیســت قبلی تیم ملی حضور داشت 
اما او نیز در حســرت حضــور در جام ملت ها باقی ماند. 
احمــد نوراللهی که به دلایل انضباطی در اواســط اردو 
قبلی از تیم ملی کنار گذاشته شده بود، علی رغم نمایش 
درخشــانی که در تیم الوحده امارات داشــت جایی در 

فهرست تیم ملی ندارد.
۱۶ بازیکن مشترک نسبت به جام ملت های گذشته

نکته جالب توجه در این لیست حضور ۱۶ بازیکن است 
که در جام ملت های پیشــین هم در لیســت تیم ملی 

حضور داشــتند. بعد از گذشــت ۴ سال و عدم موفقیت 
تیــم ملی در دوره قبل کمــی دور از انتظار بود که این 
تعداد بازیکن مشترک نســبت به گذشته حضور داشته 
باشند که اکثر آن ها نیز جزء یازده بازیکن اصلی ترکیب 

تیم ملی خواهند بود. 
علیرضــا بیرانوند،  پیام نیازمنــد، رامین رضاییان، مجید 
حســینی، محمدحســین کنعانی زادگان، احسان حاج 
صفــی، میلاد محمدی، روزبه چشــمی، امید ابراهیمی، 
مهدی طارمی، علیرضا جهانبخش، کریم انصاری، سردار 
آزمون، ســامان قدوس، مهدی ترابی بازیکنانی هستند 
که دوره گذشــته نیز در لیست کارلوس کی روش برای 
جام ملت هــای 20۱۹ امــارات حضور داشــتند. در این 
بین اگــر مرتضی پورعلی گنجــی و وحید امیری دچار 
مصدومیت نمی شــدند نیز این 2 بازیکن هم به بازیکنان 

مشترک اضافه می شدند.
میانگینسنیترسناکتیمملی

میانگیــن ســنی ایــن بازیکنان دعوت شــده بســیار 
ترســناک اســت. زیرا تعداد زیادی از این بازیکنان ۳0 
ســال را رد کرده اند و قطعاً بــرای جام جهانی 202۶ در 
شــرایط حال حاضر خود نخواهند بود. به نظر می رســد 
اصلًا جوانگرایی در دســتورکار کادرفنــی تیم ملی قرار 
نــدارد و ایــن موضوع در آینــده نه چنــدان دور ضربه 
 جدی به فوتبال ملی می زند. میانگین ســینی بازیکنان 

دعوت شده 2۸/۶ سال است.

میانگینسنیترسناکتیمملیفوتبال:

همهچیزدربارهلیست»قلعهنویی«؛تقلبازرویدست»کیروش«

تلویزیون

اوایل ســال 20۱۹ بود که نتفلیکس اعلام کرد قصد اقتباس 
از رمان مشــهور گابریل گارســیا مارکز با عنوان »صد ســال 
تنهایی« را دارد و قرار اســت ســریالی از این رمان مشــهور 
بســازد. از همان ابتدا اساخت این ســریال در سکوت خبری 
انجام شــد و فقط یک تیزر از مراحل طراحی دکورسازی این 

سریال از سوی این شبکه منتشر شد.
نتفلکیــس اعلام کرده اســت که این ســریال را بــا عنوان 
»ماکوندو« منتشــر خواهد کرد و آن را در ۱۶ قسمت روایت 
می کند. کارگردان های این سریال لائورا مورا و آلکس گارسیا 
هســتند و هنوز زمان دقیقی برای پخــش »ماکوندو« اعلام 

نشده است.  
»ماکوندو« همان سرزمینی است که تمام حوادث رمان »صد 
ســال تنهایی« در آن رخ می دهد و به نوعی استعاره ای از کل 
آمریکای لاتین است. گارســیا مارکز در مصاحبه ای با حضور 
ماریو بارگاس یوسا، نویسنده پرویی و برنده جایزه نوبل، اعلام 
کرده بود که این نام را از یکی از کشــتزارهای موز در کلمبیا 

برگرفته است.    
لائورا مورا اورتگا کارگردانی کلمبیایی تبار است و از جمله آثار 

موفق او »پادشاهان جهان« نام دارد که در سال 2022 به روی 
پرده رفته است. آلکس گارسیا نیز بازیگر و کارگردان اسپانیایی 
 اســت که موفق به دریافت جایزه  جشــنواره گویا شده است. 

»پدروپارامو«پسازقریببه۷۰سالرویپردهمیرود
همچنین در ســال 202۴ قرار اســت رمان مشــهور »پدرو 
پارامو« نوشــته خوان رولفو نیز به روی پرده سینما برود. این 
رمان که از رمان های پیشــگام در آمریکای لاتین محســوب 
می شــود پیش از جریان موسوم به »شکوفایی ادبی«  نوشته 
شــد که در دهه ۶0 میلادی قرن بیستم به راه افتاد. بسیاری 

ا از نویسندگان آمریکای لاتین خود  ر
رمان نویس  ایــن  وامــدار 
گارسیا  می دانند.  مکزیکی 
مارکــز بارها اعــلام کرده 
اســت که پــس از خواندن 

»پدرو پارامو« شــگفت زده شــده و 
تصمیم گرفته چنیــن رمانی را خلق 
کند که نهایتا »صد ســال تنهایی« را 

نوشته است.

»آندو«،فیلمیدربارهشهدایبختیاری؛
نقشمتفاوتقدرتا...ایزدی

با پایان فیلمبرداری »آن دو« به کارگردانی مرتضی رحیمی و تهیه کنندگی سید علیرضا سبط احمدی، این فیلم 
ســینمایی وارد مراحل فنی شده و ســازندگان در تلاشند نسخه ای از آن را در زمان مقرر به دفتر چهل و دومین 
جشــنواره فیلم فجر تحویل دهند. ستار اورکی که آهنگســازی فیلم های »جدایی نادر از سیمین«، »فروشنده«، 
»خائن کشی«، »خون شد«، »دربند« و ... را در همکاری با نامداران سینما بر عهده داشته و چند بار نامزد دریافت 
ســیمرغ بوده، موسیقی »آن دو« را می سازد. اورکی ساخت موسیقی نخستین ساخته سینمایی مرتضی رحیمی 

با عنوان »بلَیط« را هم بر عهده داشته که در نوبت اکران است.
فیلم اواســط پاییز در لوکیشــن هایی چون بخش های کوهســتانی فلات مرکزی ایران، مناطق سرســبز استان 

چهارمحال و بختیاری، شهر آبادان، شهرک سینمایی دفاع مقدس و ... مقابل دوربین رفت.
 فریبا کوثری، علیرام نورایی، قدرت ا... ایزدی، مالک حدپور سراج، آوا دارویت، اسرافیل علمداری، محمدرضا ژاله، 
کامران دهقان، داراب آقاسی زاده، سلیمه رنگزن، مژگان محمودیان، مرجان علوی،  کبری گودرزی، زهرا هزاریان، 
ســعید محمودی، بهروز کردزنگنه، حبیب تاجمیری، پوریا ریحانی اصل، حاتم میرزایی، مهران پورمهدی، مهران 
هادی، سیاوش معمارزاده، درسا طهماسبی، مصطفی حسنی، روح ا... خالدی، محمدرضا عالیور، امیرمحمد فتاحی، 
یوســف مهری بابادی، رضا فرخوند، اسماعیل عباســی، علی گودرزی، زیبا موسوی، بابک محمودی و امیررضا 

فرامرزی و ... در این فیلم بازی داشته اند.
درام دفاع مقدســی »آن دو« قصه ای در پیرامون جنگ تحمیلی را روایت می کند؛ ظفر پسر بچه ای ۱2 
ســاله، اصالتاً بختیاری و از عشــایر لردگان است که پدرش خدابخش و برادرش خدارحم به همراه دیگر 
مردان ایل به جبهه رفته اند. چند ماهی اســت که از خدارحم خبری نیســت. در همین حال، شهیدی را 
به لردگان می آورند و چون نام و نشانی ندارد، جهت شناسایی او، ابتدا به خانواده ظفر خبر می دهند و ....

مدیربرنامههایجهانبخش:
استقلال؟»علیرضا«میخواهددراروپابماند

به گزارش تسنیم امیر هاشــمی مقدم، مدیر برنامه های علیرضا جهانبخش و 
مدرس رسمی فیفا در هلند، درباره حضور جهانبخش در لیست مدنظر نکونام 
برای پیوســتن به اســتقلال گفت: مذاکره ای از جانب باشگاه استقلال با من 
نشده اســت. تمرکز علیرضا در حال حاضر صددرصد روی همراهی تیم ملی 
در جام ملت های آســیا 202۳ است و در رده باشگاهی هم تنها روی فاینورد 

تمرکز دارد.
مدیر برنامه هــای علیرضا جهانبخش درباره آینده حرفــه ای این بازیکن که 
قرارداد فعلی اش با باشــگاه فاینورد در پایان فصل جاری منقضی می شــود، 
اظهار داشــت:  علیرضا به دنبال این اســت که فصل را بــا فاینورد به پایان 
برســاند و پس از آن هم خواهیم دید چه می شــود، اما جهانبخش قصد دارد 
 همچنــان در خارج از ایران به فوتبالش ادامه دهــد و فوتبال اروپا اولویت او 

خواهد بود.
جهانبخش ۳0 ســاله که به تازگی از بند مصدومیت رهایی یافته، تاکنون در 
۹۶ بــازی برای فاینورد به میدان رفته و آمار ۱٧ گل زده و ۱5 پاس گل را از 

خود بر جای گذاشته است.

»اسماعیلنژاد«برندهجایزهبهترین
بازیکنوروناشد

به گزارش مهر، امین اســماعیل نژاد، ملی پــوش ایرانی در فصل جاری با تیم 
والیبــال ورونا قرارداد بســت. او در بازی اخیر خود با حســاب ۳ بر یک تیم 

پریسما را شکست داد.
اســماعیل نژاد در نخســتین فصل حضور خود در ورونا به شدت مورد توجه 
و علاقــه هواداران تیم قرار گرفته و عنوان »قهرمان زمســتان« ورونا را در ۶ 
بازی خانگی با رأی هواداران به دســت آورد. جایزه »قهرمان زمستان« امین 
اســماعیل نژاد توسط اســتفانو فانینی، رئیس ورونا و نیکولا بالدو نایب رئیس 

باشگاه به ستاره ایرانی و شماره ۱0 ورونا اهدا شد.

»آنچلوتی«امپراطوررئالمیشود؟

به گزارش فارس، ســرمربی ایتالیایــی رئال مادرید به دنبال کســب جایزه 
پرافتخارین ترین مربی تاریخ رئال است 

فاصله آنچلوتی برای جاودانگی در تاریخ باشــگاه رئال مادرید تنها »۴ جام« 
است که می تواند در طی ۳ سال آینده کسب کند.

بر اساس گزارش نشریه آس اسپانیا، آنچلوتی اکنون ۱0 جام قهرمانی با رئال 
دارد و تنهــا نیاز به یک قهرمانی دارد تا به رکورد ۱۱ جام قهرمانی زین الدین 

زیدان برسد. 
آنچلوتــی که قراردادش را تا ســال 202۶ تمدید کرده، فرصت این را دارد تا 
بــه رکورد ۱۴ جام قهرمانی میگل مونیوز پرافتخارترین مربی تاریخ باشــگاه 

اسپانیایی برسد.

به گزارش ایســنا، ســایت گل اندونزی در گزارشــی اعلام کرد سردار 
آزمــون، مهاجم تیم ملی فوتبال ایران،  به دلیل توافقش با باشــگاه رم 

نمی تواند تیم ملی ایران را در جام ملت های آسیا همراهی کند.
این ســایت نوشــت: تیم ملی با مربیگری امیر قلعه نویی آخرین حریف 
تدارکاتی تیم ملی اندونزی پیش از حضور در جام ملت های آسیا خواهد 
بود. تهدید جدی ایران، حضورنداشتن سردار آزمون، مهاجم رم در جام 
ملت های آسیا 202۳ است. اما غیبت آزمون به دلیل مصدومیت نیست 
بلکه او به دلیل توافق صورت گرفته با باشــگاه ایتالیایی در این رقابت ها 

غایب خواهد بود.
در ادامه این گزارش آمده اســت: زمانی که آزمون تابســتان گذشته به 
صورت قرضی از بایرلورکوزن به رم منتقل شد، جالوروسی بندی درباره 
عدم حضور آزمون در جام ملت های آسیا 202۳ گنجاند. گفته می شود 
بــه همین دلیل رم اجازه حضور آزمون در ایــن تورنمنت را نمی دهد. 
این وضعیت به یک ســوژه داغ در فوتبال ایران تبدیل شده است. امیر 
قلعه نویی، سرمربی تیم فوتبال ایران، می خواهد با ژوزه مورینیو دیداری 
داشــته باشــد تا آزمون بتواند حداقل در جام ملت های آســیا ایران را 

همراهی کند.
تیم ملی ایران قبل از حضور در جام ملت های آســیا ابتدا یک اردوی آماده سازی 
را در جزیــره کیش برگزار می کند. آنها پیش از ســفر به قطــر، دیداری مقابل 

بورکینافاسو برگزار می کنند. سپس ایران در در دیداری دوستانه در کشور میزبان 
جام جهانی حریف تیم ملی اندونزی خواهد بود.

در ایــن گزارش تأیید شــد که با این وجود، دیدار ســرمربی ایــران و مورینیو 
امکان پذیر نیســت: تمایل قلعه نویی برای دیدار بــا مورینیو به دلیل محدودیت 

صدور ویــزا از بین رفته اســت. این اتفاق شــانس آزمون برای 
همراهی تیم ملی ایران را به شــدت کم می کند. با این حال چهار 
بازیکنی که در خارج از ایران بازی می کنند، پیش از شروع اردوی 

رسمی، تمرین های خود را در تهران پشت سر گذاشته اند.
این چهار بازیکن صادق محرمی، مدافع تیم دیناموزاگرب کرواسی، 
سعید عزت اللهی )وایله دانمارک(، محمد محبی )روستُف روسیه( 
و علی قلی زاده )لخ پوزنان لهســتان( هستند. همچنین دستیاران 
قلعه نویی یعنی رحمان رضایی، آنتونیو مانیکونه و حمید مطهری 

آنها را همراهی می کردند.
گل در حالی مدعی نبودن ســردار در جام ملت ها شده است که 
نام او در فهرست اعلامی تیم ملی دیده می شود. لیست فعلی تیم 
ملی در شــرایطی با حضور 2٧ بازیکن اعلام شده که فدراسیون 
فوتبــال در نامه ای رســمی به باشــگاه رم و طبــق قوانین فیفا 
خواستار حضور سردار آزمون در تیم ملی شده و در حال مذاکره 
با مسئولان رم است تا اجازه حضور این بازیکن را به  دست بیاورد. 
 ۱2( AFC بنابراین فدراســیون فوتبال تا پایان اولتیماتوم زمانی
دی( منتظر تصمیم باشــگاه ایتالیایی برای آزادکردن این بازیکن و ملحق شدنش 
به اردوی تیم ملی در موعد مقرر است و پس از آن فهرست نهایی و 2۶ نفره تیم 

ملی برای حضور در جام ملت های آسیا اعلام خواهد شد.

سایتگلاندونزیمدعیشد؛

»آزمون«درجامملتهایآسیاحاضرنمیشود

فوتبالیستهایسربازتاپایان
فصلجاریمعافخواهندبود

به گزارش صدا و ســیما، حسین زاهدی، معاون اجتماعی سازمان 
وظیفــه عمومی گفــت: ابلاغیه انجام خدمت ســربازی بازیکنان 

تیم های ورزشی که در مهر اتفاق افتاد، متوقف شد.
معاون اجتماعی ســازمان وظیفه عمومی فراجا افزود: در جلساتی 
که با وزارت ورزش داشــتیم قرار بر این شــد که با فدراسیون و 
بازیکنــان هماهنگی های لازم صورت گیرد. هیچ مشــکلی برای 
بازیکنان تا پایان فصل جاری وجود ندارد و این افراد می توانند در 

تیم هایشان ادامه فعالیت داشته باشند. 
پیش از این با توجه به مصوبه ســتاد کل نیرو های مسلح مبنی بر 
تعلیق خدمت سربازی بازیکنانی که خدمت آن ها به دلیل بازی در 
لیگ برتر تا 2۸ سالگی یا حضور در تیم ملی تا ۳0 سالگی معوق 
شده است، باشگاه هایی که برای بازیکنان سرباز خود مجوز موقت 
دریافت نکرده بودند، باید طبق قانون آن ها را به خدمت ســربازی 
اعزام می کردند. همچنین باشــگاه هایی کــه این مجوز را دریافت 
کرده بودند، حداکثر تا نیم فصل لیگ برتر می توانستند از بازیکنان 
ســرباز خود استفاده کنند و پس از آن بازیکنان باید سرباز شده و 

به خدمت می رفتند.



شهردار صدرا:
کاری که برای خدا انجام می پذیرد، دولت و مردم 

ندارد 

به گزارش سبحان، جلسه هم اندیشــی فرهنگی مجتبی پارسایی، شهردار و 
اعضای شــورای اسلامی شــهر صدرا با امام جمعه و ائمه جماعات شهر صدرا 

برگزار شد.
در این جلسه پارســایی از آمادگی شهرداری و شورای اسلامی شهر صدرا از 
همکاری لازم برای برنامه های فرهنگی و دیگر برنامه ها در شــهر صدرا خبر 
داد و گفت: شکی نیست مسجد نهادی مردمی است که متعلق به همه آحاد 
مردم است. کاری که برای خدا انجام می پذیرد، دولت و مردم ندارد و در طی 
تاریخ نیز اقشــار مختلف جامعه اسلامی بودند که مساجد را اداره می کردند. 
اداره کننده و رونق بخش مســاجد، مردم هســتند. لذا مسجد نقش مردمی 
خود را همواره داشــته و دارد و دولت صرفاً نقش تسهیل گر این کار ارزشمند 

و حامی آن است.
باید مساجد محور فعالیت ها قرار گیرد

خداکرم فیروزمند، رئیس کمیســیون حقوقی، فرهنگی و اجتماعی شــورای 
اسلامی شهر صدرا نیز در این نشست هم اندیشی گفت: نقش مساجد همیشه 
بی بدیل بوده و همواره تصمیمات مهمی در این مساجد گرفته می شد و باید 
مســاجد محور فعالیت ها قرار گیرد. مســاجد ظرفیت های فراوانی مخصوصاً 
در حوزه رشــد و بالندگی جوان دارند که می توانند اســتعدادهای آنها را در 
زمینه های مختلف شــکوفا کنند. وی با اشــاره به حضور جوانان در مساجد 
در جامعه امروز افزود: ارتباط جوانان با خداوند از طریق حضور در مســاجد 
بیشتر شده و ایمان ها محکم تر خواهد شد بنابراین همه ما وظیفه داریم برای 

برنامه ریزی مساجد، جنبه تربیتی و انسان سازی آن را مد نظر قرار دهیم.

مدیرکل هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس:
 حضور شرکت های برند و معتبر، نقطه قوت نمایشگاه 

امسال گردشگری پارس-شیراز است
مرتضی  ســبحان،  گــزارش  بــه 
هماهنگــی  مدیــرکل  شــریفی، 
فارس  اســتانداری  اقتصادی  امور 
بــا حضــور در دبیرخانــه این دو 
کرد:  بیــان  تخصصی  نمایشــگاه 
نمایشگاه امسال گردشگری پارس 
نیان به نمایشــگاه سال گذشته به 
لحاظ کمی و کیفی با ظرفیت های 
بهتری برگزار خواهد شد. وی ادامه 

داد: نمایشــگاه امســال در بعد فضا، تعداد غرفه ها، شرکت کنندگان استانی، 
ملــی و بین المللی قابل توجه خواهد بــود. مدیرکل هماهنگی امور اقتصادی 
اســتانداری فارس تصریح کرد: حضور شــرکت های برند و معتبر، نقطه قوت 
نمایشگاه امسال گردشــگری پارس-شیراز است. شریفی ابراز امیدواری کرد 
که ســایر فعالان گردشــگری به ویژه در حوزه جنوب کشور در فرصت باقی 
مانده از ظرفیت نمایشــگاه گردشــگری پارس به میزبانی کلان شــهر شیراز 
برای معرفی فرصت های گردشــگری شهر و اســتان خود استفاده کنند. وی 
خاطرنشــان کرد: نمایشگاه گردشگری پارس در شــیراز یک بستر مطلوب 
بــرای معرفی تمام ابعــاد مرتبط به خدمات گردشــگری از جمله حوزه های 
حمل و نقل، صنایع وابسته و تجهیزات هتلی، شرکت های که در ساخت هتل 
و مباحث طراحی هتل  ها فعال هستند، محسوب می شود. مدیرکل هماهنگی 
امور اقتصادی استانداری فارس از طراحان فضاهای هتلی هم خواست در این 
نمایشــگاه شرکت کنند تا ضمن معرفی ظرفیت های خود، در توسعه و رونق 
صنعت گردشگری در فارس سهم داشته باشند. شریفی همچنین از اصحاب 
رســانه درخواســت کرد تا با حضور خود در این نمایشگاه نسبت به معرفی 
ایــن رویداد مهم کمک کنند. وی در خاتمه مجدداً ابراز امیدواری کرد که با 

همدلی تیم برگزار کننده شاهد نمایشگاهی خوب و باشکوه باشیم.

رئیس سازمان سامان دهی مشاغل و میادین شهرداری 
شیراز خبر داد: 

اجرای پلمب ۲۰ واحد صنفی مزاحم در شیراز
 به گزارش ســبحان، پژمان شفیعی، رئیس سازمان ســامان دهی مشاغل و 
میادین شــهرداری شیراز گفت: در ۹ ماه اخیر آرای ۲۰ واحد صنفی متخلف 
و مشــمول رأی کمیســیون بند ۲۰ ماده ۵۵ شهرداری در کلان شهر شیراز 
اجرا و به ۱۳۴ واحد دیگر اخطار داده شد. وی گفت: این ۲۰ واحد صنفی در 
راستای احقاق حقوق شهروندان و رفع تخلفات شهری با رأی کمیسیون بند 
۲۰ پلمب و از ادامه فعالیت آنها جلوگیری شد. شفیعی تصریح کرد: انبارهای 
ضایعاتی و بتن های آماده بیشــترین ســهم در پلمپ ها داشته و سایر صنوف 
آلاینده در رده های بعدی قرار دارند. این مقام مســئول ادامه داد: گزارشات 
مردمی به شکل مستمر و روزانه طی دو نوبت از سوی ناظران سازمان بررسی 
و بازدید می شود. شفیعی تأکید کرد: شــهروندان می توانند موارد مرتبط با 
مشــاغل مزاحم شهری را از طریق سامانه ۱۳۷ شــهرداری اعلام و پیگیری 

نمایند.

فرمانده انتظامی استان فارس خبر داد:
 توقیف سواری شوتی حامل 6۰ میلیارد کالای قاچاق

به گزارش ســبحان، ســردار رهام بخــش حبیبی، فرمانده انتظامی اســتان 
فــارس گفت: با تلاش پلیــس کوه چنار، 6۰ میلیارد ریــال کالای قاچاق در 
بازرســی از یک ســواری شوتی کشف شــد. وی بیان کرد: در راستاي طرح 
مبــارزه با پدیده شــوم قاچــاق، مأموران پلیــس آگاهــي کوه چنارهنگام 
گشــت زنی و کنتــرل محورهــای مواصلاتــی، بــه یک ســواری شــوتی 
مشــکوک و دســتور ایســت دادند که راننده بدون توجه اقدام به فرار کرد.
 وی افــزود: پــس از طی مســافتی تعقیب وگریــز مأمــوران انتظامی موفق
 شــدند با اقدامات فنی و تخصصی سواری شــوتی را توقیف و راننده را نیز 
دستگیر کنند. سردار حبیبی با اشاره به اینکه کارشناسان ارزش کالای کشف 
شده را 6۰ میلیارد ریال برآورد کردند، عنوان داشت: راننده برای سیر مراحل 

قانونی تحویل مراجع قضایی شد.

بخش هایی از بازار وکیل شیراز مرمت می شود
به گــزارش ســبحان،  محمــد ثابت اقلیدی، مدیــرکل میــراث فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع دســتی فــارس از مرمــت بخش هایی از بــازار وکیل 
شــیراز خبــر داد. وی گفــت: بخش هایــی از ســقف و طاق هــای بــازار 
 وکیــل کــه درگذشــته دچار آســیب های بصری شــده بود مــورد مرمت 

قرار خواهد گرفت. 
ثابت اقلیــدی افزود: در بازدید اعضای شــورای فنی نحــوه مرمت این بخش 
بازار مورد بررســی قرار گرفــت و پس از تهیه طرح مرمتــی به زودی پروژه 
مرمــت این بخش بــازار آغاز می شــود. وی افزود: در این پروژه بخشــی از 
ســقف بازار که دریک حادثه آتش ســوزی درگذشــته آســیب بصری دیده 
 بود دوده زدایی خواهد شــد و برداشــت لایه های الحاقی تا رســیدن به لایه 
اصلی زندیه بخشــی دیگر از این پروژه مرمتی خواهد بود. ثابت اقلیدی ادامه 
داد: بازار وکیل در تاریخ ۱۷ تیرماه ۱۳۵۱ به شــماره ۹۲۴ در فهرســت آثار 

ملی به ثبت رسیده است.
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معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس:

 تلاش برای خدمت به مردم ملاک عمل و ارزیابی است

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان فارس:

برق رسانی به ۳۳ شهرک صنعتی استان نیاز به 880 میلیارد تومان اعتبار دارد

س : طاهره حیاتی
عک

س : طاهره حیاتی
عک

به گزارش ســبحان، اسماعیل قزل سفلی، معاون 
سیاســی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس 
در جمع معاونان سیاسی فرمانداری های سراسر 
اســتان فارس با بیان اینکه مردم از نحوه تسلط 
مسئولان بر نظام مســائل و قوانین مربوط؛ آنان 
را قضاوت می کنند، افزود: برنامه ریزی برای حل 
مشــکلات جامعه و مردم بایســتی برنامه قابل 

اندازه گیری با رویکرد مسئله محور داشته باشند.
وی بــا تأکید بــر جوان ســازی دولــت گفت: 
 باید به دنبال شناســایی و انتصاب بخشــداران 
زیر ۳۰ ســال ســن باشــیم و بــرای این مهم 
فرمانداران و معاونان سیاســی آنان می بایســت 

برنامه داشته باشند.
طایفه نگری در ادارات دولتی ممنوع است

معاون اســتاندار فــارس پیگیــری و نظارت بر 
عملکــرد ادارات در شهرســتان ها و پیگیــری 
از دســتگاه های مختلف  نارضایتی های عمومی 
را وظیفــه فرمانداران و معاونین سیاســی آن ها 
دانســت و گفت: بخشــی نگری، طایفه نگری و 
برخوردهای قومی و قبیلــه ای در ادارات دولتی 

ممنوع است. 

 وصل بودن به فلان مسئول نمی تواند پشتوانه 
درست و دائمی برای افراد باشد

قزل ســفلی ادامــه داد: میــزان کار و فعالیــت 
مســئولین معیار ارزیابی و باعث تقویت و رشد 
آنــان خواهد بود. با ســفارش ایــن و آن آمدن 
قطعاً پشتوانه مسئولین نیست و تنها کار کردن 

و تلاش موجب دیده شــدن مسئولان در دولت 
ســیزدهم اســت. وی تأکید کــرد: وصل بودن 
به فلان مســئول نمی تواند پشــتوانه درست و 
دائمی برای افراد باشــد؛ بلکه کار و تلاش برای 
خدمت به مردم ملاک عمل و ارزیابی است. وی 
در ادامــه با تأکید بر گوش کــردن به فرامین و 

ســخنرانی های رهبر معظم انقــلاب، گفت: در 
 نظام اســلامی باید همه چیز ذیل فرامین ولایت 
معنــا پیدا کنــد. وی با بیــان اینکــه معاونان 
سیاســی فرمانداری ها در ۱۹ کمیســیون اصلی 
در شهرســتان ها متولی هســتند، گفت: نقش 
راهبری و هدایتگری بخشــداران از وظایف این 
 معاونت است که باید به صورت دقیق مدنظر قرار 

داشته باشد.
معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی استانداری 
فارس تأکید کرد: تنظیم گری بین دســتگاه های 
اجرایی نیز ازجمله وظایف معاونت  های سیاسی 
در شهرستان ها است. وی با بیان اینکه اختیارات 
اســتانداران و فرمانــداران به ۷۵ بنــد افزایش 
پیدا کرده اســت، گفت: نقش نظارتی در سطح 
شهرستان ها باید به ایجاد هماهنگی و هم افزایی 

منجر شود.  
وی ادامه داد: معاونین سیاسی فرمانداری ها باید 
عامل وحدت بخش در ســطح شهرستان باشند؛ 
جــذب حداکثری جامعه ذیل انقلاب اســلامی 
وظیفه سنگینی است که مســئولان باید به آن 

توجه کنند. 
 نارضایتی های عمومی باید مرتباً رصد شود

در  بایــد  مــردم  کــرد:  اضافــه  قزل ســفلی 
و سیاست گذاری  برنامه ریزی  تصمیم ســازی ها، 
بتواننــد نقش آفرینی کنند؛ بخــش دولتی باید 
حامی و هدایتگر گروه هــای مردمی و جریانات 

انقلابی باشند.
 وی بــا تأکید بر لزوم تقویــت جریانات انقلابی 
گفت: نارضایتی های عمومــی باید مرتباً رصد و 
هر موضوعی که در بخشــی از شهر ذهن مردم 
را به هم ریخته شناسایی و با پیگیری مستمر و 

منطقی مرتفع شود.
معــاون اســتاندار فارس بــا بیان ایــن که باید 
اطلاع رســانی بــه مردم در خصــوص روند حل 
انجام شــود، گفــت: مجموعه های  مشــکلات 
نقش آفریــن در هر منطقه دعــوت و برای آن ها 
مسئولیت سازی شــود و نتیجه اقدامات به مردم 
اطلاع رسانی شــود تا جامعه بداند که مسئولین 
بــرای رفــع موانع از تحــرک و تکاپــوی لازم 
برخوردارند. وی با تأکید بر اینکه ذهن مسئولان 
باید مسئله محور شکل گیرد، افزود: مسئله یابی، 
هم اندیشــی برای پیدا کردن راهکارهای لازم و 
هماهنگی و هم افزایــی لازم می تواند به نتیجه 

مطلوب منجر شود.

به گزارش سبحان، حمیدرضا کریمی فرد، مدیرعامل شرکت 
توزیع نیروی برق اســتان فارس گفــت: جهت برق دار کردن 
۳۳شــهرک که در بخش شــرکت توزیع نیروی برق استان 
فارس واقع شــده اند، نیاز به اعتباری در حدود 88۰ میلیارد 
تومان اســت.کریمی فرد بیان داشــت: در حال حاضر برخی 
شــهرک های صنعتی در اســتان فارس با مشکل تأمین برق 
مواجه هستند، البته شــهرک هایی بدون برق تلقی می شوند 
که از وجود شبکه  برق اختصاصی محروم هستند و آن دسته 
از شهرک ها هم که برق موردنیاز خود را از شبکه های عمومی 
همجوارشــان تأمین می کنند نیز به عنوان شهرک های بدون 

برق قلمداد می شوند.
 هر شهرک صنعتی درخواست هفت مگاوات برق دارد

وی ادامه داد: معمولاً هر شــهرک صنعتی درخواســت هفت 
مگاوات برق دارد؛ یعنی باید برای هر شــهرک یک شــبکه 

۲مداره ۲۰کیلو ولت از ایســتگاه فــوق توزیع همجوارش در 
نظر گرفته شــود؛ این در حالیست که برخی از شهرک های 

صنعتی در فارس هنوز از داشتن این شبکه محروم هستند.
کریمی فرد افزود: بر اســاس ماده ۵۴ قانــون احکام دائمی، 
وظیفه تأمین اعتبار برق رســانی به این شــهرک ها بر عهده 
ســازمان برنامه و بودجه و شرکت شهرک های صنعتی کشور 
می باشد. این مســئول خاطرنشان کرد: با این حال در قانون 
بودجه سال گذشته سهمیه ۴۰-6۰ تعریف شد که بر اساس 
آن 6۰ درصــد هزینه انتقال شــبکه از ایســتگاه تا ورودی 
شــهرک بر عهده شــهرک های صنعتی و ۴۰ درصد از آن بر 

عهده شرکت های برق بود.
 تنها شهرک سروستان به عنوان اولویت تأمین برق به وزارت 

نیرو معرفی شد
کریمی فرد یادآور شد: قرار بر این بود که شهرک های صنعتی 

اولویت دار جهــت تأمین برق بر اســاس اولویت های وزارت 
صمت به وزارت نیرو معرفی شــوند؛ ســال گذشته تنها یک 
شهرک در استان فارس آن هم شهرک صنعتی سروستان ۲ 
به وزارت نیرو معرفی شــد. وی عنوان کرد: امسال هم مقرر 
شد که بهای برق مصرفی صنایع افزایش یابد و ۵۰ درصد از 
مبلغ حاصل از این اقدام به احداث شــبکه های برق رسانی به 
شــهرک های صنعتی اختصاص داده شود. مدیرعامل شرکت 
توزیع نیروی برق اســتان فارس گفت: البتــه اولویت  بندی 
شــهرک های صنعتی جهت برق دار شــدن از محل اعتبارات 
فوق توســط وزارت صمت انجام شد که باز هم صرفاً شهرک 
صنعتی سروســتان۲ در این طرح دیده شــد. بنابراین صرفاً 
تنها ماده قانون که می توان به آن اســتناد کرد و شهرک های 
صنعتی را بــرق دار نمود ماده ۵۴ قانون احــکام دائمی می 
باشــد که منابع آن می بایست توسط سازمان برنامه و بودجه 

و شرکت شهرک های صنعتی تأمین گردد.کریمی فرد با بیان 
اینکه اگر چرخ تولید و صنعت به خوبی بچرخد مشکل اقتصاد 
کشــور به صورت اساســی حل و فصل خواهد شد، گفت: در 
طول ۲سال گذشــته مدیریت بار در شــبکه های برق دار به 

خوبی صورت گرفته است.

بــه گــزارش ســبحان، بازدیدی بــا حضور 
جهان جاه مشــاور عمرانی شــهردار در امور 
نظــارت بــر پروژه هــای محرومیت زدایی و 
حســین تدین نــژاد رئیــس اداره هماهنگی 
معاونت ها و مناطق، صالحی مشــاور شهردار 
شــیراز در پروژه های عمرانی، رعنایی رئیس 
اداره هماهنگــی عمــران مناطــق، علیزاده 
معــاون فنــی و عمرانی شــهرداری منطقه 
 ۹ و ســایر همــکاران عمرانــی و اجرایــی 
از پروژه هــای عمرانی شــهرداری منطقه ۹ 

صورت پذیرفت.
 در این بازدید از اجرای ۳۵ متری بلوار پرتو و 
همچنین پیاده روسازی های این بلوار، احداث 
دیوار سنگی در این بلوار، اجرای زمین چمن 
مصنوعی در شهرک ســبحان و همچنین از 
پروژه های قابل افتتــاح و کلنگ زنی در دهه 
فجر و روند اجرای پروژه ها و سایر پروژه های 

عمرانی بازدید به عمل آمد.
بر اساس این گزارش در این بازدید، مسئولان 
بر تکمیل و بهره برداری هرچه ســریع تر این 
طرح ها جهت ارتقای زیرســاخت های عمرانی 
منطقــه ۹ در حوزه هــای مختلــف تأکید و 
راهکارهای لازم را برای این منظور ارائه دادند.

گفتنی پروژه هایی که امروز مورد بازدید قرار 
گرفت مراحــل پایانی خود را طی می کنند و 
مقرر اســت در دهه فجر ســال جاری افتتاح 

شده و در اختیار شهروندان قرار گیرند.
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عبدالصالح رستم زاده، شهردار منطقه ۹ شیراز 
از تداوم جهش آســفالت در این منطقه خبر 
داد و گفت: خدمت رســانی به شــهروندان و 
تأمین رفاه و آســایش مردم از ضروری ترین 
نیازهای آنان به شمار می رود، بنابراین تسریع 
در امور اجرایی پروژه های در دســت اقدام در 

اولویت کاری مجموعه شهرداری قرار گیرد.
وی گفــت: تصریــح کــرد: بــا توجــه بــه 
درخواســت های مکرر شهروندان در خصوص 
آســفالت خیابان ها، کوچه هــا و معابر فرعی، 
و طــی کارشناســی های صــورت گرفته در 
 این منطقه، آســفالت باند غربــی بلوار نارنج 

انجام گردید.
رستم زاده با اشاره به اینکه این شهرداری در 
جهت عمران و آبادانی منطقه و رفع مشکلات 
و نیازهای شهروندان فعالیت های گسترده ای 
را در حوزه های مختلف شهری اعم از عمرانی، 
فضای سبز، زیباسازی، فرهنگی و... آغاز کرده 

اســت، افزود: یکی از ایــن فعالیت ها، روکش 
آســفالت معابر است که در قالب طرح جهش 
آســفالت، رنگ و روی تازه ای بــه معابر این 

منطقه بخشیده است.
در همین راســتا بلوار نارنــج به متراژ ۹8۰۰ 
متــر مربع و برآورد ریالــی ۲۴ میلیارد ریال 
توســط معاونت فنی و عمرانــی این منطقه 
انجــام گردید.رســتم زاده کیفیت آســفالت 
معابر را یکي از دغدغه هاي همیشــگي مردم 
و مسئولان دانســت و اظهار کرد: با آسفالت 
این خیابان ضمن برطرف شــدن بخشــي از 
مشکلات ترافیکي و حتي مسائل رواني ناشي 
از آن، ناهمواري هاي موجود در ســطح شهر 

از بین رفته و چهره شهر نیز زیباتر مي شود.

به گزارش ســبحان، ســید مصطفي  هاشمي، 
فارس  مدیرعامل شرکت شهرک هاي صنعتي 
درآیین اختتامیه نمایشــگاه تخصصي صنعت 
شهرستان کازرون که همزمان با دهه کازرون 
برگزار شد، با اشــاره به تلاش هاي انجام شده 
براي توسعه صنعتي شهرستان کازرون گفت: 
این شهرســتان از افق مناســبي براي توسعه 
صنعت و اشتغال برخوردار است.هاشمی افزود: 
در بخش زیرســاخت هاي صنعتــي هم اکنون 
نواحــي صنعتي شــهید مصلحیــان و جره و 
بالاده و نیز منطقــه ویژه اقتصادي کازرون در 
این شهرستان ایجاد شــده است. وي با اشاره 
به ظرفیت هــاي ویژه شهرســتان کازرون، از 
آمادگي این شرکت براي ایجاد شهرک صنعتي 
جدید در شهرســتان خبر داد و گفت: مصوبه 
ایجاد شهرک صنعتي جدید در این شهرستان 
وجود دارد که در صورت تأمین زمین مناسب 
 از ســوي مسئولان شهرســتان مراحل تملک

 و احداث این شــهرک صنعتي در دستورکار 
قرار مي گیرد. 

هاشمی با اشاره به ظرفیت فراهم شده در منطقه 
ویژه اقتصادي کازرون برای جذب سرمایه گذار 
و اســتقرار واحدهای تولیــدی صادرات محور 
افزود: شــرکت شــهرک هاي صنعتي فارس با 
تمام وجود آماده حمایت از سرمایه گذاران است 
تا روند توسعه صنعتي شهرستان شتاب گیرد.

فارس  مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی 
افزود گفت: تاکنون 8 قرارداد ســرمایه گذاري 

با متقاضیان در منطقه ویژه اقتصادي کازرون 
منعقد شــده و طرح های بزرگی نظیر مجتمع 
تولید الکترود گرافیتی با سرمایه گذاری ۱۰هزار 
میلیارد تومان، تولید تجهیزات و مخازن نفتی 
با ســرمایه گذاری ۱۵میلیارد یورو، تولید کابل 
آلومونیومی با 6۵میلیــارد تومان و طرح های 
سردخانه، ســورتینگ و بسته بندی نیز در این 
منطقه ویــژه اقتصادی مســتقر و در مراحل 

ساخت وساز قرار دارد.
منطقه   آماده ســازی زیر ســاخت های 
ویژه اقتصــادی کازرون برای واگذاری به 

سرمایه گذاران
 هاشمی با اشاره به آماده سازی زیر ساخت های 
منطقه ویژه اقتصادی کازرون برای واگذاری به 
سرمایه گذاران گفت: این منطقه ویژه اقتصادی 
که با اعتبارات شــرکت شــهرک های صنعتی 
فــارس راه اندازی شــده، دارای تمــام مزایای 
قانونی مناطق ویژه اقتصادی کشــور اســت و 
ظرفیت مهمی برای اســتقرار و فعالیت صنایع 

صادرات محور فراهم شده است.
 هاشــمی افزود: مســاحت اولیه منطقه ویژه 
اقتصــادی کازرون ۷۳هکتــار اســت که امور 
تملک ۱۱۰هکتار زمین جهت طرح توســعه 
در مراحل پایاني قرار دارد. مدیر عامل شرکت 
شــهرک های صنعتی فارس بــا بیان اینکه در 
منطقه ویژه اقتصادی کازرون زیرســاخت های 
اصلــی نظیــر آب، گاز و برق تأمین شــده و 
تکمیــل ســایر پروژه های زیرســاختی نظیر 

سردر ورودی، باسکول و ساختمان های اداری 
و انبار منطقه ویژه اقتصــادی و گمرک نیز با 
اعتبار افزون بر ۲۲۰میلیــارد ریال در مرحله 
اجراســت، گفت: هم اکنون ساختمان گمرک 
در ســاختمانی به صــورت موقــت راه اندازی 
و بــه فعالیت می پــردازد و مشــکلی در این 
زمینه وجود ندارد.  هاشــمی گفت: امیدوارم با 
توجه به قابلیت های موجــود در منطقه ویژه 
اقتصادی کازرون، این منطقــه بتوانند زمینه 
مناســبی برای ایجاد اشــتغال پایدار و توسعه 
صادرات فراهم کند. اولین نمایشگاه تخصصی 
توانمندی های صنعتــی، تولیدی کارخانجات 
و واحدهــای صنعتی شهرســتان کازرون، به 
 همت شرکت شهرک هاي صنعتي فارس، اداره 
صنعت، معدن و تجارت، همچنین اتاق اصناف 
شهرســتان کازرون، برگــزار و در آن ۲۴واحد 
صنعتي و تولیدي به ارائه توانمندي هاي خود 

پرداختند.
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به گزارش ســبحان، آیین تجلیــل از برگزیدگان 
پژوهــش در حوزه میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی با حضور محمد ثابت اقلیدی، مدیرکل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان 

فارس برگزار شد.
ثابت اقلیدی در این آیین با اشاره به اهمیت نقش 
پژوهــش در اهداف و برنامه هــا گفت: پژوهش از 
اتلاف وقــت و منابع جلوگیــری می کند و رجوع 
به تحقیقات گذشــتگان یا به اصطلاح مرور متون 
بخش مهمی از تحقیقات پژوهشــی است. او ادامه 
داد: پژوهش کمک می کند تا از پشــتوانه نظری و 
فکری پژوهشــگران بهره مند شویم، اما آن طور که 
باید نتوانسته ایم از ظرفیت ارزشمند پژوهش های 
علمی در برنامه ریزی ها بهــره کافی ببریم که در 
این راســتا باید با اختصاص اعتبارات پژوهشی به 
این موضوع زیر بنایی اهمیت داده شــود و در این 
خصوص نیاز به حمایت و مشــارکت دستگاه های 

متولی داریم. 
ثابت اقلیدی افزود: در مقالات و پژوهش ها مواردی 
که معطوف به خلاقیت و ابتکار اســت مورد تأکید 
و توجــه بیش تر قرار خواهد گرفــت تا بتوانیم در 
تحرک بخشــی در صنعت گردشــگری از افکار و 

اندیشه و خلاقیت پژوهشگران بهره مند شویم. 
اعلام آمادگی یک ســرمایه گذاری برای ایجاد 

زیرساخت گردشگری در تخت جمشید

و  گردشــگری  فرهنگــی،  میــراث  مدیــرکل 
صنایع دســتی فارس در بخش دیگری از سخنان 
خود پیرامون توسعه زیرســاخت های گردشگری 
در تخت جمشــید نیز گفت: یکــی از مهم ترین 
زیرســاخت های  توســعه  پیــش رو  برنامه هــای 
گردشــگری در تخت جمشید اســت. وی از اعلام 
آمادگی ســرمایه گذار بخش خصوصی برای ایجاد 
زیرساخت های کلان گردشگری در تخت جمشید 
خبــر داد و گفت: که یک ســرمایه گذار آمادگی 
خود را در جهت ایجاد زیرســاخت های مناســب 
گردشــگری در این اثر جهانی ارائه کرده و طرح 
ارائه شــده در دســت بررســی و اهلیت ســنجی 

سرمایه گذار قرار دارد.
محمــد ثابت اقلیــدی تخــت جمشــید را یک 
برنــد در ایــران و جهــان دانســت و گفت: در 
تمــام دنیا ایران را با پرســپولیس می شناســند؛ 
امــا آن طور کــه بایــد، این برنــد، نشــانواره و 
 ویتریــن معرفــی نشــده اســت که بایــد برای 
معرفی این اثر جهانی و تسهیل در سرمایه گذاری 
تخت جمشــید، در  زیرســاخت ها   توســعه 
 نقش رستم و همچنین مجموعه جهانی پاسارگاد 

تلاش کنیم. 
ثابت اقلیــدی گفــت: محدودیت منابــع مالی از 
چالش هایــی اســت که همواره در مســیر حفظ، 
نگهــداری، مرمــت و توســعه زیرســاخت های 
گردشگری بناهای تاریخی فرهنگی وجود داشته 
است و تدبیری که از ســوی وزیر میراث فرهنگی 
و معاون میراث فرهنگی کشــور اندیشــیده شده 
اســت، بهره مندی از خیرین و علاقه مندانی است 
که قلبشــان برای حفظ میراث فرهنگی می تپد و 
تشــکیل انجمن خیرین میــراث فرهنگی در این 

راستا بوده است.
او افزود باید این انجمن در فارس تقویت شــود تا 
بتوانیم زمینه را برای کمک خیرین در راســتای 

حفظ آثار فراهم کنیم.

بــه گزارش ســبحان، گردهمایی اقــوام ایرانی در 
بین المللی گردشــگری  نمایشــگاه  ســیزدهمین 
پارس- شیراز، کمیته ملی گردشگری خوراک اقوام 

ایرانی در شیراز رونمایی می شود.
یاشــار پولادیان، دبیر اجرایی اقــوام ایرانی گفت: 
اقــوام ایــران زمین در ســیزدهمین نمایشــگاه 
بین المللی گردشگری پارس-شیراز و چهاردهمین 
 نمایشــگاه ملــي صنایع دســتي به مــدت ۴ روز 

گردهم می آیند.
پولادیــان بــا بیان اینکــه در زمان برگــزاری دو 
نمایشگاه تخصصی مذکور ســالن ملاصدرا سایت 
نمایشــگاه های بین المللی فارس بــه حضور اقوام 
ایرانــی اختصاص دارد، افزود: بــا برنامه ریزی های 
انجام شــده از گروه پیوند فرهنگ اقوام پارس در 
قالب نود غرفه نمایشــگاهی توانمندی های تمامی 

اقوام ایرانی به نمایش درمی آید.
به گفتــه وی همچنین در محیط هــای پیرامونی 
ســالن ملاصدرا نیز جهت معرفی آداب، ســنن و 

توانمندی هــا اقوام و معرفــی خوراک های بومی و 
محلی برنامه های متعددی برگزار می شود. پولادیان 
افزود: امســال در نمایشگاه اقوام ایرانی ۲۴ کارگاه 
رویــداد مد پایــدار و مد بازیافــت در روزمرگی و 

پوشش اقوام ایرانی برگزار می شود.
به گفته دبیر اجرایی اقوام ایرانی در این نمایشــگاه 
توانمندی هــای اقوام ایرانی، گردشــگری خوراک 
اقوام، خوراک های پایدار اقــوام ایرانی، روایت های 
پایــدار اقــوام ایرانی )ویــژه کــودکان( از جمله 

برنامه هایی است که قابیلت اجرا دارد.
پولادیــان همچنین گفت: طبــق برنامه ریزی های 
انجــام شــده در ایــن نمایشــگاه از کمیته ملی 
گردشــگری خوراک اقــوام ایرانی نیــز رونمایی 
می شــود. وی در این رابطه گفت: در واقع کمیته 
ملی گردشگری خوراک اقوام ایرانی ذیل فدراسیون 
گردشــگری خوراک قرار می گیــرد که همزمان با 
افتتاحیه نمایشــگاه از این کمیتــه ملی رونمایی 

می شود.

س : طاهره حیاتی
عک
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طرح روزحدیث روز

»غبار در خرداد« تنها تاریخ شفاهی
 انتخابات ریاست جمهوری سال ۱۳۸۸

پس از دهمین دوره انتخابات ریاســت جمهوری در خرداد 1388، نامزدهای 
شکســت خورده انتخابات به بهانه »تقلــب« اعتراضاتی را آغــاز کردند که 
رفته رفته فضای سیاســی اجتماعی کشــور را با فتنه ای پیچیده مواجه کرد. 
فتنــه ای که ســناریو آن ماه ها قبل از انتخابات طرح ریزی شــده بود و همه 
دشــمنان خارجی و معارضان داخلی را امیــدوار به براندازی نظام جمهوری 
اسلامی کرد. ســناریوی فتنه 88 در چند مرحله ادعای تقلب، صیانت آرا و 

آشوب، برنامه ریزی شده بود: ادعای تقلب، صیانت آرا و آشوب.
در طی مدت اغتشاشــات و اردوکشــی های خیابانی فتنه گران، رهبر انقلاب 
همواره سعی می کرد سران فتنه را به قانون گرایی دعوت کند. بلافاصله بعد از 
انتخابات و در روز 25 خرداد، میرحسین موسوی با رهبر معظم انقلاب دیدار 
کــرد و در این دیدار مقام معظم رهبری به وی توصیه کردند: »در دوره های 
قبلی انتخابات نیز برخی افراد و نامزدها، مسائلی داشتند که از طریق شورای 
نگهبــان به عنوان مرجع قانونی رســیدگی به شــکایات انتخاباتی، پیگیری 
کردنــد و طبعاً در این دوره نیز مســائل باید از طریق قانونی دنبال شــود.« 
ایشــان در همین دیدار با اشاره به تحریکات دشــمن و برخی طراحی های 
پشت صحنه برای به آشوب کشــاندن خیابان ها خطاب به موسوی افزودند: 
»جنس شــما با این گونه افراد متفاوت است و لازم است کارها را با متانت و 

آرامش پیگیری کنید.«
سرانجام متعاقب شدت گرفتن اغتشاشات خیابانی، مردم ایران در 9 دی ماه 
در حمایــت از نظام و انقلاب وارد میدان شــدند. حضــور میلیونی مردم در 

راهپیمایی 9 دی در سراسر کشور تیتر اول همه روزنامه های کشور شد.
کتاب »غبار در خرداد« نوشــته جواد موگویی که توســط انتشارات شهید 
کاظمی منتشر شده، تاریخ شفاهی انتخایات ریاست جمهوری سال 88 است. 
او در این کتاب با افراد مختلف از احزاب مختلف مصاحبه کرده است. افرادی 
چون: غلامعلی حداد عادل، محمد عطریان فر، فائزه هاشمی، صادق زیباکلام، 
پرویز ســروری، علی اصغر زارعی، حمید رســایی، عبدالحسین روح الامینی، 

مصطفی کواکبیان، سید محمدعلی ابطحی و….
به راستی چه شد که انتخابات ریاست جمهوری دهم، جنجالی ترین انتخابات 
تاریخ معاصر ایران شد؟ چه شد که اولین مناظره های انتخاباتی تاریخ ایران، 
این گونه جنجالی شــد؟ چه شــد که احمدی نژاد در ثانیه هــای مناظره و 
پیش چشــم ده ها میلیون بیننده تلویزیونی ســخن از نقش مرحوم  هاشمی 
رفســنجانی در انتخابات راند و پای فرزندان وی را به انتخابات دهم کشاند؟ 
چه شــد موسوی ســاعت 23 روز انتخابات، خبر پیروزی خود را اعلام کرد؟ 
چه شد که محسن رضایی در نامه به شورای نگهبان از رأی 8 میلیونی مردم 
به او خبر داد؟ رهبر انقلاب در جلســه دو نفره با موســوی به او چه گفت و 
چه شنید؟ در جلســه نمایندگان کاندیداها با رهبر انقلاب چه گذشت؟ چه 
شــد که نماز جمعه 29 خرداد، تاریخی ترین نماز جمعه انقلاب شــد و برای 
نخستین بار بسیای از شبکه های تلویزیونی دنیا آن را زنده پخش کردند؟ در 
کهریزک چه گذشــت؟ در روز عاشورای 1388 چه گذشت و چگونه 9 دی 
متولد شد؟ و ســؤالات بسیار دیگر که مخاطب می تواند در لابلای صفحات 
این کتاب، آن را پیدا کند. هیچگاه پاســخ دقیق و روشنی به این سؤالات و 
صدها سال دیگر داده نشــد و بسیاری از این سؤال ها در هیاهوهای سیاهی 
گم شد. دادگاه های داغ مردادماه متهمان حوادث انتخابات نیز نتوانست غبار 

خرداد 1388 را برطرف و گرد تردید را از انتخابات پاک کند.
در این سال ها، باید به جای عبور از آن روزها ثانیه های آن را روایت می کردند 
که نشــد و حالا پس از چندین ســال ابهامات و ســؤال های آن خرداد غبار 
گرفته، به دیواری محکم تبدیل شــده که هرچــه از آن می گذرد ضخیم تر 
می شود. نویسنده کتاب »غبار در خرداد« در مهرماه 1388 تصمیم می گیرد 
رو در روی شخصیت ها و بازیگران انتخابات دهم قرار بگیرد و پاسخ سؤالات 
نســل خود را در فضای آرام و فارغ از هیجانات سیاســی پیدا کند، تا شاید 
بخشی از شــبهات و سوء تفاهم ها برطرف شــود. او تصمیم گرفت برخلاف 
رویکرد مرسوم رسانه ها که تنها مروج جریان هم فکر خود هستند، سراغ همه 
شخصیت ها از جناح ها و احزاب مختلف برود. از کارگزاران و حزب مشارکت 
تا جامعه مدرســین و جبهه پایداری. کار بسیار دشوار بود. حوادث به سرعت 
در حال سپری شــدن بود و بســیاری ترجیح می دادند سکوت پیشه کنند 
تا ســیر حوادث روی ثبات به خود گیرد و آنگاه لب بگشــایند. اما این تنها 
دشــواری های خاطره نگاری انتخابات سال 88 نبود. برخی از شخصیت هایی 
که او خواهان مصاحبه با آنها بود در زندان به ســر می بردند. تنها راه چاره، 
انتظار برای اتمام دوران محکومیتشان بود. علاوه بر این، برخی دیگر به دلیل 

مشغله کاری به سختی وقت مصاحبه می دادند.
نگارش این کتاب پس از 5 ســال در شــهریور 1393 به پایان رسید و بنا به 
دلایلی که برخی از ناشــرها، این کتاب را بر اســاس قوانین خاصی که خود 
تعریف کرده بودند، قبول نمی کردند. نهایتاً نشر خصوصی شهید کاظمی آن 

را منتشر کرد.

شناسایی جریان منحصربه فرد اطلاعات در مغز انسان
فن آوری

عکس خبر

 جابه جایی خانواده های فلسطینی در شهر خان یونس - جنوب نوار 
غزه

 نصب اژدهای آبی در جشنواره فانوس- کره جنوبی

حوادثغزهشكستآمريكاست
منبع-تسنيم

قاب امروز

عکس : طاهره حیاتی  حافظیه 

دانستنی

کمبود ویتامین ها چگونه باعث ریزش مو می شود؟

 مدرسه ای میان عشایر

   دیدار تیم های فوتبال استقلال و پیکان

گردشگری 

غار آبی دانیال که ســابقه کشــف و شناســایی آن 
به زمــان دوری نمی رســد، به تازگی مــورد توجه 
گردشــگران واقع  شده اســت. این غار جزو غارهای 
رودخانه ای ایران محسوب می شود و فقط دارای یک 
شــعبه یا دالان اصلی به طول تقریبی 1500 متر و 
عرض تقریبی یک و نیم متر اســت. دالان اصلی با 
پیچ وخم های فراوان و گذر دالان های تنگ و باریک 
پــر از آب و حوضچه ها و آبشــارهای کوچک ادامه 
می یابد و در انتها به چند شــعبه کوچک تر منتهی 

می شود.
غار دانیال دومین غار بــزرگ رودخانه ای ایران بعد 
از غار قوری قلعه پاوه، در کرمانشاه به شمار می آید. 

دمای داخلی این غار در طول ســال 
تقریبا یکســان است. آب داخل غار 
از چند چشمه کوچک که از شعب 
مختلــف آن سرچشــمه می گیرد، 
تأمین می شود. این آب کاملًا زلال 
و از نظر املاح دارای درصد پایینی 
اســت که آن را قابل شرب می  کند. 
عمــق جریــان آب در بخش های 
مختلف غار متغیر است؛ ولی به طور 
کلــی از یک متر تجــاوز نمی کند. 
البته چندین گذرگاه و بخش در غار 
وجود دارد کــه در هنگام بارندگی 
عمق آن هــا بالا می آیــد و گذر از 

آن ها تقریباً غیرممکن می شود.
غار آبــی دانیال اســتلاگمیت و اســتلاکتیت های 
)چکنــده و چکیده( چندین میلیون ســاله دارد که 
ساخت هر ســانتی متر از آن ها حدود 100 سال به 
درازا می کشــد. راهروی آبی آن طی میلیون ها سال 
با حرکــت آب های زیرزمینی در ســنگ های آهک 
انحلال پذیرش شکل گرفته و به این سنگ ها اشکال 

عجیب و غریبی داده است.
  غار آبی دانیال کجاست؟

غار آبــی دانیال در اســتان مازندران، شهرســتان 
سلمانشهر، روستای دانیال قرار دارد و از جاذبه های 

گردشگری سلمان شهر محسوب می شود.

از مهم تریــن مزیت های غار آبی دانیال این اســت 
که هر کجا که خســته شدید می توانید از همان جا 
برگردید. بیشتر زیبایی این غار در نیمه اول است و 
انتهای غار دارای فضایی تنگ تر و سقف آن کوتاه تر 
است. در انتها سنگ ها نیز تیزتر هستند؛ طوری که 
در انتهای غار باید حدود 200 متر سینه خیز مشکل 
را رد کنید و به مکانی برســید کــه دیواره های غار 
دیگر آهکی و ســنگی نیســتند و آب از لای خاک 
بیرون می زند؛ یعنی اولین سرچشــمه های آب غار. 
توصیه ما این اســت که از همین جا برگردید؛ چون 
یک رفت و برگشت به انتهای غار تقریباً پنج ساعت 
طول می کشــد و سرما و خیسی، حتماً شما را اذیت 
خواهد کرد. موقع برگشــت نباید نگران 
گم شــدن باشــید؛ چون اگر راه را گم 
کردید، می توانید مســیر اصلی خروج 
آب را دنبــال کنید تا خود را به فضای 

بیرون برسانید.
برگردیــد؛ چون یک رفت و برگشــت 
به انتهای غار تقریباً پنج ســاعت طول 
می کشد و سرما و خیسی، حتماً شما را 
اذیت خواهد کرد. موقع برگشت نباید 
نگران گم شدن باشــید؛ چون اگر راه 
را گــم کردید، می توانید مســیر اصلی 
خــروج آب را دنبال کنید تا خود را به 

فضای بیرون برسانید.

غار »دانیال« مازندران؛ دومین غار آبی بلند ایران

ادبیات

 کنسرت علیرضا قربانی

سلامت

کمبود این ویتامین شما را پیر می کند
ویتامیــن خاصی وجود دارد که ممکن اســت کمبودش 
روند پیری را تســریع کند. آنــان معتقدند که این روند 
بــه چگونگی تأثیر این ویتامین بر ژن های شــما مربوط 
می شــود. با مطالعه اپی ژنتیــک )چگونه رفتار یا محیط 
شما می تواند که می تواند بر ژن های شما تأثیر بگذارد.( 
چیزهای زیادی را می توان کشــف کرد و سن بیولوژیکی 
شــما یکی از آنهاســت که ممکن اســت در واقع با سن 

تقویمی شما متفاوت باشد. 
کمبود ویتامیــن دی می تواند از نظــر بیولوژیکی باعث 
پیری سریع تر شود و به گفته روندا پاتریک، زیست شناس 
ســلولی، چگونگی تأثیر ویتامین دی بر ژن های شما به 
کروموزوم هــای شــما بازمی گردد. کروموزوم ها توســط 
چیــزی به نــام تلومرها از آســیب دی ان ای محافظت 

می شوند.
 افراد با کمترین ســطح ویتامین دی، کوتاه ترین تلومرها 
را داشــتند و این کوتاه شــدن تلومر با پنج سال پیری 

بیولوژیکی مرتبط است. محققان دریافتند که تلومرهای 
کوتاه تر بــا پیری همچنین بیماری های مزمن نیز ارتباط 

دارد.
دریافــت نکردن ویتامین دی کافی می تواند فرد را زودتر 
شکننده تر کند. این سؤال که به چه میزان ویتامین دی 
نیاز دارید، پاسخ ظریفی دارد؛ مصرف روزانه توصیه شده 
 )IU( توسط آکادمی ملی پزشکی ۶00 واحد بین المللی
برای افراد 19 تا ۷0 ســاله و 800 واحد بین المللی برای 
 )IU( افراد بالای ۷0 سال است. واحد یا یکای بین المللی
سیستم دارویی است که برای تعیین کمیت ویتامین ها، 

هورمون ها و سموم استفاده می شود.
ممکن اســت در ماه های زمســتان در پایین ترین سطح 
ویتامین دی خود قــرار بگیرید. ما مقدار قابل توجهی از 
ویتامین دی خود را زمانی دریافت می کنیم که پوســت 
در معرض اشــعه UVB آن را تولید کند. این توانایی با 
افزایش سن کاهش می یابد. البته قرار گرفتن در معرض 

نور خورشــید یک شمشیر دولبه است. قرار گرفتن بیش 
از حد در معرض نور خورشید و بدون محافظت کافی در 
برابر آفتاب )ضدآفتاب، کلاه و غیره( نیز با پیری پوســت 
مرتبط است. راهی پایدارتر و ایمن برای دریافت ویتامین 

دی این است که بر رژیم غذایی خود تمرکز کنید.
غذاهای غنــی از ویتامین دی شــامل ماهی هایی مانند 
سالمون، ماهی خال مخالی، اره ماهی، قزل آلا و ساردین، 
شیرها و ماست های گیاهی و لبنی غنی شده با ویتامین 
دی، غلات غنی شده، قارچ، تخم مرغ و جگر گاو هستند.
در مــورد مصرف مکمــل مخصوصاً در طول زمســتان 
باید بــا ارائه دهنده مراقبت های بهداشــتی خود ملاقات 
 کنیــد و قبــل از انجام ایــن کار، ســطح ویتامین دی 

خود را آزمایش کنید.
شما باید تعادلی بین لذت بردن از زندگی و زندگی سالم 
پیدا کنید که از نظر آماری، به احتمال زیاد به شما امکان 

می دهد طولانی تر زندگی کنید.

رژیم غذایی ســالم بر ســلامت بــدن از جمله مو اثر 
چشــمگیری دارد. بنابرایــن، گاهی ممکن اســت در 
مواجهه با تارهای نازک مو از خود بپرســیم که کدام 
ویتامین را کمتر مصرف کرده ایم. اما ریزش مو همیشه 
با کمبود ویتامین مرتبط نیست و گاهی نازک شدن مو 
 به زیاده روی در مصرف برخی ویتامین ها مربوط است.

در واقع رژیم غذایی بر ســلامت مو تأثیرگذار اســت، 
امــا نه لزوماً آنگونه که عموم تصور می کنند. در برخی 
مــوارد، حتی ازدیاد برخی ویتامین هــا در بدن باعث 

می شود تارهای مو نازک شوند.
کمبود پروتئین ها و آهن در رژیم غذایی هم می تواند 

باعث ضعیف  شدن تارهای مو و ریزش آن ها شود.
 کمبــود ویتامین ها چگونه باعــث ریزش مو 

می شود؟
مــواد معدنــی و ویتامین هایی که مصــرف می کنیم در 
ســلامت فولیکول ها و رشد چرخه مو اثر بسیاری دارند. 
اما تأثیر مصرف ویتامین ها بر ریزش مو بســیار پیچیده 

است و هنوز به دقت بررسی و تحقیق نشده  است.
آنچه تاکنون در مــورد کمبود ویتامین ها، مواد مغذی و 
ارتباط آن  با ریزش مو به دست آمده به این ترتیب است:

کمبود ویتامین بــه تنهایی باعث ریزش مو نمی شــود 
و دریافت بیــش از حد ویتامین هــا از جمله ویتامین آ 
نیز می تواند ســبب ریزش مو  شــود. البته کمبود آهن 
و پروتئیــن می تواند موجب ریزش مو  شــود. همچنین 
کاهش ســریع وزن که ممکن اســت بــا کاهش میزان 
 ویتامیــن بــدن هم زمــان شــود، در ریزش مــو تأثیر 

بسیاری دارد.
 کمبود ویتامین های ب، بیوتین و فولیک  اسید

ویتامین های ب در عملکردهای بدن از جمله در تقسیم 
سلولی، نقش دارند. بیوتین نوعی ویتامین ب )ب ۷( است 
کــه به بدن در تبدیل کردن غذا به انرژی کمک می کند 
و به این ترتیب در مدیریت ارتباطات سلولی نقش دارد.

نازک شــدن تارهای مو و ریزش مو ممکن است ناشی از 
کاهش بیوتین باشد. بنابراین، با مصرف بیوتین می توانید 

ریزش موها را کم کنید.
 ویتامین د

ویتامین د به تقویت کننده بافت اســتخوان و اســتحکام 
آن معروف اســت. برخی از افرادی کــه کمبود ویتامین 
د دارند، عــلاوه بر ابتلا به راشیتیســم، دچار ریزش مو 
نیز می شــوند. در این موارد، مصرف مکمل های ویتامین 

می تواند راهکار خوبی برای جبران این کمبود باشد.
 آهن

آهن برای تأمین گلبول های قرمز سالم بسیار مهم است 
که نقش اکسیژن رسانی در بدن دارند. اگر به  میزان کافی 
آهن به بدن نرسد، دچار کم خونی یا کاهش گلبول های 

قرمز می شویم که یکی از عوامل ریزش موها است.
 ویتامین ث

ویتامین ث بیشتر روی سیســتم ایمنی بدن اثر دارد تا 
روی ریزش مو. اما باید مطمئن شد که مقدار مناسب آن 
به بدن می رسد به ویژه اگر بدن کمبود آهن داشته باشد.
ویتامین ث را می توان با خوردن مرکبات، ســیب زمینی، 
انــواع فلفل ها و دیگر خوراکی های حــاوی این ویتامین 

تأمین کرد.
 روی

روی از دیگــر مواد معدنی مهم اســت که به ســلامت 
عملکرد سلول ها کمک می کند. کمبود این ماده معدنی 

بسیار اندک در بدن منجر به ریزش مو می شود.

البته هنــوز در مورد ارتباط کمبود ایــن ویتامین و 
ریزش مو به تحقیق بیشتری نیاز است.

E ویتامین 
ویتامین E )ای( به سیستم ایمنی و دیگر عملکردهای 
بدن کمک می کنــد، اما درباره کمبود این ویتامین و 

تأثیر آن بر ریزش مو تحقیق کافی نشده است.
 منیزیم

منیزیم عنصری حیاتی است که در سلامت مغز نقش 
مهمی دارد. ریزش مو نشــانه معمــول و رایج کمبود 
منیزیم در بدن نیســت. اما، شواهد نشان می دهد که 
مصرف مکمل منیزیم به زنان مبتلا به سندرم تخمدان 

پلی کستیک که ریزش مو داشته اند، کمک کرده است.
 آیا زیاد بودن میزان ویتامین ها در بدن می تواند 

باعث ریزش موها  شود؟
پاسخ این پرسش بله است. در برخی موارد، دلیل ریزش 
مو می تواند مصرف بیش از حد برخی ویتامین ها و میزان 
بیش از حد آن ها در بدن باشــد. دو مــاده ای که مقدار 
زیادشــان می توانــد موجب ریزش مو  شــود عبارتند از 

ویتامین آ و سلنیوم.
ویتامین آ نقش مهمی در رشــد سلولی دارد که به نظر 
می رسد برای رشــد موها مفید است. اما مصرف بیش از 
حد ویتامین آ می تواند موجب از دست دادن موها  شود.

بیشــتر بزرگســالان نباید روزانه بیش از 10 هزار واحد 
بین المللی ویتامین آ مصرف کنند. بیشــتر از این میزان 

نتیجه منفی برای بدن خواهد داشت.
از دیگــر موادی که ازدیاد آن در بــدن باعث ریزش مو 
می شود، ســلنیوم است. ســلنیوم از جمله مواد معدنی 
اســت که به مقدار اندک برای بدن لازم اســت. سلنیوم 
می توانــد به کاهش ریــزش مو به ویژه در کســانی که 

شیمی درمانی می شوند، کمک کند.
بــا این حال، مقدار بیش از حــد آن نیز می تواند موجب 
ریزش مو شود. بنابراین، توصیه متخصصان بر این است 
 که بیشــتر از 400 واحــد بین المللی ســلنیوم در روز 

مصرف نکنید.

یک مطالعه جدید نشــان داده است حرکت اطلاعات 
در مغز انســان مشابه مغز حیوانات دیگر نیست و این 
مســئله می تواند آموزه هایی مهم درباره نحوه تکامل 
انسان ها داشته باشــد. گروهی از محققان در مؤسسه 
فناوری فــدرال ســوئیس در لــوزان از تکنیک های 
پیشــرفته آنالیز داده و اسکن های ام آر آی کارکردی 
)fMRI( برای تحلیل فعالیت مغز در انســان، موش و 

میمون ماکاک استفاده کردند.
این محققان با مقایسه »نقشه های ترافیک« مغز کشف 
کردند که مغز انسان از مسیرهای موازی متعدد برای 
انتقال اطلاعات از یک منطقه به منطقه دیگر استفاده 
می کنــد؛ در حالی کــه مغز موش و میمــون تنها از 

یک مسیر اســتفاده می کند. الساندرا گریفا، مهندس 
بیومدیکال در مؤسســه فناوری لــوزان گفت: چیزی 
که در این مطالعه جدید اســت، استفاده از داده های 
چندحالتی در یک مدل واحد با ترکیب دو شــاخه از 
ریاضیات است. به عنوان تشبیه می توان گفت ترافیک 
یــا انتقال اطلاعات در مغز ماننــد حرکت ترافیک در 
یک جاده است که توقفگاه های متعددی در آن وجود 
دارد. به نظر می رســد مغز انسان طوری طراحی شده 
اســت که بطــور همزمان از مســیرهای متعدد برای 
رســاندن ســیگنال ها به مقصد اســتفاده می کند. 
محققان همچنین کشــف کردند که این مســیرهای 
موازی همانند اثر انگشــت منحصربه فرد هســتند و 
مطالعه مســیر خاص جریان یافتن اطلاعات در مغز 
می تواند سیستم های عصبی منفرد )مربوط به هر فرد( 
را متمایــز کند. اینکه این کانال های متعدد چگونه بر 
پردازش فکر تأثیر دارند و چرا در انســان وجود دارد؛ 
در حالی که در حیوانات دیگر دیده نمی شــود، خارج 
از حوزه کار این تحقیق اســت. بــا این حال محققان 
تصور می کنند بزرگ تر بودن مغز انسان وجود الگوهای 

ارتباطی پیچیده تر را ممکن کرده است.


